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Gorenje 
Gospodinjski 
aparati 

Inovatorji leta 
ljubljanske TV 

V Gorenjevih delovnih organi-

zacijah v Titovem Velenju ima 

množična inventivna dejavnost 

že tradicijo. Temeljne organiza-

cije združenega dela Gorenja 

Gospodinjski aparati so bili že 

večkrat najuspešnejši na področ-

ju množične inventivne dejavno-

sti v občini Velenje, pa tudi ino-

vatorji Gorenja so med najuspeš-

nejšimi v Šaleški dolini. 

Lani, na primer, so delavci 

Gorenja Gospodinjski aparati 

prijavili 272 inovacij, njihovo go-

spodarsko korist pa so ocenili na 

1,6 milijarde dinarjev. Z organi-

ziranim spodbujanjem množične 

inventivne dejavnosti nadaljuje-

j o tudi letos, ko so v 6 temeljnih 

organizacijah združenega dela 

Gorenja Gospodinjski aparati v 

Titovem Velenju, Črnomlju in 

Rogatcu razpisali akcijo »Pred-

lagaj nekaj koristnega« za razre-

šitev nekaterih proizvodno-tehni-

čnih problemov. Zaposlene so še 

posebej spodbudili k razmišlja-

njem o možnostih za zmanjšanje 

izmeta pri pločevini in plastiki, 

povečanju produktivnosti (pred-

vsem z nadomestitvijo ročnega 

dela s tehnično-tehnološkmi pri-

pravami in pripomočki, z izbolj-

šanjem organizacije dela in 

zmanjšanjem zastojev) poveča-

nju kakovosti in zanesljivosti iz-

delkov ter olajšanju delovnih po-

gojev. 

(Dalje na 3. str.) 

Bili so to lepi, nepozabni dnevi. Tudi roke, ki so sko-
zi okna odhajajočih vagonov otožno nihale v pozdrav in 
vseh teh, ki so jim odzdravljale s perona, in solze, ki so bi-
le v očeh v trenutkih slovesa, vse to je potrjevalo prej izre-
čeno misel. 

Pridite. Čakamo vas. Čez dve leti. Kadarkoli. In sti-

ski in poljubi. Ostanite zdravi. Pišite nam. 
Vlak se je utopil med griče, tja proti jugu v naše bliž-

nje, a včasih vendar preveč oddaljene kraje. In bilo je tiso-
če sporočil v srcih, tukajšnjih in tamkajšnjih. Kako tudi 
ne, ko pa se je v teh tako prekratkih dneh obiska dogajalo 
toliko prijetnih stvari. 

Občinski komite 
ZK Velenje 

Izobraževanje 
v Kumrovcu 

Člani občinskega komiteja 
Z K Velenje so v sodelovanju 
s politično šolo ZKJ »Josip 
Broz-Tito« v Kumrovcu pri-
pravili izobraževalni dan za 
vse člane. Ta izobraževalni 
center nudi sodobne oblike 
izobraževanja in usposablja-
nja za idejno-politično delo 
članov in vodstvenih kadrov 
zveze komunistov. Zato je 
vodstvo občinskega komiteja 
izkoristilo to možnost za po-
pestritev dela in izobraževa-
nja, ponudilo članom komi-
teja kakovostna predavanja 
in ogled te izobraževalne 
ustanove. 

V dopoldanskem času so sku-

paj s člani občinskega komiteja 

Slovenske Konjice ter rednimi 

slušatelji poslušali predavanje 

dr. Branka Pribičeviča o gibanjih 

komunističnih partij v svetu z na-

slovom »Nova levica in nova 

desnica«. Ciril Baškovič je nani-

zal nekaj tez, ki j ih bo obravna-

val plenum C K Z K S z naslovom 

»Pozitivni program Z K « , direk-

tor šole Emil Roje pa je predsta-

vil sveženj novosti in vsebino 

idejnega plenuma C K Z K J — 7. 

seja C K ZKJ . 

Člani občinskega komiteja Z K 

Velenje so izkoristili priložnost 

tudi za krajšo sejo in srečanje s 

konjiškim vodstvom zveze komu-

nistov. 

Jože Miklavc 

Izvršni svet 

0 razvoju turizma in gostinstva 
Na seji prejšnji teden so člani 

izvršnega sveta skupščine občine 

Velenje znova razpravljali o na-

daljnjem razvoju turizma in go-

stinstva v občini Velenje. O teh 

vprašanjih bodo na začetku pri-

hodnjega meseca razpravljali de-

legati občinske skupščine in vsaj 

upa jmo, zastavili jasne in odlo-

čne usmeritve nadaljnjega razvo-

ja tega področja, ki smo ga v re-

solucijskih dokumentih opredeli-

li kot zelo pomembnega. Potrdili 

so predlog dopolnitev stališč in 

sklepov, ki so usklajeni z vsemi 

nosilci nadaljnjega razvoja turiz-

ma in gostinstva, razen z R E K , 

kjer nekatere aktivnosti še pote-

kajo. Predlog omenjenih dopol-

nitev predvsem jasneje oprede-

ljuje osnovnega nosilca razvoja, 

to je Gorenje, nadaljnji razvoj te 

dejavnosti v okviru sistema 

REK , poleg tega pa opredeljuje 

to dejavnost kot dejavnost po-

sebnega družbenega pomena. 

Člani izvršnega sveta so menili, 

da je potrebno vse nejasnosti, do 

zasedanja skupščine uskladiti 

oziroma razrešiti. 

Na dnevnem redu zasedanja 

so imeli člani velenjskega izvrš-

nega sveta tudi poročilo o likvi-

dacijskem postopku delovne or-

ganizacije HPH. Likvidacijske-

mu senatu so predlagali, da izde-

la celovito poročilo o poteku li-

kvidacije v tej delovni organiza-

ciji vse od njenega začetka s pri-

kazom trenutnega stanja in oce-

no nadaljnje izvedbe postopkov. 

S tem poročilom bodo juli ja se-

znanili tudi občinsko skupščino. 

Likvidacijskemu senatu pa so tu-

di predlagali, da pospešijo te po-

stopke. 

Veliko pozornosti so na zadnji 

seji namenili člani izvršnega sve-

ta še poročilu o izvajanju pri-

pravništva v občini Velenje. So-

glašali so z ugotovitvami komite-

ja za družbene dejavnosti, ven-

dar pa so menili, da je potrebno 

poročilo pred obravnavo na ob-

činski skupščini dopolniti še s 

konkretnim predlogom stališč in 

sklepov. Delegati občinske skup-

ščine bodo o tem razpravljali 

skupaj s poročilom in planom 

zaposlovanja za letošnje leto. 

(mz) 

Zasedanje zborov skupščine občine Velenje 

Sedma osnovna šola vendarle bo! 

Komite za družbene dejavnosti 

Odstopil predsednik 
Obsežen dnevni red četrtkove 

seje občinskega komiteja za 

druž:bene dejavnosti je napove-

doval burno in pestro razpravo o 

posameznih točkah, gotovo pa 

ne takšnega razpleta. Že pri 

obraivnavi prve točke je namreč 

odstopil njegov predsednik. Za 

vzrok, ki ga je privedel do takšne 

odlo>čitve, pa zaenkrat ne vemo. 

Pri točki »finančne zadeve« so 

članii komiteja za družbene de-

javniosti soglašali z novo vred-

nostjjo kalkulativnega elementa 

za ojblikovanje mase za osebne 

doheodke ( B O D / P N D ) v družbe-

nih (dejavnostih. Ta je sedaj večji 

za 7„3 odstotke in znaša 155.600 

dinairjev. Izvajalci s področja ne-

gospjodarstva lahko poračunajo 

na ttej višini od 1. januarja letos 

daljee, če so uresničili programe, 

in čee imajo za to tudi ustrezna fi-

nanččna sredstva. Izvajalcem pa 

^-j-.. so ččlani komiteja med drugim 

k Vpredi laga l i , da pred izplačilom 

^poveečanih osebnih dohodkov us-

gp!(IMcladlijo raven teh pri vodstvenih 

" iij~vcodilnih delavcih z istovrstni-

m i ddelavci v gospodarstvu, 

tol'" Pi>rispevne stopnje za skupno 

družbenih dejavnosti v občini ne 

smemo dvigniti oziroma lahko te 

popravimo pri tistih sisih, ki iz-

kazujejo primankljaj. Negospo-

darski sisi so namreč izkazali 

422.888 tisoč dinarjev presežkov. 

V razpravi, v kateri ni manjkalo 

ostrih besed o tem, da je ob izka-

zanih viških povečanje prispev-

nih stopenj skrajno neodgovor-

no, da bo moral za to nekdo od-

govarjati, da je potrebno zagoto-

viti za velenjsko občino večji glo-

bal skupne porabe in ne 10-od-

stotno zaostajanje, med drugim 

so zadolžili tudi strokovno služ-

bo skupnosti za zaposlovanje, da 

glede na povečano število pogoj-
no nekvalificiranih delavcev pri 

občinski izobraževalni skupnosti 

oziroma vzgojnoizobraževalnih 

zavodih v lanskem letu in na po-

datke, s katerimi razpolaga skup-

nost za zaposlovanje, opravi pre-

gled in verificira kvalifikacijsko 

strukturo zahtevnih del in nalog 

v O Z D družbenih dejavnosti, 

sprejeli sklep o spremembi pri-

spevne stopnje za občinsko 

skupnost otroškega varstva, in si-

cer iz 2,1 na 2,49 ter občinsko te-

lesnokulturno skupnost iz 0,3 na 

0,64. 

Naj si še tako trobimo in spre-

jemamo sklepe, plane za področ-

je zaposlovanja, je, kot vse kaže, 

zaman. Nov kadrovski plan za 

letos še vedno ni usklajen z reso-

lucijo, odstotek načrtovanih za-

poslitev v negospodarstvu pa je 

celo višji od prejšnjega. Seveda 

ob tem ni treba posebej poudar-

jati, da ni usklajen s kadrovsko 

politiko, in d a j e tak dokument v 

posmeh vsem planskim aktom, 

ki smo j ih sprejeli v občini. 

Super m o d e l 

m 

Gradnja sedme osnovne šole v 

Titovem Velenju je bila prav goto-

vo ena najpomembnejših točk 

dnevnega reda zadnjega zasedanja 

zbora združenega dela. Predstav-

nik investitorja Vzgojno izobraže-

valnega zavoda Velenje Emil Prah 

je podal informacijo o tem, da se 

še vedno otepajo z velikimi teža-

vami, saj je samoupravni spora-

zum o združevanju sredstev za to 

investicijo do konca maja podpi-

sala le polovica organizacij zdru-

ženega dela, nakazanih pa je bilo 

le 15 odstotkov potrebnih sred-

stev, da bi lahko investicijo začeli. 

Kl jub takšnemu stanju pa so 

se vendarle odločili, da bodo pri-

čeli s pripravljalnimi deli, saj je 

že resnično skrajni čas, ker se in-

vesticija iz dneva v dan draži, pa 

tudi dokončana ne bo mogla biti 

pravočasno. Emil Prah pa je ob 

tem poudaril, da s to odločitvijo 

delavci V1Z ne sprejemajo nika-

kršne odgovornosti za škodo, ki 

bi nastala ob tem, če do te grad-

nje ne bi prišlo. Ta dvom pa je 

bil kasneje v razpravi nekako 

ovržen, saj je delegat Rudnika li-

gnita Velenje dejal, da so name-

nili v njihovem kolektivu v zad-

njem času veliko pozornosti te-

mu, kako oddvojiti sredstva za 

gradnjo potrebne sedme osnovne 

šole in tudi pripravili predlog, ki 

so ga že prejšnji teden obravna-

vali delavski sveti. Delegat rud-

nika je na zasedanju skupščine 

izrazil prepričanje, da se bodo v 

njihovem kolektivu delavci ver-

jetno izrekli ZA . S takšno odlo-

čitvijo pa gradnja 7. osnovne šo-

le prav gotovo ne bi bila več 

vprašljiva. 

Prav gotovo je nad vse razve-

seljivo, da smo v skupščinskih 

klopeh vendarle razčistili, da no-

vo šolo v Titovem Velenju zelo 

potrebujemo, kar pa še bolj ute-

meljuje podatek, da imamo kar 

1200 osnovnošolcev več kot smo 

j ih imeli takrat, ko je bila v 

Titovem Velenju zgrajena osno-

vna šola Bratov Mravljakov. To 

seveda pomeni, da bi potrebova-

li, če bi hoteli obdržati takšen os-

novnošolski standard, kot smo 

ga imeli takrat kar dve osnovni 

šoli. Z novo šolo bomo torej za-

gotovili našim otrokom zgolj 

normalne pogoje za delo, pa še ti 

bodo močno okrnjeni, saj vemo, 

da bomo šolo gradili fazno in bo 

torej nekaj časa brez telovadnice 

in jedilnice ter nekaterih drugih 

potrebnih prostorov^ 

Na dnevnem redu zasedanja 

zbora združenega dela je bilo še 

poročilo pravosodnih organov, 

organov za odkrivanje kaznivih 

dejanj in organov za varstvo sa-

moupravnih pravic. Delegati te-

ga zbora so izpostavili slabo pro-

metno varnost v občini Velenje 

in opozorili na prepočasno od-

pravljanje črnih točk. Zahtevali 

so hitrejše ukrepanje. Opozoril i 

pa so tudi na prepočasnost po-

stopkov sodnih izvedencev. Ven-

(Dal je na 2. strani) 

Črne kmetske slike 
Z besedami je pač težko 

orati ledino. Vendar pa je v 
vsem našem povojnem ob-
dobju v kmetijstvu tako, da 
le stežka prehajamo od be-
sed k dejanjem in zato ta 
naša gospodarska panoga, 
za katero nam domači in tu-
ji strokovnjaki že leta doka-
zujejo, da bi morala dajati 
precej več kot daje, ostaja 
ena od številnih neizkoriš-
čenih možnosti. Namesto 
da bi hrano izvažali, jo pač 
uvažamo, obenem pa kme-
tovalce v strahu za socialni 
status delavcev porivamo 
med številne prepreke, ki 
na koncu dražijo pridelavo 
in obubožanemu delavcu 
ob bok postavljajo tudi 
obubožanega kmeta. V tem 
kolapsu socialno ekonom-
ske politike se je pač težko 
znajti in ker se je težko 

znajti se pač naše kmetij-
stvo opoteka kot slepec, ki 
seje zdaj levo, zdaj desno in 
obira plodove zdaj levo 
zdaj desno. 

NAŠA TEMA 

Na koncu smo seveda oško-

dovani vsi, oziroma skoraj vsi, 

saj v vsem tem neredu in nedo-

rečenostih nekateri vendar zna-

jo nagrabiti kar precejšen zalo-

gaj več, kot j im pripada. Pov-

prečje pa je vseeno sivo. Toda, 

ko se kmet priduša nad cenov-

nimi neskladji, kupec pa v tr-

govini kolne nad dragimi kme-

tijskimi proizvodi itd., je ven-

darle jasno, da škriplje v naši 

uradni politiki do teh vprašanj. 

Škriplje pa predvsem močno 

zato, ker leta iščemo čarobno 

formulo za kmetovalce v vsej 

Jugoslaviji Vse bi pač radi dali 

v en koš, poljedelce in živino-

rejce, nižinske in višinske kme-

te, mehanizacijo in volovsko 

vprego. In to v državi, kjer so 

nesorazmerja velika, kjer so in-

teresi zato pogosto močno nas-

protujoči. 

Zavzemanja za hitrejši raz-

voj kmetijstva tako ostajajo 

predvsem naša parola, saj nam 

volje, kljub številnim rešitvam 

(nekaterim menda preradikal-

nim) pač vedno zmanjka. Tudi 

po zadnjem plenumu C K ZK J 

bi verjetno marsikomu ustreza-

lo. da ostane vse po starem, saj 

je strah pred morebitnim boga-

tenjem kmetovalcev, pa čeprav 

iz dela, večji kot pa strah pred 

praznimi policami. In tako se 

naš socializem zaradi naše ne-

spameti (pa ne le tu) iz socializ-

ma možnosti spreminja v svoje 

nasprotje, našim državljanom v 

njem pa tudi ni namenjena kaj 

boljša vloga. 

B. Zakošek 



? str,m * n a s c a s OD ČETRTKA DO ČETRTKA t i tovo velenje -k 11. juni ja 1987 

Odprto pismo 
republiškemu 
rudarskemu 
inšpektorju in 
republiškemu 
komiteju za vzgojo 
in izobraževanje 

Zasedanje zborov Skupščine občine Velenje 

Sedma osnovna šola vendarle bo 
(Nadaljevanje s I. strani) 
dar pa jim je predstavnica sodiš-
ča pojasnila, da tega problema 
niso in verjetno še nekaj časa ne 
bodo sposobni razrešiti, saj se 
otepajo s finančnimi težavami, 
katerih razrešitve trenutno ni vi-
deti. 

Poročila omenjenih organov 
so delegati zbora združenega de-

la potrdili skupaj s stališči druž-
beno-političnega zbora in izvrš-
nega sveta skupščine občine Ve-
lenje. 

Na zadnjem zasedanju so de-
legati zbora združenega dela 
obravnavali in brez večjih pri-
pomb potrdili še odlok o zaklju-
čnem računu proračuna občine 

Velenje z zaključnim računom za 
leto 1986, predlog poslovnika 
skupščine občine Velenje in 
predlog statuta občine Velenje. 
Potrdili so šc nov osnutek odlo-
ka o priznavalninah in nagradah 
občine Velenje in ga dali s tem v 
javno obravnavo, pripombe nanj 
pa zbirajo I 5 dni. Že na prejšnji 
seji so temeljito obravnavali os-

Vse slabša prometna varnost 
Družbenopolit ični zbor je 

na zasedanju — prejšnji pone-

deljek — posvetil največ po-

zornosti poročilu o delu pra-

vosodnih organov, organov za 

odkrivanje kaznivih dejanj in 

organov za varstvo samou-

pravnih in drugih pravic. Po-

ročilo je sprejel in ga ocenil 

kot kakovosten prikaz proble-

matike s katero se pravosodni 

organi srečujejo. 

Ocenil pa je, da se varno-
stna situacija — še posebno 
prometna — slabša, kar je tu-
di določen odraz stihijskega 
razvoja družbenopolitične 
skupnosti (nerešeni prometni 
problemi v samem mestu 
Titovo Velenje). Problemati-
ko varstva v cestnem prome-
tu v občini Velenje so obrav-
navali vsi trije zbori že lan-
skega decembra in takrat 
sprejeli vrsto sklepov in sta-
lišč, ki jih je v razpravo pred-
ložil Svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu. 
Cilj te obravnave je bil iz-
boljšati stanje v prometu, a 
že v začetku letošnjega leta 
se je drugače obrnilo na 

našem področju se je zgodilo 
več nesreč s smrtnimi izidi. 
Zato je družbenopolitični 
zbor opozoril, da je potrebno 
takoj uresničiti sprejete skle-
pe, Izvršnemu svetu, Komite-
ju za planiranje, gospodar-
stvo in varstvo okolja ter Sve-
tu za preventivo in vzgojo v 
cestnem prmetu pa so naloži-
li, da uresničevanje teh skle-
pov preverijo. 

Menili so tudi, da bi moralo 
poročilo vsebovati še delo porav-
nalnih svetov v krajevnih skup-
nostih. S tem bodo poročilo do-
polnili in dodatek predložili v 
obravnavo Občinski konferenci 
socialistične zveze. 

Družbenopolitični zbor je 
podprl prizadevanja za razreši-
tev težkega družbenoekonomske-
ga položaja pravosodnih orga-
nov, pri tem pa so se zavzeli za 
ohranjanje samostojnosti, zato 
samofinanciranje kot možnost 
razreševanja, ne more biti pravi 
način. 

V razpravi so se dotaknili tudi 
družbene samozaščite, samou-
pravne delavske kontrole, dopol-
nitve zakonodaje, eden od za-
ključkov zasedanja družbenopo-
litičnega zbora na to temo pa je 

Živahne razprave 

bil tudi, da se ta zbor zaveda 
vseh možnih posledic, ekoloških 
sporov, zato opozarjajo na pre-
ventivno delovanje. 

Pri obravnavi osnutka odloka 
o priznanjih in nagradah občine 
Velenje pa so menili, da je po-
trebno dosledno spoštovati obja-
vo kandidatov, ki so bili predla-
gani za priznanja in nagrade ob-
čine Velenje in v primeru, da je 
to načelo kršeno, nagrada ne mo-
re biti podeljena. (mkp) 

nutek odloka o stavbnih zemlji-
ščih. ki so ga tokrat potrdili, po-
trdili pa so tudi poročilo o reali-
zaciji programa sklada za inter-
vencije v kmetijstvo in proizvod-
njo hrane v letu 1986 ter pro-
gram pospeševanja proizvodnje 
hrane v letošnjem letu. Ob tem 
so menili, da je treba v občini 
storiti vse, da nadaljujemo kon-
tuinuirano proizvodnjo hrane, 
zavzeli pa so se za regresiranje 
obrestnih mer za vlaganja v kme-
tijstvu. saj trenutna kreditna po-
litika vlaganj ne omogoča. 

M. Zakošek 

REKLI SO: 

DUŠAN ROŠ, javni tožilec 
enote javnega tožilstva v Titovem 
Velenju na zasedanju zborov Sob 
Velenje: »i\a tožilstvu nas čudi, 
da r vsem tem času, odkar TEŠ 
tako zastruplja zrak, do nas ni 
prišla nobena ovadba. Če nekdo 
ves čas krši zakone in predpise v 
posmeh vsem, zakaj ne bi enkrat 
naredili konec temu ?« 

Utrinki z zasedanja zbora KS 
Pobudo, ki jo je na zasedanju zbora krajevnih skupnosti podala de-

legacija krajevne skupnosti Stara vas, bodo obravnavali sicer na izredni 
seji zborov (23. junija), že danes pa vam lahko povemo, da krajani pred-
lagajo razjpis referenduma, s katerim se naj bi občani odločali o odpira-
nju jame Šoštanj in gradnji bloka V. šoštanjskih Termoelektrarn. 

V zadnjem skupščinskem delegatu (izšel je 15. maja) (v njem pa 
je bilo gradivo za zasedanje zborov prejšnji ponedeljek in torek) so 
bili objavljeni, tako kot je v navadi in kot je tudi prav, zapisniki izred-
nega zasedanja zborov (20. aprila). Najbrž pa res ni bilo prav. da so 
bili v istem gradivu kar trikrat objavljeni tudi sklepi o izreku začasnih 
ukrepov družbenega varstva v delovni organizaciji C KO. Še posebno 
ne zato, ker v tem istem gradivu ni bilo zapisnikov z zadnjega zaseda-
nja (rednega), ki je bilo tri dni kasneje. Takšno mnenje delegata kraje-
vne skupnosti Gorica je bilo najbrž na mestu. 

Delegacija krajevne skupnosti Šoštanj je postavila delegatsko vpra-
šanje — koliko organizacij iz gospodarstva in koliko iz negospodarstva 
— ni podpisalo Samoupravnega sporazuma o združevanju sredstev za 
gradnjo VII. osnovne šole in po možnosti še, če je mogoče zvedeti katere. 
Odgovor, ki ga je podal predstavnik VIZ-a in ki je osupnil vse — med 
tistimi, ki ga še niso podpisali so tudi Upravni organi Skupščine občine 
Velenje. 

Milena Krstič-Planinc 

Rezervni vojaški starešine 

Utrjevanje bratstva in enotnosti 
Mestna konferenca zveze rezervnih vojaških starešin iz Splita je 

letos že devetič zapored pripravila pohod po poteh revolucije »Zamo-
sorje 87« in z njim obeležila tudi vse letošnje jubileje. Med štiri tisoč 
udeleženci iz Splita so bili tudi predstavniki zveze rezervnih vojaških 
starešin pobratenih občin Mostar in Velenje. Velenjska predstavnika 
sta bila Pankrac Semečnik in Jože Knez. 

Občinski svet Zveze sindikatov Velenje 

Posvet o varstvu pri delu 
V sredo, 17. junija, se bo ob 8. uri v hotelu Vesna v Topolšici pričel posvet 

o varstvu pri delu in socialni varnosti delavcev, ki ga skrbno pripravljajo občin-
ski svet zveze sindikatov, društvo varnostnih inženirjev in tehnikov ter delavska 
univerza Velenje. Na posvet so povabili vodje in člane služb za varstvo pri delu 
v delovnih organizacijah, predsednike odborov za varstvo pri delu in druge, 
udeleženci pa bodo posebej spregovorili o varnosti na področju varstva pri de-
lu, o preprečevanju invalidnosti in rehabilitaciji invalidov. Seveda se bodo lotili 
tudi drugih, prav tako pomembnih tem. 

b. m. 

Bistvene značilnost torkovega 
zasedanja (2. junija) zbora kra-
jevnih skupnosti je bila živahna 
razprava okoli dveh točk dnev-
nega reda — VII. osnovne šole 
— o kateri je bilo tudi precej de-
legatskih vprašanj, na katera pa 
so delegati dobili takoj odgovore 
in o poročilu pravosodnih orga-
nov, organov za odkrivanje kaz-
nivih dejanj in organov za var-
stvo samoupravnih in drugih 
pravic. 

Tako informacijo o gradnji 
VII. osnovne šole — z gradnjo so 
pričeli že s pripravljalnimi deli, 
kot poročilo pravosodnih orga-
nov, so delegati sprejeli. 

Seveda pa so pri poročilu o 
delu pravosodnih organov tudi 
delegati tega zbora namenili naj-
več pozornosti črnim točkam na 
naših cestah in menili, da je 
nesprejemljivo, da vsak dan gle-
damo, kako izgubljamo človeška 
življenja. Zato so tudi podprli 
stališče, ki jih je imel o prometni 
varnosti družbenopolitični zbor. 
Še bolj pa se je razprava razvne-
la, ko so razpravljali o družbe-
noekonomskem položaju pravo-
sodnih organov pri čemer so za-
vrnili nekatera stališča, ki jih je 
imel izvršni svet (preučiti možno-
sti samofinanciranja, agresivnej-
še vključevanje teh organov v 
spremembe predpisov in zakono-
daje, ter o usklajevanju posamez-
nih zadev). 

Poleg drugih točk je imel zbor 
krajevnih skupnosti na dnevnem 
redu tudi poročilo o realizaciji 
programa sklada za intervencije 
v kmetijstvu in proizvodnji hrane 
v preteklem letu ter program po-
speševanja proizvodnje hrane za 
letošnje leto skupaj s finančnim 
načrtom. Kot je bilo slišati, so se 
naložbe v kmetijstvu praktično 
ustavile, glavni razlog za to pa 
vidijo predvsem v izredno visoki 
obrestni meri pri najemanju kre-
ditov, (81 odstotkov). Pri skladu 
za intervencije v kmetijstvu vidi-
jo izhod v sofinanciranju obre-
stne mere, predlagajo recimo, da 
naj bi obresti za kredit pri grad-
nji hlevov bile 47 odstotkov, ra-

zliko pa bi pokrili iz sredstev 
sklada. Vprašanje pa je, če bodo 
lahko za vse kredite zagotovili 
dovolj sredstev. 

Poleg teh točk je zbor krajev-
nih skupnosti odločal še o pred-
logu odloka o zaključnem raču-
nu proračuna občine Velenje z 
zaključnim računom za lansko 
leto, o predlogu poslovnika 
Skupščine občine Velenje, o os-
nutku odloka o priznanjih in na-
gradah občine Velenje, sprejeli 
so predlog odloka o stavbnih 
zemljiščih ter sporazum o upra-
vljanju in prenosu lastništva sod-
ne stavbe v Titovem Velenju. 

(mkp) 

Osnutek 
odloka o 
priznanjih in 
nagradah občine 
Velenje 

Komisija za volitve, imenova-
nja in kadrovske zadeve je pred-
ložila v obravnavo vsem trem 
zborom osnutek novega odloka 
o priznanjih in nagradah občine 
Velenje, ker so določila doseda-
njega, sprejetega leta 1980, v ne-
katerih delih zastarela, v nekate-
rih pa povsem neuporabna. 

Pomembne novosti, ki jih pri-
naša osnutek se nanašajo na po-
delitev bronastega grba občine 
Velenje, ki ga doslej odlok ni 
predvideval, omejeno bo letno 
število podeljenih priznanj in na-
grad (največ en zlati grb, dva sre-
brna grba in trije bronasti grbi, 
največ tri nagrade »8. oktober« 
in tri nagrade »Karel Destovnik-
Kajuh«), pa tudi višina denarne 
nagrade naj bi bila določena že v 
odloku in izražena v treh popre-
čnih netto osebnih dohodkih na 
zaposlenega v SR Sloveniji za 
preteklo leto. 

(mkp) 

Krajevna skupnost Paka 

Zabeležili smo 
V mesecu maju so v krajevni 

skupnosti Paka v vrste mladin-
ske organizacije sprejeli trinajst 
pionirjev. Sprejem je bil za mla-
de, ki so ob tej priliki prejeli mla-
dinsko knjižico in cvet, pomem-
ben dogodek v življenju. Po 
uradnem delu so jim starejši vrst-
niki pripravili še ples. 

Zadnji sestanek krajevne kon-
ference socialistične zveze so na-
menili razpravi o kandidatih za 
vodenje sisa za pospeševanje 
hrane v občini Velenje, pred-
vsem pa ekološkim in drugim 
vprašanjem, podobno seveda kot 
v ostalih krajevnih skupnostih 
občine Velenje. Žal se je tega se-
stanka udeležilo več gostov kot 
krajanov, ki bi jih to vprašanje 

moralo še posebej zanimati. S 
tem so slednji lepo pokazali, ka-
ko malo jim je mar pustošenje 
našega ožjega in širšega okolja. 
Kljub temu so se predstavniki 
krajevne skupnosti Paka s pred-
stavniki Vegradovega peskoloma 
dogovorili o skupni razrešitvi 
problematike prahu pri osnovni 
šoli v Paki in pri Savineku. 

Tudi letos, kot že nekaj let po-
prej, bo društvo prijateljev mla-
dine Paka predvidoma konec ju-
nija organiziralo tridnevno ta-
borjenje za mlade na Trebeli-
škem. Organizator zagotavlja, da 
bo taborjenje tudi letos nadvse 
zanimivo, svojevrstno in poučno. 
Podrobnosti o vsem bo organiza-
tor sporočil kasneje. 

b. m. 

Področje sedanje krajevne 
skupnosti Škale je bilo v povoj-
nem obdobju v letih 1948—1955 
prvo izpostavljeno vplivom ru-
darjenja oziroma izkopavanja li-
gnita na severnem obrobju Šale-
ške doline. Z zemeljske površine 
je bilo izbrisano celotno središče 
vasi Škale z vsemi družbenimi 
(nacionaliziranimi), cerkvenimi 
in zasebnimi objekti. Tako so bili 
na Škalskem griču, ki se je v ce-
loti pogreznil v jezero, porušeni 
naslednji objekti: 

šola, krajevni urad, prosvetni 
dom, trgovina in gostilna, cerkev 
in župnišče (kjer je nekoč kapla-
noval Anton Aškerc), pokopališ-
če. S širšega območja tega prede-
la je bilo preseljenih več kot 20 
domačij, od tega velik del v po-
polnoma druge dele Šaleške do-
line in tudi izven. 

Krajinska struktura Škal se je 
v celoti spremenila, strnjene vasi 
ni bilo več. Takšna zgodovina 
Škal je v glavnem poznana in je 
bila za takratne razmere ne-
dvomno silno boleča, vendar je 
moral prevladati splošni interes 
po razvoju industrije in potrebe 
po energiji. 

V tem pismu želimo izpostaviti 
samo en segment te zgodovine, 
to je problem štirirazredne osno-
vne šole v Skalah in telovadnice. 
Oboje je namreč stalo na Škal-
skem griču, ki je bil središče vasi. 
Šola kot samostojen objekt, telo-
vadnica pa v prosvetnem domu. 
Po porušenju teh objektov se je 
ena generacije škalskih otrok šo-
lala po kmečkih izbah in celo po 
opuščenih hišah. Neizmerna 
ljudska volja in optimizem kraja-
nov ter pridne roke Škalčanov so 
v letu 1954 iz lastnih gradbenih 
sredstev in z udarniškim delom 
postavili novo šolo — lepo štiri-
razrednico, ki jo je šele v zaklju-
čni fazi pomagal dograditi RLV. 
Šola je bila takret zgrajena na 
področju, ki ni bilo označeno kot 
eksploatacijsko. Nadomestiti tu-
di telovadnico na tak način ni bi-
lo mogoče, zato je tudi več gene-
racij skozi celotno obdobje do 
danes bilo v prvih štirih letih šo-
lanja prikrajšano tudi za to 
»udobje«. 

Po vdoru triadne vode v jamo 
Škale se je pričelo ponovno od-
kopavanje tega področja in v le-
tu 1977/78 so bili evidentirani že 
prvi vplivi — razpoke na škalski 
šoli. Že takrat je bilo nedvomno 
jasno, da bo tudi tej šoli sledila 
usoda predhodne šole. 

Rudarski strokovnjaki so raz-
poke na škalski šoli spremljali 
od leta 1978 dalje, vendar kaj več 
od tega ni bilo storjeno. Poudar-
jeno je bilo samo, da je nadome-
stilo šole stvar Rudnika lignita in 
rudarskih škod in da bo zato pra-
vočasno poskrbljeno. Seveda se 
tudi od tega leta dalje šola ni kaj 
bistveno izboljšala, kaj šele, da 
bi razmišljali o dograditvi telo-
vadnice. 

V letu 1984 je bila prevladujo-
čim interesom krajevne skupno-
sti in velikem angažiranju orga-
nov KS sprejet zazidalni načrt 
novega središča Škal z lokacija-
mi za nadomestne družbene ob-
jekte v centru. Pridobivanje zem-
ljišča in izgradnjo prvega — to je 
nadomestno gradnjo gasilskega 
doma in trgovine je vodila KS, 
medtem ko je bilo za šolo pono-
vno 1984 in še nekajkrat kasneje 

s strani RLV nedvomno poudar-
jeno, da je to izključno naloga 
rudnika, ki bo šolo pravočasno 
nadomestil. 

Danes, v juniju 1987, smo se 
krajani Skal in generacija otrok, 
ki odrašča, ponovno znašli v ena-
ki situaciji kot pred štiridesetimi 
leti. 

Rudnik svojih obljub o pravo-
časni izgradnji nove šole zaradi 
niza razlogov (objektivnih in 
subjektivnih) ni izpolnil in edi-
no, kar v tem hipu nedvoumno 
izjavlja, je, da šolanje otrok v na-
slednjem šolskem letu v Škalski 
šole ne bo več mogoče. Pa tudi 
Škalčani, ki nam šola trenutno 
služi za veliko večino naših druž-
benopolitičnih, društvenih in 
drugih aktivnosti, s tesnobo opa-
zujemo razpoke in mavčne plom-
be na razpokah ter železne vezi. s 
katerimi je opasana šola. 

Asfaltirano športno igrišče ob 
šoli je ponovno uničeno. To je 
peto igrišče, ki je bilo zgrajeno v 
krajevni skupnosti. Tudi vsa 
prejšnja so bila zaradi izkopava-
nja lignita porušena. 

Rudniku v celoti očitamo ne-
pravočasen pristop k gradnji no-
ve šole in menimo, da je edini 
odgovoren za trenutno stanje. 
Dejstvo, da nekateri krajani otež-
kočajo pridobivanje zemljišča na 
novi lokaciji, v ničemer ne spre-
meni zadeve, kajti zazidalni 
načrt s sklepom o kolektivni raz-
lastitvi tega področja je bil spre-
jet na skupščini občine pred štiri-
mi leti. Torej je bilo zamljišče 
možno pridobiti tudi po upravni 
poti. Rudniku pa ne očitamo ne-
pripravljenosti da nadomesti 
vsaj del tistega, kar je v preteklo-
sti porušil. 

V program izgradnje nadome-
stne šole je namreč vključil tudi 
telovadnico, ki pa jo je prav re-
publiška strokovno izobraževal-
na ustanova iz programa izklju-
čila kot družbeno investicijsko 
neopravičeno. Ob takšnem ab-
surdu ostajamo krajani brez be-
sed. 

Tretji absurd pa so vse ovire, 
ki se zaradi izvajanja intervent-
nega zakona o gradnji negospo-
darskih investicij postavljajo 
rudniku s strani SDK. Zato kra-
jani Škal od republiškega rudar-
skega inšpektorja zahtevamo: 

— v v smislu izvajanja 7. člena 
zakona o rudarstvu takoj ustavi 
vsa izkopavanja, ki vplivajo na po-
dročje šole v Skalah, ker ni poskr-
bljeno za varnost ljudi na površi-
ni. 

— prepoved mora veljati vse 
dotlej, dokler ni zagotovljeno in z 
ustreznim dokumentom potrjeno 
varno šolanje otrok v obstoječem 
objektu ali novi šoli. 

— krajani Škal nikakor ne bo-
mo pristali na ponovno razšolanje 
otrok po celi Šaleški dolini ali 
kmečkih izbah. 

— od republiškega komiteja za 
vzgojo in izobraževanje pa zahte-
vamo, da se ponovno preveri pro-
gram izgradnje nove šole; da se 
pri tem upoštevajo vsi segmenti 
bližnje preteklosti Škal in da se 
izgradnja nove šole s telovadnico 
potrdi kot funkcionalno nadomeš-
čanje tistega, kar je bilo poruše-
no. 

Odprto pismo temelji na skle-
pu zbora krajanov. 

za zbor krajanov 

predsednik skupščine KS Skale 
Ahtik Miran 

»NAŠ ČAS«, glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva 
Velenje, izdaja Center za infor-
miranje, propagando in založ-
ništvo Velenje, Cesta Františka 
Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustano-
vljen 1. maja 1965; od 1. janu-

arja 1973 je izhajal kot štiri-
najstdnevnik »Šaleški rudar«, 
kot tednik pa izhaja »Naš čas« 
od 1. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (v. 
d. direktor in glavni urednik), 
Boris Zakošek (v. d. odgovorni 
urednik), Milena Krstič-Pla-

ninc, Bogdan Mugerle, Janez 
Plesnik, Tatjana Podgoršek, 
Mira Zakošek (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, Cesta Franti-
ška Foita 10, telefon (063) 
853-451, 856-955, 855-450. Br-

zojavni naslov: Informativni 
center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 
200 dinarjev. Mesečna naročni-
na 755 dinarjev, polletna naro-
čnina za individualne naročni-
ke je 4.530 dinarjev, za tujino 
7.670 dinarjev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava korektu-
re, tisk in odprema: ČGP Večer 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informiranje iz-
vršnega sveta Skupščine SR 
Slovenije, številka 421-1/72 od 
8. februarja 1974 ne plačuje te-
meljni davek od prometa proiz-
vodov. 
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Delavci Vegrada 

Proslavili so tridesetletnico 
Delavci gradbeno industrijske delovne organizacije Vegrad so pro-

slavili prejšnji četrtek tridesetletnico delovanja. Praznovanje je bilo še 
posebej slovesno, saj je sovpadalo z letošnjim devetim kulturnim sreča-
njem gradbenih delavcev Slovenije. 

Četrtek je bil za Vegradovce 
prost dan. Zbrali so se ob 10. uri 
v Rdeči dvorani v Titovem Vele-
nju na priložnostni slovesnosti, 
ki so jo obogatili s kulturnim 
programom, orisali pa so tudi 
prehojeno pot in namenili še po-
sebno pozornost »ustanoviteljem 
Vegrada« in tistim delavcem, ki 
so zvesti temu kolektivu vse od 
ustanovitve. Podelili pa so tudi 
priznanja vsem tistim delavcem, 
ki so se pri svojem delu še pose-
bej izkazali in tako prispevali, da 
je dosegala oziroma dosega ta 
delovna organizacija dobre re-
zultate. 

Prisotnim je na slovesnosti go-
voril direktor delovne organiza-
cije Vegrad Muharem Bolič. »Iz 
celotnega razvoja, rasti in gospo-
darskega uspeha,« je med drugim 
dejal, »lahko izločimo štiri glavna 
področja: kadrovski razvoj, uve-

ljavljanje na domačem in tujem 
trgu, proizvodni razvoj in poslo-
vna informatika. Na teh štirih po-
dročjih temelji vsa Vegradova pre-
teklost, sedanjost in prihodnost. 
Vse izdelane ocene povedo, da 
smo na kadrovskem področju na-
redili skokovit razvoj. Leta 1957 
je Vegrad začel s skromno kvalifi-
kacijsko strukturo, danes pa ima-
mo okoli 400 strokovnjakov z vi-
soko, višjo in srednješolsko izo-
brazbo.« 

Govoril je o tem, da s takšno 
kvalifikacijsko strukturo, ki je si-
cer dobra, kljub vsemu niso za-
dovoljni, zato namenjajo vso po-
zornost intenzivnemu zaposlova-
nju in poudarjajo nujnost dodat-
nega izobraževanja. 

Govoril je še o dosežkih in 
usmeritvah na področju trženja 
in pri tem omenil, da je Vegrad 
član sozda I M O S in poslovne 

skupnosti Rudis, kar mu omogo-
ča združitev kapacitet in sredstev 
za večje projekte. 

»Krepimo pa tudi ostale vred-
note, še zlasti fleksibilno organi-
ziranost, demokratično vodenje, 
finančno stabilnost in dinami-
čnost ter poslovno odprtost v po-
vezavo s partnerji in javnostjo,« je 
poudaril direktor in povedal še, 
da beležijo na razvojnem po-
dročju v Vegradu skokovito rast. 
Iz majhne komunalne delovne 
organizacije, ki je vsa leta izdelo-
vala v tradicionalno klasični teh-
nologiji, so hitro prerasli v so-
dobno industrijsko razvito delo-
vno organizacijo, ki razpolaga z 
dvema montažnima sistemoma 
Vemont in Velak ter industrijsko 
proizvodnjo objektov v prostor-
sko celičnem sistemu D O M 101. 

Podrobno je delavcem in šte-
vilnim gostom predstavil vse in-
dustrijske sisteme in ob tem pou-
daril tudi, da so tehnologijo in 
znanje sistema Vemont ponesli 
tudi v druge republike, saj so 

zgradili tri tovarne za izdelavo 
teh konstrukcij in tudi s pomočjo 
njih dosegli, da postavijo kar 25 
odstotkov lastnih montiranih ar-
miranobetonskih objektov v Ju-
goslaviji. 

Dotaknil pa se je tudi sedanje-
ga trenutka. Nihanja v kontinui-
teti del zaradi spremembe zako-
nodaje pri gradnji družbenih ob-
jektov, gradnji za trg, na zuna-
njem trgovinskem področju in 
obračunskem sistemu, nam ne 
omogočajo celovitega planiranja, 
ampak terjajo stalna prilagajanja 
novim razmeram.« Opozoril je na 
pomanjkljivosti, ki jih bo treba 
kar najhitreje odpraviti in pou-
daril, da temelji njihov razvoj na 
znanju, izkušnjah in inovativno-
sti najdragocenejšega vira — ka-
drov, zato je še enkrat menil, da 
bodo morali v prihodnje še več 
investirati v kadre, v izobraževa-
nje ob in iz dela ter doseči stalno 
strokovno izpopolnjevanje ob 
delu. 

Prisotne je pozdravil tudi 
predsednik republiškega odbora 
sindikata gradbenih delavcev 
Slovenije Franc Berginc, ki je po-
delil Vegradu tudi priznanje za 
dosežene uspehe. 

M. Zakošek 

Uspelo 9. kulturno srečanje gradbenih delavcev Slovenije 

Bogata kulturna ustvarjalnost 
Prejšnji teden so se zvrstile v Titovem Velenju prireditve devetega 

kulturnega srečanja gradbenih delavcev Slovenije, ki sta ga organizirala 
republiški odbor sindikata gradbenih delavcev Slovenije in delovna or-
ganizacija Vegrad, ki praznuje letos tridesetletnico delovanja. 

S prireditvami devetega kulturnega srečanja, na katerem je sodelo-
valo kar blizu 1000 gradbenih delavcev, so pričeli v ponedeljek, 1. junija 
in sicer so se ta dan zbrali v Titovem Velenju likovniki, fotografi, izdelo-
valci tapiserij. Pripravili so strokovne pogovore na posamezne teme, na-
to pa odprli v prostorih Glasbene šole Frana Koruna Koželjskega raz-
stavo fotografij in likovnih del, tapiserij ter glasil organizacij združene-
ga dela s področja gradbeništva. ^ 

Torek je potekal v znamenju 
likovnikov. V Titovem Velenju 
so se zbrali na prvi likovni grad-
beni koloniji. Ustvarjali so v to-
rek in sredo dopoldne, nato pa 
otvorili razstavo svojih izdelkov. 

V siredo dopoldne so pripravili 
okrogllo mizo o vlogi in mestu 
kulturnega animatorja v organi-
zaciji združenega dela, kjer so 
predstavniki posameznih delov-
nih organizacij in kulturni 
ustvarjalci izmenjali izkušnje s 
tega področja. 

Vse tri dni pa so se v dvorani 
Glasbene šole ter v Domu kultu-
re v Titovem Velenju vrstile kul-
turne prireditve. Predstavljali so 

se recitatorji, literati, pevci, igral-
ci, ki so nastopili tudi v nekate-
rih organizacijah združenega de-
la. 

Četrtek je bil namenjen praz-
novanju 30-letnice delovne orga-
nizacije Vegrad, v petek pa so 
nadaljevali s prireditvami deve-
tega kulturnega srečanja gradbe-
nih delavcev in v počastitev dne-
va gradbincev. Dopoldne je bil 
najprej plenum republiškega od-
bora sindikata gradbenih delav-
cev, kjer so govorili med drugim 
o družbeno ekonomskem položa-
ju gradbeništva v naši republiki. 
Izpostavili so številne probleme, 
ki pestijo gradbenike širom po 

naši domovini in poudarili potre-
bo po hitrem razreševanju. »Ja-
sno je, da je gradbeništvo barome-
ter gospodarstva,« so med dru-
gim poudarjali, »res pa je tudi, 
da družbenega razvoja brez grad-
beništva ni, zato mu bo treba na-
meniti več skrbi in pozornosti.« 
Ob tem so še posebej izpostavili 
premajhna družbena vlaganja v 
razvojno področje gradbeništva. 
Čeprav odvaja ta del našega go-
spodarstva v ta namen precej de-
narja, družba ne financira nobe-
nih razvojnih nalog s področja 
gradbeništva. »Pa bi jih bilo po-
trebno,« je menil eden izmed raz-
pravljalcev. »Kar poglejmo na 
primer koliko energije porabijo 
pri nas za ogrevanje, da se dotak-
nemo energetike in z njo poveza-
nim aktualnim vprašanjem ekolo-
gije. Pa bi lahko gradili energet-
sko varčnejše objekte . . . Takšnih 
primerov pa je še veliko.« 

Gradbenike zaskrbljuje tudi 
mnogo premajhno zanimanje za 
izobraževanje v tej stroki. Če-
prav bomo morali zmogljivosti 
gradbeništva zmanjševati, bomo 

še vedno potrebovali strokovnja-
ke. Brez njih si uspešnega nadalj-
njega razvoja ne moremo pred-
stavljati. Torej bo treba nekaj na-
rediti, so poudarjali. 

Podobnih problemskih vpra-
šanj pa je bilo na plenumu sindi-
kata gradbenih delavcev še veli-
ko. Razreševati jih bodo morali 
gradbeniki skupno, kar pa se v 
preteklosti pogosto ni dogajalo, 
saj so vse prevečkrat med sabo le 
konkurenti. 

V petek ob 14. uri se je začel v 
Rdeči dvorani v Titovem Velenju 
revijski nastop, nastopili so pev-
ski zbori gradbenih delovnih or-
ganizacij, za tem pa je bil prome-
nadni koncert godbe na pihala. 
Osrednja slovesnost ob letoš-
njem dnevu gradbincev in 9. kul-
turnem srečanju gradbenih de-
lavcev pa je bila prav tako v pe-
tek, bo 19. uri. Seveda so tudi za 
to priložnost pripravili bogat 
kulturni program. Prisotnim je 
govoril član republiškega sveta 
Zveze sindikatov Slovenije Ladi-
mir Brolih, ki je obudil tradicijo 
dneva gradbincev, nanizal pro-

Gozdno gospodarstvo Nazarje 

Konec tedna republiško tekmovanje 
V petek in soboto bo v Mozirju 16. 

republiško delovno in proizvodna tek-
movanje gozdarjev. Delavci gozdarstva 
Slovenije so s temi tekmovanji pričeli 
že leta 1962, dve leti kasneje je bilo 
tekmovanje tudi na Ljubnem ob Savi-
nji. S krajšimi presledki so se tekmo-
vanja vrstila vse do danes, saj se goz-
darji v celoti zavedajo njihovega pome-
na. Nudijo namreč širše možnosti, da 
se delavci spoznajo s sodobno organi-
zacijo dela, s tehnologijo in dosežki na 
posameznih področjih gozdne proiz-

vodnje, tekmovanja pa spremljajo tudi 
ostale zanimive prireditve. 

Večjo kakovost so ta tekmovanja 
dosegla leta 1983, ko so za njihovo 
prirejanje sprejeli poseben samoupra-
vni sporazum, ki poleg delovnega tek-
movanja zajema še izbor najboljšega 
delavca, temeljne organizacije zdru-
ženega dela in temeljne organizacije 
kooperantov, izbor inovatorja leta, 
posvetovanje republiškega odbora, 
razstavo gozdarskih strojev in naprav 
ter predstavitev kulturnih in likovnih 

dosežkov gozdarskih delavcev. Ob 
tem se gozdarji udeležujejo tudi med-
narodnih tekmovanj, vse bolj zaželeni 
pa so tudi na različnih turističnih in 
narodopisnih prireditvah. To velja 
omeniti tudi zaradi tega, ker so se z 
razvojem tehnologije in delovne 
opremljenosti nenehno menjavale tu-
di tekmovalne discipline. Sekiro, ro-
čno žago in cepin so stroji izrinili s 
tekmovanj, pa bi najbrž zanje vendar-
le morali najti znova nekaj prostora. 

Republiško tekmovanje v Mozirju 

Dnevi Centra srednjih šol so bili uspešni 
Po končanem tednu Centra 

Srednjih šol v Titovem Velenju, 
smo obiskali to izobraževalno 
ustanovo in se zapletli v pogovor 
s Cir i lom Zdovcem, ravnateljem 
tozda Elektrokovinarskih šol. 

• Kako so ti dnevi potekali in 
kaj vste ste ob tem pripravili? 

C I R I L Z D O V C : »Namen je 
bil predstaviti dejavnost Centra 
srednjih šol, tako redno dejav-
nost kot interesne dejavnosti. 
Upaim, da nam je to v veliki meri 
uspelto. Poleg razstav izdelkov 
učenciev, ki nastajajo v krožkih 
ali pni praktičnem pouku, smo 

pripravili tudi razstavo z našega 
obraimbnega dne, razstavo o eko-
loški problematiki in pripravili 
nekaj pogovorov z organizacija-
mi zdiruženega dela, s štipendi-
torji maših učencev in predstavni-
ki insstitucij, ki se ukvarjajo z 
vzgojto in izobraževanjem v obči-
ni in irepubliki.« 

• Kakšen namen so imeli ti 
pogovvori? 

CIHRIL Z D O V C : »Na njih 

smo ; želeli vse te predstavnike 

Ciril Zdovc, ravnatelj tozda Elek-
trokovinarskih šol (foto B. Z.) 

podrobneje seznaniti . dosežki, 
ki j ih ob rednem delu dosegajo 
naši učenci in s problematiko, s 
katero se srečujemo na Centru 
srednjih šol, predvsem kadrov-
sko in prostorsko ter problemati-
ko opremljanja naših učilnic za 
strokovno teoretične predmete s 

področja strojništva in elektro-
tehnike.« 

• Konkretno? 
C IR I L Z D O V C : »V učilnici, 

ki jo želimo opremiti, bi bili na-
meščeni obdelovalni stroji, in si-
cer tri stružnice in trije frezalni 
stroji z računalniškim krmilje-
njem. Oprema je iz uvoza In sku-
paj z osnovno opremo je vred-
nost te naložbe okrog sto milijo-
nov dinarjev. Pogovori so bili ze-
lo uspešni. Delovne organizacije 
so pokazale veliko mero pripra-
vljenosti, da bi združile sredstva 
za ta namen in akcija je v teku.« 

• V tem tednu ste predstavili 

tudi naloge, ki so jih učenci izde-

lali v okviru gibanja »Mladi razi-

skovalci za razvoj občine Velenje. 

Kako ste zadovoljni s prikazanimi 

nalogami? 

C IR IL Z D O V C : »Izdelanih 
nalog je bilo nekoliko manj kot v 
preteklih letih, vendar smo z nji-
mi zadovoljni. Še posebno z rav-
nijo nalog na tehničnem področ-
ju, medtem ko bi na ostalih po-

S slovesnosti ob 30-letnici delovne organizacije Vegrad 

V prostorih Glasbene šole so otvorili razstavo likovnih ! • fotografskih 
del, tapiserij in glasil organizacij združenega dela. 

V Titovem Velenju je bila tudi osrednja slovesnost ob letošnjem dnevu 
gradbincev. Na njej so podelili Kavčičeve nagrade in republiška prizna-
nja sindikata delavcev gradbeništva. 

bleme gradbeništva ter poudaril 
naloge, ki so pred sindikalno or-
ganizacijo. Na slovesnosti so po-
delili tudi Kavčičeve nagrade in 
priznanja Republiškega odbora 
sindikata gradbenih delavcev 
Slovenije, 

jg V soboto dopoldne je bilo v 
Š| Titovem Velenju še 36. finalno 

športno tekmovanje, popoldne 
pa še sklepna slovesnost, na ka-
teri so poleg športnih priznanj, 
podelili tudi priznanja najuspeš-
nejšim na letošnjem tekmovanju 
gradbincev, ki je bilo prav tako 
prejšnji teden, v Dravogradu. 

M. Zakošek 

se bo pričelo že v petek dopoldne s 
pripravljalnimi deli, popoldne pa se 
bodo udeleženci preselili v Topolšico, 
kjer bodo v hotelu Vesna opravili teo-
retični del tekmovanja, na okrogli mi-
zi spregovorili o spremembah samou-
pravnega sporazuma o delovnih in ži-
vljenjskih razmerah gozdarjev Jugo-
slavije, odprli razstavo likovnih del 
udeležencev likovne kolonije gozdar-
jev in pripravili družabno srečanje. 

Tekmovanje ob nogometnem igriš-

ču v Mozirju se bo pričelo v soboto 

ob 8.15, sklenili pa ga bodo ob 14. uri 

z razglasitvijo rezultatov in kasneje z 

zabavnim srečanjem na prostoru ob 

Savinjskem gaju. 

dročjih lahko bil nivo nalog še 
nekoliko višji.« 

• Kako je z mentorji za te na-
loge? 

C IR IL Z D O V C : »Z mentorji 
in recenzenti je težko, saj zahte-
va takšno delo veliko časa, anga-
žiranosti in pripravljenosti za de-
lo, ki pa ga učitelji v največji me-
ri nimajo, saj so z rednim delom 
vedno polno obremenjeni.« 

• Kako ocenjujete dneve Cen-
tra srednjih šol? 

C IR IL Z D O V C : »Misl im, da 
je bila ta naša akcija po zamisli 
uspešna, da je bilo veliko dejav-
nosti. Žal nam je samo, da si raz-
stav, ki so bile zelo vredne ogle-
da, ni ogledalo večje število lju-
di.« 

• Se prihodnje leto obetajo 
kakšne spremembe? 

C IR IL Z D O V C : »O spremem-
bah in sami akciji še nismo raz-
pravljali, zagotovo pa bo nekaj 
podobnega tudi prihodnje leto.« 

M. KRSTIČ-PLANINC 

Gorenje Gospodinjski aparati 

Med inovatorji leta 
ljubljanske TV 
(Nadaljevanje s 1. str.) 

»V Gorenju Gospodinjski aparati 
smo si za letos zastavili izredno zahte-
ven plan, predvsem zaradi tega, ker 
mislimo z enakim številom delavcev 
povečati produktivnost dela za okrog 
10 odstotkov in doseči za okrog 5 % 
večjo proizvodnjo, kot smo jo dosegli 
v lanskem letu,« pripoveduje Ladi-
slav Grdina, predsednik poslovodne-
ga odbora Gorenje Gospodinjski apa-
rati. »Zaradi tega smo iskali notranje 
rezerve, ker tehnološka obnova letos 
še ne bo dala rezultatov, saj programa 
še izvajamo. Zato smo se odločili za 
akcijo »Predlagaj nekaj koristnega* in 
si zastavili pri tem dva cilja, in sicer 
kar najhitreje obnoviti naše proizvo-
de, in zmanjšati odvisnost od uvoza 
ter s tehnološko modernizacijo pove-
čati produktivnost dela in kvaliteto 
izdelkov.« 

»V akciji »Predlagaj nekaj koristne-
ga«, ki še traja, smo do konca meseca 
maja zbrali 2.800 predlogov. Ocenju-
jemo, da j ih bomo do konca akcije 
prejeli še okrog 400,« dodaja Stane 
Canžek, vodja oddelka splošno raz-
vojnih dejavnosti Gorenja Gospo-

dinjski aparati. Po strokovni oceni 
smo ugotovili, da je 53 % inovacijskih 
predlogov takih, ki j ih lahko v proiz-
vodnji tudi realiziramo. Do konca 
maja je bilo realiziranih 173 predlo-
gov. Ocenjujemo, da bodo na račun 
letošnje akcije »Predlagaj nekaj ko-
ristnega« lahko dvignili produktivnost 
za okrog 5 %.« 

»V bodoče želimo preiti iz množi-
čne inventivne dejavnosti v usmerje-
no inventivno dejavnost, kar sodi v 
sklop tehnološke prenove delovne or-
ganizacije. To je zagotovo dosti zah-
tevnejša oblika inventivne dejavnosti, 
ki mora postati sestavni del naših pla-
nov. In še to: če inovacijo razpišemo, 
se v reševanje posameznega problema 
vključi zagotovo več ljudi kot pri 
množični inventivni dejavnosti,« zatr-
juje Martin Smrekar, član poslovod-
nega odbora Gorenja Gospodinjski 
aparati za razvoj. 

Ker je torej inventivna dejavnost 
postala sestavina dela in snovanj, 
proizvodnega načrta, pa tudi njhove 
poslovne politike je uvrstila ljubljan-
ska Televzija celoten 5.100-članski 
delovni kolektiv Gorenja Gospodinj-
ski aparati med inovatorje leta. 

Obisk sindikalnih 
predsednikov 

Prejšnjo sredo, 3. junija, so obiskali sestavljeno organizacijo združenega dela 
Gorenje predsedniki republiških in pokrajinskih odborov sindikata delavcev kovin-
ske in elektro industrije skupaj s predsednikom zveznega odbora sindikata delav-
cev proizvodnje in predelave kovin Jugoslavije Slavkom Uršičem. 

Seznanili so se s položajem, poslovno filozofijo in doktrino ter razvojnimi ho-
tenji tega poslovnega sistema, znanega in uveljavljenega doma in na tujem. Govora 
pa je bilo tudi o kadrovski politiki, skrbi za delavce, novostih na področju nagraje-
vanja in delu sindikalne organizacije. 

Sindikalni predsedniki so menili, da bi bilo treba izkušnje Gorenja pri pre-
magovanju težav in spreminjanju razmer prenesti tudi v druga delovna okolja ši-
rom po Jugoslaviji. Po besedah Slavka Uršiča je Gorenje primer, kjer so resnično 
v ospredju delo, odgovornost in znanje, kar vse zagotavlja tudi zanesljiv prihodnji 
razvoj. 
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5. seje skupščin SIS družbenih dejavnosti 
Pred nami je polletno zasedanje skupščin S IS družbenih dejavnosti 

občine Velenje, ki bodo v mesecu juniju: 

— Občinska raziskovalna skupnost, 19. 6. <*> 12. uri v skupščinski dvo-

rani, 
— Občinska izobraževalna skupnost, 22. 6. ob 12. uri v Glasbeni šoli, 
— Občinska skupnost socialnega skrbstva, 23. 6. ob 12. uri v Delavski 

univerzi, 
— Občinska telesnokulturna skupnost, 24. 6. ob 12. uri v Delavski uni-

verzi, 
— Občinska kulturna skupnost, 25. 6. ob 12. uri v kulturnem domu, 
— Občinska skupnost otroškega varstva, 26. 6. ob 12. uri v zdravstve-

nem domu, 
— Občinska zdravstvena skupnost, 29. 6. ob 12. uri v zdravstvenem do-

mu. 

Tako kot dosedaj bodo tudi to-
krat nekatere točke dnevnega re-
da pri vseh SIS enake, in sicer: 
uresničevanje programov in finan-
čnih načrtov posamezne SIS v pr-
vih 4 mesecih letos, o vplivu eko-
nomskih težav in interventnih za-
konov na te dejavnosti sprejeli no-
ve usmeritve za financiranje pro-
gramov v drugi polovici leta ter 
omejitveni program za vsako SIS. 
Konec meseca februarja sprejeti 
interventni ukrepi že kažejo ob-
čutne posledice na področju SIS, s 
1. 7. pričakovani sistemski zakon 
o ugotavljanju celotnega prihodka 
in dohodka pa bo izredno restre-
ktivno posegel posebno na področ-
je telesne kulture in kulture. 

Posledice interventnih zako-
nov se kažejo: v prvih treh mese-
cih letos so lahko posamezne 
SIS družbenih dejavnosti koristi-
le le toliko sredstev, kot je znašal 
priliv sredstev v zadnjem četrtle-
tju leta 1986. Omejitev porabe 
po enakem principu se nadaljuje 
tudi v mesecu aprilu in maju in 
bo veljala vse do ugotovitve 
stopnje rasti dohodka v gospo-
darstvu SR Slovenije za prvo če-
trtletje letos. Anomalije, ki jih 
omenjeni način ugotavljanja 
skupne porabe prinaša, se kažejo 
zlasti v naslednjem: 

novembra 1986 smo zaradi 
priliva spremenili prispevne 
stopnje posameznim SIS. Vsem, 
ki smo j im, zaradi hitrejšega pri-
liva sredstev v začetku leta, v 
zadnjih mesecih znižali prispe-
vne stopnje, so imele v tem času 
seveda podpoprečni priliv. Izra-
zito negativnim posledicam 
vsled omenjenega ukrepa, je bila 
izpostavljena Občinska telesno-
kulturna skupnost, pri kateri je 
prispevna stopnja v zadnjih treh 
mesecih 1986. leta znašala le 
0,26 % (letos 0,64 %), s tem pa je 
bila v letošnjih treh mesecih le-ta 
omejena le na 10% sredstev do-
govorjenih za to leto. 

Ob dokaj visokih prilivih sred-
stev konec 1986. leta, bi ob nor-
malnih gibanjih v gospodarstvu, 
lahko družbene dejavnosti v pr-
vih mesecih letošnjega leta, kljub 
interventnim zakonom, kolikor 
toliko normalno poslovale. 

Pričakovati je prav tako bilo, 
da se bo ob vseh ukrepih na po-
dročju skupne in splošne porabe 
zaustavila tudi inflacija. Dejstvo 
pa je, da temu ni tako. Cene gre-
do svojo pot, svoje je opravila tu-
di revalorizacija osnovnih sred-
stev po zaključnem računu za 

1986. leto. Ta je povečala osnovo 
za obračun amortizacije za ca 
107 % ter na osnovi novega zako-
na o amortizaciji še za nadaljnjih 
21,7% zaradi revalorizacije 
amortizacije za obdobje I. —I I I . 

1987. Glede na to, da smo lahko 
v finančnem načrtu planirali le 
32% povečanje amortizacije, iz-
vajalskim O Z D vsled intervent-
nega zakona nismo mogli zago-
toviti niti teh sredstev. 

Vse navedeno je vplivalo na 
realno občutno nižji standard ter 
močne likvidnostne probleme, 
tako izvajalcev kot skupnosti. 

Tako je prihajalo v tem času 
do ukinjanja določenih progra-
mov (Občinska izobraževalna 
skupnost, Zveza telesnokultur-
nih organizacij) oz. do tega, da 
so SIS pokrivale obveznosti do 
domačih izvajalcev, medtem ko 
so obveznosti do zunanjih osta-
jale neporavnane (Občinska 
skupnost socialnega skrbstva, 
Občinska zdravstvena skupnost). 

Posamezne skupnosti so v tem 
času uporabljale obračunske če-
ke, s katerimi pa se že zajedajo v 
bodoči priliv sredstev. 

32% prenos cen materialnih 
stroškov iz decembra 1986, ki je 
služil kot osnova za planiranje 
skupne porabe v letu 1987, je bil 
v prvih treh mesecih občutno 
prekoračen. Ob tem, ko dovolje-
na poraba žal ni upoštevala no-
benega povečanja, se je v tem ča-
su osnova za izračun amortizaci-
je povečala v poprečju najmanj 
za 107%. Tako znaša razlika 
med planirano in dejansko obra-
čunano amortizacijo samo za iz-
vajalce v občini kar 43.550 tisoč 
din. 

Kljub prepovedi razpolaganja z 
družbenimi sredstvi za negospo-
darske in neproizvodne investicije 
v letu 1987, smo v občini Velenje, 
zaradi izjemnih razmer na po-
dročju družbenih dejavnosti, dobi-
li v skladu s 3. členom zakona, re-
publiško soglasje za izgradnjo os-
novne šole in razširitev Zdravstve-
nega centra. 

Razlogi, zaradi katerih se dela 
še niso pričela so tako tehnične, 
kot finančne narave. Prve se ka-
žejo zlasti v Zdravstvenem cen-
tru Velenje, kjer se bodo zaradi 
lokacijskih težav, dela premakni-
la po vsej verjetnosti v jesen. 

Ob vseh težavah pri zbiranju 
sredstev za VII . osnovno šolo ter 
dejstvu, da imamo v tekočem 
srednjeročnem obdobju, poleg 
omenjenih dveh investicij načr-
tovane še nekatere druge (vrtce, 
CSŠ, Dom za varstvo odraslih), 
smo prisiljeni, da ponovno pri-
pravimo samoupravni sporazum 
o združevanju sredstev za inve-
sticije na področju družbenih de-
javnosti do leta 1990. 

Sporazum bo moral upoštevati 
legalni vir sredstev za investicije, 
to je ostanek čistega dohodka, na 
republiškem nivoju pa bomo mo-
rali doseči, da se kljub izgubam v 
energetiki, v razreševanju občin-
ske problematike investiranja v 
družbene dejavnosti, vključi tudi 
planirane dohodke energetike. 

Glede na to, da se bodo druž-
bene dejavnosti in SIS z navede-
no problematiko srečevale 
najbrž vse leto 1987 in da bo 
uveljavitev zakona o celotnem 

sodi tudi redno in poenoteno 
spremljanje te dejavnosti v O Z D . 
Pomembnost teh izpostavljenih 
točk dnevnega reda je namreč 
pogojena z ugotovitvami, da se 
sprejeti sklepi in stališča vse pre-
počasi ali celo ne izvajajo v prak-
si, kar pa ima za končno posledi-
co tudi stanje kot ga izkazuje 
pravkar izdelana ocena stanja za 
obdobje zadnjih pet let. Iz ocene 
je razvidna stagnacija razvoja te 
dejavnosti v obdobju zadnjih 
dveh let v primerjavi z obdobjem 
1981-1984. 

Zato naj bi delegati v razpravi 
s kontinuiranimi predlogi pripo-
mogli k izboljšanju stanja. 

VZGOJA IN IZOBRA-
ŽEVANJE 

Delegati skupščine, ki bodo 
zasedali na ločenih sejah zborov 
bodo obravnavali med drugim: 

— Poročilo o uresničevanju 
stališč in sklepov o problematiki 
vzgoje in izobraževanja, ki so bili 
sprejeti na skupnem zasedanju 
skupščine občine in skupščine 
Občinske izobraževalne skupno-
sti v maju 1985. Poročilo pred-
stavlja selektivni opis dela in pri-
zadevanj vseh izvajalcev s po-
dročja vzgoje in izobraževanja, 
ki so bili zadolženi za realizacijo 
le-teh oz. so bili nosilci nalog. V 
poročilu so zajeta vsa vzgojnoi-
zobraževalna področja, razen 
glasbenega izobraževanja, kate-
remu pa bo v jesenskem obdobju 
posvečena posebna pozornost. 

V tem. obdobju, tako povzema-
mo iz poročila, so izvajalci na 
področju osnovnega šolstva svo-
je delo načrtovali in izvajali z 
usmeritvijo in hotenjem po ohra-
njanju doseženega nivoja stro-
kovnosti in kvalitete vzgojnoizo-
braževalnega dela ter nenehno 
iskali možnosti in poti za nadalj-
nji dvig kvalitete in učinkovitosti 
svojega dela, kljub nenehnemu 
slabšanju pogojev za delo. Pos-
večali so največ pozornosti ures-
ničevanju »programa življenja in 
dela osnovne šole« s posebnim 
poudarkom na prenovi progra-
mov v 6. in 7. razredu ter sprem-

stoječih programskih, kadrov-
skih in prostorskih kapacitetah. 

V tem obdobju še ni bilo mo-
goče zagotoviti relativno enakih 
pogojev vsem učencem v osno-
vni šoli, saj je stopil v veljavo 
zvezni interventni zakon, ki je 
nasprotno — porušil nekatere 
možnosti, med drugim tudi zbi-
ranje sredstev za vlaganje v šol-
ski prostor. 

— Zbora skupščine bosta raz-
pravljala in sklepala tudi o pred-
logu omejitvenega programa Ob-
činske izobraževalne skupnosti za 
primer poslabšanja do take me-
re, da bi ne bilo mogoče v celoti 
pokrivati vseh programov. Pred-
log ščiti zlasti zajamčeni pro-
gram po zakonu, pri dopolnil-
nem programu pa so predvidene 
nekatere fazne omejitve in uved-
ba participacije staršev zlasti za 
programe šole v naravi, regresi-
ranje učbenikov, regresiranje 
prehrane, pri oddelkih podaljša-
nega bivanja, pa tudi pri Glasbe-
ni šoli in Delavski univerzi. 

Povdarjamo, da smo v občini 
Velenje dosegli na vseh teh po-
dročjih pomembne uspehe: skrb 
za zdrav telesni razvoj, za zdravo 
in neoporečno prehrano, skrb za 
organizirano zagotavljanje učnih 
pripomočkov in skrb za organizi-
rano pomoč učencem in njihovo 
varstvo. Neprecenljivega pome-
na so pri vseh teh dejavnostih 
zlasti vzgojni učinki. 

Želimo torej, da bi omejitve-
nih programov ne bilo potrebno 
uvajati. 

SOCIALNO SKRB-
STVO 

Delegati bodo na tej seji obrav-
navali P O R O Č I L O o realizaciji 
programov in finančnega načrta 
Skrbstva v obdobju januar—april 
letos, usmeritve za financiranje 
programov v drugi polovici kole-
darskega leta, poročilo o SKRB-
NIŠTVU v občini ter podali mne-
nje k predlaganim zadevam. 

Skrbstvo je izpolnjevalo nalo-
ge po sprejetem letnem progra-
mu, pri čemer je bil zaradi inter-

prihodku in dohodku razvoj de-
javnosti na nekaterih področjih 
še zaustavil, menimo, da se mo-
rajo s problematiko seznaniti vsi 
odgovorni v občini in pravoča-
sno ukrepati. 

Poleg navedenega bodo dele-
gati posameznih SIS še obravna-
vali: 

RAZISKOVALNA 
SKUPNOST 

Predlagani dnevni red v večini 
predstavljajo zadeve, ki bodo 
obravnavane na sejah skupščin 
vseh interesnih skupnosti s po-
dročja družbenih dejavnosti, 

— razen poročila o izvajanju 
sklepov in stališč za izboljšanje 
stanja na področju razvojno razi-
skovalne in inventivne dejavno-
sti v občini Velenje, sprejetih na 
skupni seji zbora združenega de-
la občinske skupščine in skupšči-
ne Občinske raziskovalne skup-
nosti Velenje, dne 23. 9. 1985: 

— ocena stanja razvojno razi-
skovalne dejavnosti v združenem 
delu občine za obdobje zadnjih 
pet let in kazalci za spremljanje 
te dejavnosti v O Z D . 

Ti dve vsebini sta osrednji na 
5. seji skupščine Občinske razi-
skovalne skupnosti Velenje, saj 
bodo delegati informirani s tre-
nutnim stanjem in trendi razvoja 
te dejavnosti v občini Velenje in 
s predlogi nadaljnjih ukrepov za 
izboljšanje stanja, v okvir katerih 

ljanju in ocenjevanju že uvede-
nih novosti v prvih šestih razre-
dih. 

Glavni vzrok za omenjeno po-
slabšanje pogojev za delo je na-
raščanje števila šoloobveznih 
otrok v občini in zlasti samem me-
stu Titovo Velenje, saj se je število 
oddelkov povečalo za 20 (9,13 %) 
in zaostrene gospodarske razme-
re, ki ovirajo hitrejše pridobivanje 
novih šolskih prostorov. 

Komite za družbene dejavno-
sti je pri obravnavi poročila v 
svojih stališčih med drugim zapi-
sal, da si bo prizadeval, da se 
vzgoji in izobraževanju kot pred-
nostni dejavnosti v družbenih 
dejavnostih tudi v težkih pogojih 
gospodarjenja zagotovijo tolik-
šna finančna sredstva, ki bodo 
omogočila materialno osnovo in 
s tem ustrezno delovno klimo za 
uspešno izvajanje zagotovljenih 
in tudi dogovorjenih dodatnih 
programov. 

— Nadalje bodo delegati 
obravnavali in potrjevali realiza-
cijo programa in finančnega načr-
ta za obdobje januar—april letoš-
njega leta ter predlog finančnega 
načrta oz. usmeritev za financira-
nje v drugi polovici leta. 

Za to relativno kratko obdobje 
je Skupnost realizirala vse nalo-
ge iz temeljnih programov vzgoje 
in izobraževanja, saj so bile na-
daljevanje že začetih del pri ob-

ventnega zakona in s tem omeje-
nih finančnih sredstev, nujen se-
lektiven pristop. Prednost so 
imeli programi s katerimi zagota-
vljamo socialno varnost, to so 
družbeno denarne pomoči ter 
oskrbnine za otroke in odrasle v 
zavodih oz. rejniških družinah. 
Število upravičencev do teh se ni 
povečalo, je v mejah planirane-
ga, večja pa je poraba finančnih 
sredstev za to obdobje zaradi viš-
jih življenjskih stroškov, ob tem 
pa prejemniki z dodeljenimi 
sredstvi le s težavo pokrijejo mi-
nimalne življenjske stroške, ki 
predstavljajo spodnjo mejo za-
dovoljevanja potreb. 

Ostale obveznosti smo porav-
nali največkrat s časovnim zami-
kom iz meseca v mesec, kar nas 
je prisililo, da nekaterih progra-
mov v tem času nismo mogli 
uresničevati, oz. so jih izvajalci 
realizirali, niso pa dobili plačila 
(Univerza za 3. življenjsko ob-
dobje, razvrščanje, srečanje sta-
rostnikov po KS,. . .). 

Zaradi rasti cen so se občutno 
povišale tudi cene zavodske 
oskrbe. V velenjskem domu so 
letos oskrbo že 2-krat povišali 
(oskrbnina v 2-posteljni sobi je 
tu še vedno nižja, kot najnižja 
pokojnina). V tem času so v Do-
mu končali tudi preureditev pod-
strešnega dela in pridobili 6 dvo-
posteljnih sob. 

Center za socialno delo in 
Skupna strokovna služba SIS 
družbenih dejavnosti sta opra-
vljala naloge po programu. Nego 
na domu smo zagotavljali tako 
kot doslej, za to obdobje pa so 
realizirale programe tudi huma-
nitarne organizacije in društva. 

Izpolnjene so obveznosti do 
republike, saj finančna sredstva 
SDK avtomatično prazni z ob-
činskega žiro računa ne glede na 
občinske potrebe in jih odvaja v 
republiko. 

Zaradi omenjenih in še priča-
kovanih zaostritev, so nujni novi 
finančni načrti, Skrbstvo pa je 
tudi pripravilo omejitveni pro-
gram za primer poslabšanja se-
danjega stanja. 

Vse kaže, da bo zaradi neu-
godnih ekonomskih razmer v ob-
čini in veljavnih interventnih za-
konov, prišlo tudi na skrbstve-
nem področju do zniževanja do-
sežene razvojne stopnje in s tem 
padca osebnega standarda pre-
jemnikov, ki že sicer žive na robu 
eksistenčnega minimuma. 

Pomembna vsebinska točka na 
seji bo poročilo o SKRBNI-
ŠTVU v naši občini. Z njim pri-
kazujemo celovito problematiko 
od pravne ureditve do podrobne-
ga prikaza posameznih oblik te 
dejavnosti. Ob koncu leta 1986 je 
bilo v občini pod skrbništvom 50 
odraslih oseb in 6 otrok oz. mla-
dostnikov v starosti od 0— 18. le-
ta. 

S področja kadrovskih zadev 
bodo delegati obravnavali pred-
log za zasedbo mesta direktorja v 
Centru za socialno delo Titovo 
Velenje — predlagana je Jelka 
Fužir in mesto direktorja v Do-
mu za varstvo odraslih Titovo 
Velenje — predlagana je Helena 
Imperl. 

V smislu informiranja delega-
tov bomo tokrat spregovorili o 
POSVOJITVI O T R O K IN MLA-
DOSTNIKOV . 

TELESNA KULTURA 
Delegati bodo uvodoma pregle-

dali realizacijo programa in fi-
nančnega načrta Skupnosti in nje-
nih izvajalcev. Za prve štiri mese-
ce lahko rečemo, da smo v skladu 
s planiranim prilivom sredstev iz-
vedli vse zastavljene naloge, konec 
meseca aprila in maja pa Skup-
nost zaradi blokiranih sredstev 
svojim izvajalcem ni zagotovila 
dogovorjenih sredstev, zato so le-
ti realizirali le določene progra-
me, ostale pa bodo z »zamudo« 
izvedli v naslednjih mesecih. 

Pomembnejša obravnavana 
vsebina bo nedvomno omejitveni 
program telesne kulture. Kljub 
temu, da Skupnost že sedaj z raz-
položljivimi sredstvi zagotovi iz-
vajalcem le 40 % potrebnih sred-
stev za izvajanje osnovnega pro-
grama (in zaradi tega ne more v 
celoti voditi politike razvoja tele-
sne kulture v občini), nas novi 
zakoni silijo v še dodatno restrik-
cijo že okrnjenih programov. 

Telesna kultura bo namreč z 
uveljavitvijo zakona o skkupnem 
prihodku imela drugačen vir pri-
dobivanja sredstev (ne več bruto 
osebni dohodek ampak ostanek 
dohodka v organizaciji združe-
nega dela) potisnjena v še bolj 
negotov položaj, saj predstavlja 
ostanek v naši občini zelo nesta-
bilen vir (energetika) in zato bo 
zelo vprašljiva ohranitev doseže-
nega nivoja telesne kulture. 

Vsi, ki se neposredno ukvarja-
mo s telesnokulturno dejavnost-
jo se zavzemamo, da bi kljub 
vsem omejitvam realna vrednost 
programov ostala vsaj na seda-
njem nivoju, vendar pa bo pri 
tem še kako potrebna pomoč šir-
še družbenopolitične skupnosti 
in predvsem dodatna podpora 
organizacijam združenega dela 
(pokroviteljstva). 

Ob koncu bodo delegati s krat-
ko vsebinsko točko seznanjeni s 
stanjem športne rekreacije v or-
ganizacijah združenega dela. 

Navajamo le zaključno misel 
tega poročila: 

Ni pomemebno, v okviru kate-
re organizacije se delavec oz. ob-
čan rekreira. Pomembno je, da 
mu v delovnem in bivalnem oko-
lju ponudimo dovolj pester pro-
gram, za to pa bo v prihodnje 
potrebno veliko večje povezova-
nje vseh izvajalcev športno-re-
kreativne dejavnosti (ZTKO, KS, 
OZD) , saj bo le usklajeno načr-
tovaje aktivnosti, izrabe objek-
tov, kadrov, privedlo do željene-
ga cilja: čimveč redno telesno-
kulturno aktivnih delovnih ljudi 
in občanov. 

KULTURA 
Delegati v zboru uporabnikov 

in zboru izvajalcev bodo sezna-
njeni z realizacijo programa in 

finančnega načrta Občinske kul-
turne skupnosti Velenje v prvih 
štirih mesecih letošnjega leta. 

Večjih težav pri izvajanju pro-
grama Skupnost ni imela in ugo-
tavljamo, da smo zastavljeni pro-
gram realizirali. Z večjimi teža-
vami pri izvajanju programa se 
srečujejo izvajalci na področju 
kulture, zaradi rasti cen. 

Delegate bomo na skupščini 
Občinske kulturne skupnosti po-
drobneje seznanili z enim podro-
čij kulturne dejavnosti, in sicer z 
razstavno galerijsko dejavnostjo. 

V uvodu bodo predstavljene 
galerijske zbirke in razstavni pro-
stori s katerimi razpolaga galerij-
ska dejavnost in v katerih so 
zbirke razstavljene. Ker je že dalj 
časa prisoten problem pomanj-
kanja prostora bodo v nadaljeva-
nju nakazane nekatere možnosti 
za razširitev in bolj smotrno ure-
ditev galerijskihzbirk. 

Na dnevni red skupščine je 
uvrščen tudi predlog omejitvene-
ga programa Občinske kulturne 
skupnosti. Zakon o celotnem pri-
hodku in dohodku spreminja vi-
re in osnove za financiranje kul-
turne dejavnosti, ki naj bi se po 
uveljavitvi zakona financirala iz 
ostanka dohodka v O Z D . Le ta 
pa zaradi negotovega položaja 
energetike ne predstavlja zanes-
ljiv vir pridobivanja sredstev. Za-
kon o sanaciji in prenehanju or-
ganizacij združenega dela pa za-
ostruje pogoje gospodarjenja, ki 
se bodo posledično odražali tudi 
v zmožnostih združenega dela za 
financiranje kulture. 

OTROŠKO VARSTVO 
Na 5. seji skupščine Občinske 

skupnosti otroškega varstva bo 
obravnavanih več vsebin, ki jih že-
limo na kratko predstaviti: 

ob obravnavi zapisnika pretekle 
seje skupščine bo obravnavano tu-
di poročilo o delu njenih organov 
med obema sejama ter poročilo s 
seje skupščine Skupnosti otroške-
ga varstva Slovenije. Na tej seji je 
v osrednji točki skupščina odloča-
la o spremembi SaS o porodni-
škem dopustu, ki je omogočila od 
1. 5. dalje izplačilo nadomestil v 
novi višini — nadomestilo se ne 
računa več na podlagi zaslužka \ 
preteklem letu, temveč je enako 
kot če bi delavka oz. delavec de-
lal. 

Skoraj na vsaki seji skupščine 
delegati razpravljajo o proble-
matiki otroških igrišč — to je te-
ma, ki je krajanom in staršem ze-
lo blizu, neurejena otroška igriš-
ča pa so tudi zelo moteča v oko-
lju in pri igri otrok. Skupščina 
Občinske skupnosti otroškega 
varstva je zato želela skrb za 
otroška igrišča sistemsko rešiti 
ter je pred leti predlagala občin-
ski skupščini rešitev problema, 
kar je razvidno iz poročila v gra-
divu. Sedanje stanje otroških 
igrišč jasno dokazuje, da sklepi 
zbora krajevnih skupnosti niso 
uresničeni. Pozivamo delegate, 
da predlagajo možne rešitve. 

Financiranje dejavnosti je le-
tos zelo zapleteno — že v začet-
ku leta so bili sprejeti zakoni, ki 
omejujejo zbiranje sredstev v 
SIS ter na drugi strani porabo 
pri izvajalcih dejavnosti. Posledi-
ce so vidne že zdaj — predvsem 
v siromašenju materialne osnove 
dela. Ker ti zakoni nimajo omeji-
tve trajanja in se zato lahko zgo-
di, da bo sredstev v resnici pre-
malo za zagotovitev vseh prido-
bljenih pravic (višina prispevka 
staršev k cenam v dnevnem var-
stvu, razširjenost programov za 
otroke zunaj dnevnega varstva 
itd.), je v gradivu priložen pro-
gram možnih omejitev teh pra-
vic. Ta omejitveni program je 
predlagan skupščini kot program 
za izjemne razmere. 

Kot običajno bodo delegati se-
znanjeni tudi z realizacijo pro-
grama v obdobju do seje ter po-
rabo sredstev v ta namen. 

Finačni načrt za 1. 1987 je 
skupščina potrdila na prejšnji se-
ji, na tej seji bo obravnavala 
spremembo, ki je posledica dolo-
čil resolucije 1. 1987, ki ne pred-
videva vnaprej doiočene rasti 
cen ter intervencijskih zakonov, 
ki prav tako določajo ugotavlja-
nje rasti skupne porabe v skladu 
z ugotovljeno rastjo v gospodar-
stvu (za nazaj). 

ZDRAVSTVO 
Da bi poživili delo skupščine,, 

predvsem pa spodbudili delegate 
k razpravi, dajanju pobud in 
predlogov k posamezni točki 
dnevnega reda, bosta del vsebine 

(Dalje na S. strani) 
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obravnavala oba zbora na skup-

nem zasedanju, dei pa na loče-

nih sejah. 
Na skupnem zasedanju bosta 

oba zbora obravnavala: 

— predlog sporazuma, ki ga 
sklepata Zdravstveni center Vele-
nje in SOZD Koroško zdravstvo, 
s katerim urejata medsebojna 
razmerja, pravice in obveznosti 
pri načrtovanju in izvajanju po-
sameznih zdravstvenih dejavno-
sti za potrebe in v interesu upo-
rabnikov in izvajalcev zdravstve-
nega varstva na območju koro-
ških občin in občine Velenje ter 
Mozirje. S tem sporazumom se 
uresničujejo določbe Zakona o 
zdravstvenem varstvu in SaS o 
skupnih podlagah za delitev dela 
na področju zdravstvenega var-
stva v SR Sloveniji, 

— predlog sklepa o spremem-
bah in dopolnitvah sklepa o pri-
spevnih stopnjah in določitev vi-
šine prispevka za financiranje 
zdravstvenega varstva v letu 
1987. Oba zbora sta na seji dne 
23. 3. 1987 sklep že sprejela. Ta 
sklep določa med drugim tudi vi-
šino prispevka za združene in 
druge kmete, in sicer 25 % od ka-
tasterskega dohodka in dohodka 
odposeka lesa. Ker pa je med 
tem časom že prišlo do valoriza-
cije katasterskega dohodka, se 
predlaga sprememba prispevne 
stopnje od 25 "o od KD na 20 %, 

— informacijo o nesrečah pri 
delu v letu 1986. Nesreče pri de-
lu v občini Velenje dosegajo za-
skrbljujoče naraščanje, saj je bilo 
v letu 1986 registriranih pri 

Zdravstveni skupnosti Velenje 
kar 1742 primerov in pri tem iz-
gubljenih 42.334 delovnih dni. 
Vsak dan je bilo zaradi nesreč 
pri delu odsotnih z dela 160 de-
lavcev. 

Na ločenih sejah bosta zbora 
razpravljala o finančnem poslo-
vanju Skupnosti za prvo trime-
sečje. 

Z omejenimi sredstvi, ki so bi-
la naravnava na zadnje trimeseč-
je leta 1986, je Skupnost sicer 
pokrila vse programe zdravstve-
nega varstva vendar po elemen-
tih cen, ki so bili družbeno dovo-
ljeni v začetku leta, ki pa ne po-
krivajo močno naraslih material-
nih stroškov. Odprto je ostalo 
vprašanje investicije za razširitev 
Zdravstvenega doma Velenje in 
pokritje nekritih odhodkov nad 
dovoljeno porabo iz leta 1986. 

Zmanjšanje razpoložljivih sred-
stev za zdravstveno varstvo v zvezi 
z interventnimi zakoni v letu 1987 
in pokritje prevelike porabe v letu 
1986, ki se z vsemi posledicami 
prenaša v leto 1987, narekuje po-
trebo po zmanjšanju izdatkov 
predvsem na tistih področjih, kjer 
izdatki na zavarovano osebo mo-
čno prekoračujejo republiška po-
prečja. Delegati bodo razpravljali 
o omejitvenih ukrepih, ki bi se 
morali izvajati v primeru, če 
Skupnost zaradi slabe finančnega 
položaja ne bi mogla več pokrivati 
pravic uporabnikov, ki jim jih da-
je Zakon in drugi samoupravni 
akti. 

SKUPNA STROKOVNA 
SLUŽBA SIS DRUŽBENIH 

DEJAVNOSTI OBČ INE 
VELENJE 

IZOSTANKI Z DELA 
ZARADI BOLEZNI, 
NESREČ IN NEGE 

DO, DS, TOZD April Poprečje 
1987 leta 1986 

DO TES 
— TOZD TEŠ I. 
— T 0 2 D TEŠ II. 

6,65 
3,41 

5,30 
3.56 

- TOZD VZDRŽEVANJE 4,87 5,01 

— TOZD Inženiring 4,36 6,21 

- DSSS 4,32 7,23 

DO RLV 
— TOZD Jama Pesje 9,20 8,85 

— TOZD Jama Preloge 12,28 11,82 

— TOZD Jama Škale 10,76 11,21 

— TOZD Priprave 8,26 9,41 

— TOZD Jamske gradnje 8,96 8,12 

— TOZD Jamski transport 10,16 9,84 

— TOZD Jamska mehanizacija 5,86 6,70 

— DS Zračenje 5,56 6,87 

— TOZD Klasirnica 4,75 5,53 

— DS Kopalnica 10,86 8,88 

— TOZD Zunanja dejavnost 7,34 9,05 

— TOZD Mizarska dejavnost 5,40 5,30 

— TOZD Gradbena dejavnost 6,26 7,56 

— DSSS RLV 4.59 2,84 

— TOZD Izobraževanje 7,52 8,33 

DO ESO 
— TOZD Strojni obrati 6,28 6,67 

— TOZD Elektro obrati 5,00 4,97 

— TOZD Vodov.-toplovodni obrati 5,04 4,86 

— TOZD Krovsko-ključ. obrati 11,75 8.3C 

- DSSS ESO 3,71 2,9S 

- REK, DO APS 1,85 3,3C 

— REK, DO Tiskarna 6,07 4,12 

— REK, DS Družbeni standard 8,70 9,08 

— REK, DS Zavarovanje 2,34 2,15 

- REK, DSSS SOZD 7,18 4,37 

SIPAK 7,23 7,66 

GORENJE 
DO GOSPODINJSKI APARATI 
— TOZD Štedilniki 8,14 8,06 

— TOZD Pralno-pomivalna tehnika 7,16 8,66 

— TOZD Gostinska enota 9,69 7,15 

— TOZD Zamrzov.-hlad.tehnika 9,21 8,38 

— DSSS — gospodinjski aparati 6,12 4,55 

— TOZD Galvana 9,62 5,66 

DO NOTRANJA OPREMA 
— TOZD Pohištvo 9,65 8,62 

— TOZD Gradbeni elementi 7,54 6,74 

— DSSS — notranja oprema 4,36 3,91 

DO ELEKTRONIKA ŠIROKE POTROŠNJE 7,23 5,68 

DO GORENJE - Servis 4,80 6,80 

DO GORENJE — Commerce 5,54 5.05 

DS GORENJE — Interna banka 3,39 8,62 

DO GORENJE — Raziskave in razvoj 1,89 2,44 

DO PROCESNA OPREMA 3,23 5,59 

GORENJE SOZD — DS Splošni posli 6,59 5,50 

GORENJE SOZD - DSSS 2,54 0,59 

GORENJE SOZD — DS Informatika in 
organizacija 5,03 4,13 

DO VEPLAS 15,29 
DO EKO 
— TOZD Serijska proizvodnja 8,10 8,29 

— TOZD Instalacije 6,32 5,96 
— TOZD Vzdrževanje 5,02 4,30 
— TOZD Tehnološka oprema 4,93 3,60 

— TOZD Komerciala — promet 5,70 9,36 
— DSSS EKO 4,47 3,16 

DO ERA 
- TOZD Koplas 3,85 3,88 

— TOZD Maloprodaja 5,83 4,85 
— TOZD Veleprodaja 4,71 6,71 

— TOZD Kmetijstvo 
— TOZD VINO 
— ERA DSSS 
DO VEGRAD 
— TOZD Gradnje 
— TOZD Mehanizacija 
— TOZD Zaključna dela 
— TOZD Vemont 
— TOZD Inženiring 
— TOZD Keramičarstvo 
— DSSS Vegrad 
CENTER SREDNJIH ŠOL 
— TOZD Rudarsko-tehnični pouk 
— TOZD E K Š 
— TOZD Dom učencev 
TOVARNA USNJA ŠOŠTANJ 
ELKROJ — Konfekcija Šoštanj 
MERX 

— TOZD Prodaja 
— TOZD Pekarne 
NAMA TITOVO VELENJE 
DO VEKOS 

— TOZD Toplotna oskrba 
— TOZD Komunalna oskrba 
— TOZD Stanovanjska oskrba 
— DSSS Vekos 
PROJEKTIVNI BIRO 
ZAVOD ZA URBANIZEM 
MODNI SALON 
ŽTP, TOZD ZA PROMET 
VIZ 

— TOZD Biba Ročk Šoštanj 
— TOZD Karel Destovnik Kajuh Šoštanj 
— TOZD Gustav Šilih Velenje 
— TOZD Anton Aškerc Velenje 
— TOZD Veljko Vlahovič Velenje 
— TOZD Bratov Mravljakov Velenje 
— TOZD Miha Pintar Toledo Velenje 
— TOZD XIV. divizije 
— TOZD Bratov Letonje Šmartno ob Paki 
VZGOJNOVARSTVENI ZAVOD VELENJE 
ZDRAVSTVENI CENTER 

— TOZD Bolnišnica 
— TOZD Splošno zdravstvo 
— TOZD Zobozdravstvo 
— TOZD Zdravilišče 
— DSSS Zdravstveni center 
SKUPŠČINA OBČINE VELENJE 
SLUŽBA DRUŽBENEGA KNJIGOVODSTVA 
LJUBLJANSKA BANKA 

PTT - TOZD TITOVO VELENJE 
DO INŽENIRING 
GOSTINSTVO PAKA 
GLASBENA ŠOLA FKK TITOVO VELENJE 
DOM ZA VARSTVO ODRASLIH 
BRIVNICE IN ČESALNICE 
OBČINSKA ZDRAVSTVENA SKUPNOST 
VELENJE 

1,18 
7,27 
6,77 

8,40 
6,27 
3,43 
7,37 
8,36 
7,47 
3,72 

1.35 
8.89 
8,78 

10,18 

6.78 
9,32 
6.43 

2 , 1 6 
2,19 
7.36 
4,24 
3,39 
7,42 
4,71 

1.76 

2.79 
7,09 
6,34 

5.27 
5.38 
5.28 
2,70 
2.07 
5,46 

10,88 

4,60 
3,86 
2.90 
9,26 
0,28 
3,69 

2.08 
3.29 
3.44 
4,67 
8,06 
2,04 
2,15 
1,92 

6.77 

8,35 
4,40 
3,24 

7,96 
5,05 
5,55 
6,90 
3.65 
7,61 
3,02 

1,48 
1.60 
7,26 
7,28 
5,84 

4,89 
8,15 
5,83 

2,63 
3,43 
5.66 
3,08 
4,76 
6,02 
6,78 
4,15 

3,68 
4,20 
6,07 
4,14 
3,95 
8 , 18 
2,45 
7,30 
2,59 

8.55 

7,71 
5,12 
5,10 
7,71 
1.56 
6,39 
2,47 
2,98 
5,32 
5,80 

6,39 

Titovo Velenje, 2. 6. 1987 

SKUPNA STROKOVNA SLUŽBA SIS DRUŽBENIH 
DEJAVNOSTI OBČINE VELENJE 

SAMOUPRAVNA STANOVANJSKA 

SKUPNOST OBČINE VELENJE 
Šaleška 19/a, Titovo Velenje 

Na podlagi 2. in 7. člena Zakona o pogojih za prodajo stanovanj-
skih hiš in stanovanj v družbeni lastnini (Uradni list SRS, št. 
38/86), 2. člena Pravilnika o pogojih za prodajo stanovanjskih 
hiš in stanovanj v družbeni lastnini ter sklepa skupščine Samou-
pravne stanovanjske skupnosti občine Velenje z dne 26. 6. 
1986, razpisuje 

JAVNO DRAŽBO 
za prodajo individualne stanovanjske hiše 
Bele vode 34, Šoštanj s funkcionalnim zem-

ljiščem v izmeri 445 m2 

Stanovanjska hiša stoji na zemljišču pare. št. 163/2-stavb., paš-
nik v izmeri 445 m ! in je vpisana pri vi. št. 25 k. o. Bele vode. 
Objekt je nenaseljen. 

Javna dražba bo v prostorih Samoupravne stanovanjske skup-
nosti občine Velenje, Šaleška 19/a, dne 26. 6.1987 ob 10. uri. 
Izklicna cena za stanovanjsko hišo s funkcionalnim zemljiščem 
znaša 437.662.— dinarjev. 

Varščino v znesku 43.766.— dinarjev (10 % izklicne cene) 
morajo interesenti poravnati na račun št. 52800-662-333007, 
najkasneje do 24. 6. 1987. 

Interesenti morajo pred pričetkom dražbe predložiti potrdilo o 
plačani varščini ter pismeno izjavo, da sprejemajo vse dražbene 
pogoje. Interesent, ki na dražbi uspe, je dolžan poravnati kon-
čno dražbeno ceno, kakor tudi stroške objave razpisa dražbe 
ter prometnega davka in zemljiškoknjižnega prepisa v roku 30 
dni po podpisu pogodbe. Neuspelim ponudnikom se vplačana 
varščina vrne v roku 3 dni po izvedbi dražbe brez obresti, uspe-
lemu dražitelju pa vračuna v kupnino za stanovanjsko hišo. 

Uspeli dražitelj mora podpisati ustrezno pogodbo v roku 3 dni 
po prejemu obvestila, sicer se smatra, da je od ponudbe odsto-
pil, vsled česar mu zapade varščina v korist Samoupravne sta-
novanjske skupnosti občine Velenje. 

Vs<e informacije v zvezi z javno dražbo lahko dobijo interesenti 
pri Samoupravni stanovanjski skupnosti občine Velenje, Šale-
ška 19/a, Titovo Velenje, oziroma po telefonu št. 855-472, 
854-814. 

SAMOUPRAVNA STANOVANJSKA 
SKUPNOST OBČINE VELENJE 

REK 
TITOVO VELENJE 

REK TITOVO VELENJE 
RESTAVRACIJA 
JEZERO 

vabi na 

VEČER 

Z NOVIMI 

FOSILI 

v soboto, 13. junija 

ob 20. uri na vrtni terasi 

Pestra gostinska ponudba in do-

bra glasba zagotavljata prijetno 

razpoloženje. 

Še enkrat 

0 kritičnih 
razmerah v 
Gornjegrajski 
Smreki 

Cenjeni izvršni odbor osnovne organizacije sindikata Smreka 

Gornji Grad! 
Objave v vašem dopisu niste zahtevali, zaradi »večstranskega« 

obveščanja, pa smo to storili. Torej, kriv sem, ker o vseh znanih do-
godkih v vaši delovni organizaciji doslej nisem poročal in žal mi je, 
da o vsem, kar se je pri vas ZARES dogajalo, nisem pisal. Pisal, kot 
so pisali drugi po Sloveniji in so danes pri vas celo cenjeni. Žal mi je 
tudi, da sem povzel le BLAGO inačico poročila posebne delovne sku-
pine CK ZKS, ki je mnogo bolj ostra in so zanjo na seji občinskega 
komiteja ZK Mozirje menili, daje glede na dejanske razmere še PRE-
BLAGA. Dober poduk torej. 

Z enostranskim obveščanjem in nravstvenostjo razčistite najprej 
sami. Tolažite se z dejstvom, da je obveščanje pri vas prav tako SLA-
BO kot drugod, venomer se skrivate za izvršnim odborom osnovne or-
ganizacije sindikata in ob tem trdite, da ste večino spornih zadev ob 
prisotnosti občinskih struktur rešili na novembrskem sestanku, ne po-
veste pa, kaj se je pri vas dogajalo — in se še — PO tem sestanku. Tu-
di to je vaša »nravstvenost« in »večstransko obveščanje«, če eno-
stransko poznate le pri drugih, vse skupaj pa resnično lahko škodi 
mnogim — vašim delavcem. 

Ker torej nisem seznanjen z VAŠO dokumentacijo, naj verja-
mem, da ste večino spornih zadev rešili. Imejte se še naprej lepo! 

J. P. 

Ce je treba, tudi 

v nedeljo 
Zgledu odbora :a plan in razvoj pri Občinski izobraževalni skupno-

sti Velenje bi morali slediti v kar največji meri. Če je potrebno, se sesta-

nejo tudi v nedeljo, kot je razvidno i: sestavka, ki smo ga objavili v prejš-

nji številki NČ v rubriki Prejeli smo : naslovom O šolnini v Glasbeni šoli. 

Odbor se je sestal 17. maja in obravnaval dopis Komiteja za družbene 

dejavnosti ter pisne in ustne obrazložitve Glasbene šole o povečanju šol-

nine m potrdil predlagano povečanje. 

/ 7. maja je bila nedelja. 
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»Solze radosti in topli ob-
jemi so bili najbolj značilna 
podoba današnjega spreje-
ma. Lepo je bilo videti to sre-
čanje, te stiske rok dragih 
prijateljev, stiske rok, ki so se 
spremenile v najtrdnejši most 
bratstva in prijateljstva, most 
zgrajen iz bratskih rok, zgra-
jen iz bratskih src, ker brat-
stvo in enotnost je stvar srca. 

Prišel je vlak, katerega edi-
no pravo ime je Bratstvo in 
enotnost; vlak, ki ne bo niko-
li ustavil, katerega pot se ne 
bo nikoli končala. Pot neraz-
družljivih, pristnih stikov, 
stkanih v letih strahovite voj-
ne. Stikov, ki jih tudi sedaj 
ne morejo pretrgati nobeni 
nacionalistični poskusi loče-

vanja naših narodov in na-
rodnosti.« 

Te besede je izrekel pred-
sednik občinske konference 
SZDL Vrnjačka Banja Lju-
bomir Borovečki v petek po-
poldne v prostorih velenjske 
glasbene šole na slovesnem 
sprejemu udeležencev letoš-
njega Vlaka bratstva in enot-
nosti. Resnično, tudi letošnje 
srečanje slovenskih izgnan-
cev in nekdanjih gostiteljev 
oziroma sedaj že v glavnem 
srečanje njihovih potomcev 
je potrdilo, da se to prijatelj-
stvo, bratstvo, ta trdna žele-
zna vez, skovana v najhujših 
časih naše polpretekle zgodo-
vine, ne bo nikoli pretrgala. 
Ni sile, ki bi lahko ustavila ta 
vlak. 

Velenjska delegacija na če-
lu s predsednico Občinske 
konference SZDL Velenje 
Nado Zavolovšek-Hudarin je 
pričakala drage goste iz Srbi-
je že v Zagrebu. Vsi ostali go-
stitelji pa na železniški posta-
ji v Celju, od koder so jih od-
peljali v Titovo Velenje pred 
glasbeno šolo. Tu smo drage 
goste 

čno. sprejeli nadvse prisr-
Dekleta in fantje v na-

rodnih nošah so jim po stari 
slovanski navadi ponudili 
kruh in sol ter jim pripeli 
rdeč nagelj. V prostorih glas-
bene šole so jim dobrodošlici 
zaželeli naši najmlajši, cici-
bani in cicibanke, oblečeni v 
narodne noše vseh naših na-
rodov in narodnosti. 

Za tem pa je izrekel besede 
dobrodošlice tudi predsednik 
skupščine občine Velenje 
Drago Šulek. Učenci glasbe-
ne šole pa so v nadaljevanju 
pripravili lep program. Gost-
je so nato odšli s svojimi go-
stitelji na njihove domove. Ti 
so jim naslednji dan pokazali 
znamenitosti našega mesta, 
občine, nekateri so jih pope-
ljali v zanimive slovenske tu-
ristične kraje. V nedeljo so se 
vsi skupaj zbrali na letališču 
v Lajšah na nadvse prisr-
čnem srečanju na katerem so 
igrali Podkrajski fantje. Vsi 
so bili eno. Gostitelji so za-
plesali kolo, gostje slovensko 
polko. Mnogi izmed njih so 
prvič zaigrali tudi mali nogo-
met, preiskusili so se v skaka-

nju v daljino z mesta — 
skratka tudi sobota je bil 
dan, ki ga gotovo naši gostje 
ne bodo pozabili. 

Od petka do ponedeljka so 
bili dragi gostje iz bratske Sr-
bije, iz pobratene Vrnjačke 
Banje, iz pobratenega Novog 
sela in iz drugih srbskih mest 
med nami. Hitro, prehitro so 
minili ti dnevi, ure snidenja. 

Prišel je ponedeljek. Še en-
krat so se zbrali vsi skupaj, 
tokrat na poslovilnem sreča-
nju v Merksovi restavraciji 
na Gorici. Tudi tu smo dra-
gim gostom pripravili prisr-
čen program — izvedli so ga 
učenci osnovne šole bratov 
Mravljakov. Ob slovesu jih je 
še enkrat nagovorila predsed-

nica občinske konference 
SZDL Velenje Nada Zavolo-
všek-Hudarin, učenka iz Vr-
njačke Banje Dragana Poste-
njac pa je prebrala svoj na-
grajeni spis na temo Vlak, ki 
se ne bo ustavil. 

Treba je bilo oditi. Gostite-
lji so popeljali svoje goste v 
Celje, in kot vsako slovo do-
slej, je bilo tudi to težko. 

»Hvala za gostoljubje, s 
katerim ste odprli srca«, in 
vlak je odpeljal. Toda, ne bo 
se ustavil. Čez dve leti bo 
spet popeljal, vendar tedaj z 
obrnjenim voznim redom. 

Besedila in posnetki: M i r a in 

Boris Zakošek ter Stane Vovk 

Bratstva in enotnosti nam m more vzeti nihče 

Pozdravne besede 
D R A G O ŠULEK, predsednik skupščine občine Velenje: »Ne naj-

dem besed, s katerimi bi lahko izrazil svoje osebno in naše skupno za-
dovoljstvo ter veselje, da vas lahko udeleženci 17. vlaka Bratstva in 
enotnosti skoraj natančno ob 46. obletnici prvega transporta v Srbijo 
izgnanih Slovencev najiskreneje in najtopleje pozdravim med nami, 
tukaj v Titovem Velenju. Čeprav sem prebral mnoge zgodbe in priče-
vanja, ki poskušajo prikazati takratne stiske izseljenih slovenskih dru-
žin in vso toplino, ki so jo domala vsi izgnanci našli v svojih novih 
domovih pri vas v Srbiji, seveda ne jaz, ne mlajši od mene. nikoli ne 
bomo zares doumeli, kaj čutite tisti, ki ste doživeli strahote vojne in 
med njo postali več kakor bratje in sestre. Leta minevajo, otroci in 
vnuki rastejo, in vlak bratstva in enotnosti že dolgo ni več samo vlak 
spominov. To je vlak, ki odpira mostove k novim obzorjem, novim 
poznanstvom, novim prijateljstvom . . . Želim, da bi se med nami po-
čutili ne le kot najdražji gostje, temveč kakor pravi pobratimi, in da bi 
se tudi tokrat razšli še trdnejši v spoznanju in prepričanju, da nam 
bratstva in enotnosti, spoštovanja in sožitja, ki rastejo neposredno iz 
medčloveških vezi, ne more vzeti nihče.« 

U U B O M I R BOROVEČK I , predsednik OK S Z D L Vrnjačke Ba-
nje: »Dovolite mi, da vas z izrazi najglobljega spoštovanja pozdravim 
v imenu skupščine in družbenopolitičnih organizacij občine Vrnjačka 
Banja, in da vam prenesem srčne in tople pozdrave naših občanov, ti-
stih naših ljudi, ki niso imeli te sreče, da bi potovali z vlakom. . . . Ob 
tej manifestaciji moramo poudariti dejstvo, da je medsebojno zbhža-
nje ljudi, nastalo v najtežjih dneh naše zgodovine, prenešeno tudi na 
mlade, rojene po osvoboditvi, kar je najlepši primer negovanja naj-
plemenitejših pridobitev NOB. Mladi prevladujejo tudi v sedanjem 
vlaku . . . Gostitelji in njihovi prijatelji so delili streho, kruh, ljubezen, 
upanje. Skupaj so prišli do cilja — sonca in svobode. Njihove roke so 
dvignile to državo, ki pripoveduje večno zgodbo o nerazdružljivi lju-
bezni, zrastli iz pepela in dima, o ljubezni, ki tudi danes živi. Tako 
ustvarjeno prijateljstvo, to bratsko druženje, ta ljubezen naših ljudi ni 
bila nikoli pozabljena. Nadaljevali so jo v svobodi, živela je vsak dan 
in iz nje je zrastel vlak, s katerim letos obeležujemo tudi 50-letnico 
prihoda tovariša Tita na čelo KPJ. Dolžnost vseh nas je, da še bolj 
utrdimo stike prijateljstva, razumevanja, sodelovanja, da bo vse to 
prišlo v vsako našo družino, do vsakega našega delovnega človeka ter 
občana.« 

Pri izvedbi manifestacije VLAK BRATSTVA IN ENOTNOSTI 
1987 so pomagale organizacije združenega dela iz občine Velenje, po-
krovitelji: sozd Gorenje, ESO, Sipak, APS, RLV, TEŠ, ERA, LB TB 
Velenje, G IP Vegrad in Veplas. 

Druže, pruži mi ruku, da 
sagradimo mostove od srca 

»Os t an imo pri jatel j i« — pod tem geslom je bil program ob prihodu dragih gostov. Nadvse prisrčno so j im zaželeli dobrodošlico 

tudi na jmla jš i . 

Živeo jednom jedan čovek koji 

je imao šest sinova. Primeli olac 

da mu sinovi nisu dovoljno složni, 

pozove ih kod sebe i svakom sinu 

da šest povezanih i isto toliko ne-

povezanih prutova. Tada im reče 

da izlome prvo onih šest razdvoje-

nih prutova. jedan po jedan, a za-

tim. neka pokušaju i snop. Lako 

su sinovi unišlili one razjedinjene. 

ali ne mogoše ni saviti one saku-

pljene u jednu eelinu. lako im nije 

mnogo objašnjavao ono što je tre-

balo da urade pred njim — deea 

su razumela poruku svog oea. 

A onda — jednog dana, njihov 

otac je otišao, ali je iza sebe osta-

vio delo jače od smrti, i tako ostao 

i dalje da živi u uspomeni svojih 

potomaka. 

Družbe, brate, dugo več padaju 

hladni snegovi i kiše, ali šest pupo-

Ijaka na jednoj stabljici umiveni 

su još uvek čistim i blistavim ka-

pljicama bratstva, ogrejani sun-

cem u svako doba godine. . . Ali. 

nisu to obični pupoljci: i kada du-

ne vetar. i kada zapreti oluja, nji-

hova zajednička stabljika ostaje 

da stoji uspravno i čvrsto, da zrači 

neverovatnim sjajem. da drži svoje 

mirisne pupoljke . . . 

Mnogi su se pitali šla je to tako 

snažno skriveno u jednoj maloj 

zemlji »na brdovitom Balkanu«. I 

uvek su mogli da se uvere da u ži-

lama sinova ove zemlje teče brat-

ska, vrela i plemenita krv, mnogo 

puta prolivana po oranicama, pla-

ninskim prevojima i klancima. 

Milioni sinova i kčeri ove zem-

lje, zagrljeni istim plavim nebom 

još i danas čvrsto se drže za ruke, 

a njihov topli stisak ruku najčvršči 

je most na svetu. Trajan i nesalo-

miv most neobične konstrukcije, 

' stvoren od bratskih ruku. Bratstvo 

i jedinstvo — največa tekovina 

NOB-a, most je bratskih srca . . . 

Ali. ponekad vetar provuče svoje 

prste izmedu zbijenih cvetova i za-

to je potrebno još više, još mnogo 

izdržljivijih, otpornijih, jačih mo-

stova od naših srca i ruka. 

Jugoslaviji je danas potrebna 

ljubav, potrebno bratstvo i razu-

mevanje. 

Druže, ti koji si izrastao pored 

plavog Jadrana, ti sa Šare i Tri-

glava, ti sa Neretve i Vardara, i sa 

Kosova ravna, sa naše panonske 

žitnice, i vi sa Durmitora i Lovče-

na, sa A vale. sa plavog Dunava — 

uhvatimo se čvrsto u bratsko kolo! 

Uhvatimo se u veliko bratsko kolo 

i ne dozvolimo da se ono prekine, 

ne dozvolimo da se poruše naši 

mostovi prijateljstva! Iz naših stis-

nutih ruku neka cveta cveče, po 

plavom nebu neka lete ptice sreče! 

Iz očiju neka nam sija, sunce i 

snažno neka nam kuca bratsko sr-

ce! 

DRAGANA POSTENJAC 

učenka iz VRNJAČKE BANJE 

Mnogi so si našo dolino ogledali tudi iz zraka 

Prijateljstvo, bratstvo, se prenaša tudi na najmlajše 

O b prihodu, na srečanje v La jšah , vsakemu tudi » f rake l j ček« 
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Mozirje 

Na svidenje - prej kot po dveh 
letih 

Udeležence letošnjega vlaka 
»Bratstva in enotnosti« so v Mo-
zirju sprejeli v petek popoldne 
pred stavbo občinske skupščine. 
Prve so jih pozdravile mladenke 
s cvetjem, stiskom rok, ki so izra-
žale prisrčno dobrodošlico dra-
gim prijateljem, s poljubčki in 
objemi, ki pomenijo več, kot do-
brodošlico. Za prisrčen sprejem 
so poskrbeli učenci mozirske os-
novne šole in ansambel Darka 
Atelška, žal pa je sprejem preki-
nila nevihta. Z letošnjim vlakom 

je v Gornjo Savinjsko dolino pri-
potovalo veliko mladih, sinov, 
hčera in že celo vnukov dobrih 
srbskih ljudi, ki so med vojno 
nudili svojo dobroto slovenskim 
pregnancem. Zagotovo je to naj-
večja vrednota te manifestacije 
bratstva in enotnosti. 

V soboto so bili prijatelji iz Sr-
bije na domovih svojih gostite-
ljev, ki so seveda na najrazličnej-
še načine poskrbeli za njihovo 
dobro počutje. Delegacija pobra-
tene občine Čajetina je obiskala 
nekatere delovne organizacije in 
si ogledala kulturne in zgodovin-
ske znamenitosti Gornje Savinj-

ske doline. V nedeljo so gostje in 
gostitelji skupno obiskali Go-
renjsko, si ogledali Dražgoše, 
Škofjo Loko, Prešernovo rojstno 
hišo v Vrbi in še kaj. Po povratku 
so zvečer pripravili še družabno 
srečanje pri lovskem domu ob 
Dreti. V ponedeljek so skupno 
obiskali še Modno konfekcijo 
Elkroj in se popoldne poslovili. 
Pa ne za dve leti, do naslednjega 
vlaka. Bratski in prijateljski stiki 
so trajni in nenehni, v najrazli-
čnejših oblikah, predvsem pa 
prežeti s pravim prijateljstvom, 
hvaležnostjo in ljubeznijo. 

Prisrčna dobrodošlica v Mozirju 

Daleč narazen smo, a po prijateljstvu povsem blizu 

Sniežana Simovič Rafaelo Bočanin Miloš Miletič Mila Popovič Mišo Simovič Olivera Nikolič 

zi nerazdružljive, prenesli pa 
smo jih na celotni naši družini. 
Redno se obiskujemo, si pišemo, 
se pogovarjamo po telefonu. 

Smo kot bratje. Letos smo prišli 
v Titovo Velenje vsi — mož Dra-
goslav, sinova Zika in Miki. Žika 
je bil leta 1972, ko je imel dve le-
ti, najmlajši udeleženec takratne-
ga Vlaka. Naj povem, da je moj 
dekliški priimek slovenski, saj je 
bil oče doma iz Nove Gorice in 
je bil prav tako med izseljenci v 
Srbijo. 

Tudi mojim otrokom veliko 
pripovedujem o vsem tem, saj si 
želimo, da bi otroci to prijatelj-
stvo nadaljevali. K nam lahko 
pridete z vlakom ali brez, v do-
brem ali slabem, saj smo bratje.« 

Prijatelji, pobrateni iz Slovenije in Srbije so znova preživeli skupaj 
štiri nepozabne dni. Zares so bili lepi. O tem najbolj zgovorno pričajo 
izjave nekaterih udeležencev ob odhodu: 

SNEŽANA S I M O V I Č , Novo 
Selo. »Moj oče je že dolgo prija-
telj z Jožetom Založnikom iz 
Šmartnega ob Paki, prijateljstvo 
pa nadaljujem sedaj tudi jaz. 
Sem sem prišla s hčerkama, z 
vlakom pa sem pripotovala dru-
gič. Zares je bilo čudovito. Nave-
zali smo še bolj trdne prijateljske 
vezi. Gostitelji so nam pokazali 
Slovenijo, ki je prečudovita, naj-
bol j ugajalo pa mi je na Bledu. 
Ža l mi je, da je tako hitro minilo, 
da se moramo že vrniti. Sicer pa 
prihajam k mojim slovenskim 
prijateljem tudi med letom, ne 
čakam samo na Vlak bratstva in 
enotnosti.« 

RAFAELO BOČANIN , Novo 
Selo. »Čeprav se poslavljam od 
svojih dragih prijateljev, družine 
Jordan iz Šmartnega ob Paki, 
kjer sem preživel štiri nepozabne 
dni, sem vesel. Svoje prijateljske 
vezi smo še poglobili in učvrstili 
naše bratstvo in enotnost. Tak-
šno prijateljstvo, ki ga že več kot 
deset let gojimo prebivalci Nove-
ga Sela in Šmartnega ob Paki, ki 
smo pobrateni, je zares nekaj en-
kratnega, nekaj kar je treba doži-
veti . . .« 

M I L O Š MILETIČ , Vrnjačka 
Banja. »Sem eden tistih, ki smo 
začeli sodelovanje med občina-

ma Vrnjačka Banja in Velenje in , 
sem tudi sodeloval pri podpisu j 
listine o pobratenju leta 1972. j 

Takrat sem bil predsednik OK 
SZDL v Vrnjački Banji in sem 
navezal zares pristne prijateljske 
vezi z Jožetom Vebrom, ki je to 
nalogo opravljal v vaši občini. Te 
vezi še vedno nadaljujemo in jih 
še poglabljamo. Razširili smo jih 
na celi družini, na naše otroke, ki 
se prav tako pogosto obiskujejo. 

Vsako srečanje je nekaj posebne-
ga in to lahko rečem tudi za le-
tošnjega, še posebej, ker sem pri-
šel v Titovo Velenje po sedmih 
letih. Lepo je srečati stare prija-
telje, tukaj jih imam veliko. 
Skratka, domov se vračam z naj-
lepšimi vtisi in iskreno željo, da 
se kmalu spet srečamo.« 

MILA POPOV IČ , Arandelo-
vac: »Z Matjažem Natkom sva 
šolska prijatelja, saj je bila nje-
gova družina izseljena v naš kraj. 

Naše prijateljstvo je resnično ne-
izmerno in se ne da opisati v ne-
kaj besedah. Tu sem preživela 
štiri prečudovite dni. Vse je bilo 
krasno. Naši prijatelji so naredili 
vse, da smo se tukaj imeli lepo. 

Prijateljske vezi so se še poglobi-
le in vsi komaj čakamo nasled-
njega snidenja. To pa seveda ne 
bo šele čez dve leti, ko bo Vlak 
bratstva in enotnosti pripeljal iz 
Slovenije, saj se obiskujemo po-
gosteje.« 

M I Š O S I M O V I Č , Kraljevo: 
»Sem generacija, ki nadaljuje 
tradicijo bratstva in enotnosti 

skovano med narodno osvobo-
dilno vojno. Prvič sem pripoto-
val v Slovenijo z Vlakom brat-
stva in enotnosti in resnično sem 
nad to manifestacijo navdušen. 

To je nekaj zares lepega, kar se ti 
trdno vtisne v spomin, kar poglo-
bi prijateljstvo. Pri družini Za-
ložnik v Šmartnem ob Paki sem 
preživel štiri nepozabne dni in 
komaj čakam, da me prijatelji 
obiščejo na mojem domu.« 

OLIVERA N IKOL IČ , Kralje-
vo: »Leta 1968 sem prišla kot de-
vetnajstletno dekle prvič v obči-
no Velenje k družini Menih, ki 
me je sprejela nadvse gostoljub-
no. Martin Menih je bil namreč 
med izseljenci v Vrnjački Banji. 
Od takrat so naše prijateljske ve-

Ekipi gostiteljic in gosti so se preizkusili tudi v brcanju (žoge) in skoku z mesta 
smešno, da je bilo kaj 

za gledalce 
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Kako bomo 
letovali ? 

Dopusti so pred vrati. Dobesedno, kajti najbolj vneti se 
na dopust odpravljajo že v juniju. In kje bodo letovali naši de-
lavci, oziroma kako je poskrbljeno za njihovo letovanje, kaj so 
za njih naredili v delovnih organizacijah? Ta vprašanja so nas 
vodila, ko smo obiskali Rudarsko elektroenergetski kombinat 
Gorenje, Ero, Vegrad in Občinski sindikalni svet. 

Bistvenih novosti, če ne računamo znatno višjih cen, in 
nekaterih novih zmogljivosti, letos ne bo. 

Gorenje 

Dvajset novih prikolic na Pagu 

Rek Franca Leskoška Luke Velenje 

Dober oddih -

V juniju smo. Nekateri se na 
letni dopust že odpravljajo. Ob 
morje, reke, jezera, v planine, to-
plice, nekateri ga bodo preživeli 
doma. Večina delavcev Gorenja 
se bo v te kraje odpravila v času 
kolektivnega dopusta. Tako bo-
do v Gorenju naenkrat počivali 
vsi — stroji in delavci. Odpočili 
si bodo eden od drugega, da bo-
do lahko potem eden z drugim 

Na Reku je zadolžena za letovanje delavcev delovna skupnost 
Družbeni standard. O letošnjem letovanju smo se pogovarjali z direk-
torjem te skupnosti Francem Lenartom. 

boljše delo 

Za letovanje delavcev je v Reku 
vsako leto dobro poskrbljeno. Ali 
bo tako tudi letos? 

»Z organizacijo letovanj se pri 
nas ukvarja posebna delovna 
skupnost. Ta skupaj s sindika-
tom, ki je kreator politike letova-
nja, vsako leto organizira letova-
nja za okrog 3.500 do 4.000 de-
lavcev. Skupno z družinskimi 
člani tako na leto letuje preko 
8.000 letovalcev. Sindikalne or-
ganizacije v Reku so že zdavnaj 
spoznale velik pomen organizira-
nih letovanj za delavce in delo-
vne organizacije, ker se dobro in 
pravilno organiziran oddih 
ugodno odraža na doseganje 
boljših delovnih rezultatov v pro-
izvodnji. Napori organizatorjev 
letovanj so zato usmerjeni v za-
gotavljanje čimboljših letovalnih 
pogojev in zadostnega števila le-
tovalnih mest. 

REK ima danes okrog 650 
lastnih ležišč v počitniških do-
movih Fiesa, Crikvenica, Porto-
rož, Rab, v 70 kemp prikolicah, 
ki so na 4 mestih ob Jadranu in 
še nekaj v apartmajih. 

Ker je organiziran <?,ddih prav-
zaprav sestavni del pMzvodnega 
ciklusa in življenja sploh, in ker 
smo na Reku zadnjih 20 let vodi-
li aktivno politiko na področju 
letovanja, tudi relativno veliko 
število lastnih zmogljivost ne za-
došča več in moramo zato vsako 
leto zakupiti pri hotelskih orga-
nizacijah in agencijah še pribli-
žno 700 ležišč na dan za čas od 
15. junija do konca avgusta. 
Vsak dan lahko letuje tako okrog 
1.500 delavcev. 

Napori sindikata in naše delo 
vne skupnosti Družbeni stan 
dard so poleg zagotavljanja za-
dostnega števila letovalnih mest 
usmerjeni še v zagotavljanje 
ustreznih bivalnih in drugih raz-
mer, ki pogojujejo dobro počutje 
na letovanju. V zadnjih 5 letih 
smo tako v obeh naših domovih 
v Fiesi in Crikvenici opremili vse 
sobe s sanitarijami, tuši in toplo 
vodo, nekatere so tudi ogrevane. 
V obeh domovih imamo tudi ne-
kaj športnih objektov, žal pa ni 
prostorskih možnosti za izgrad-
njo športnih igrišč. Še zlasti to 
pogrešamo v počitniškem domu 
Fiesa, kjer se morajo letovalci, ki 
si želijo rekreacije, voziti v nekaj 
kilometrov oddaljeni Piran ali 
Portorož. Prizadevamo si, da bi 
skupaj z ostalimi organizacijami, 
ki imajo počitniške domove v 
Fiesi in skupaj z občino Piran, 
zgradili v Fiesi nekatere prepo-
trebne objekte za športno in re-
kreacijsko aktivnost. Prav tako 
se kot eden izmed začetnih nosil-
cev razvoja delavskega turizma v 
zalivu Fiesa zavzemamo, da se ta 
kraj nameni samo počitniškemu 
turizmu in da občina Piran na 
tem delu ne bi smela dovoliti iz-
gradnjo objektov za komercialni 
turizem. Prostorske možnosti te-
ga zaliva dovoljujejo izgradnjo 
dodatnih počitniških zmogljivo-
sti in v položaju, ko je vedno 
manj prostora za počitniške do-
move, je to področje treba rezer-
virati za razvoj delavskega turiz-
ma. 

Pod kakšnimi pogoji letujejo 
vaši delavci? 

Med razlogi, ki pogojujejo ve-
lik odziv naših delavcev za leto-
vanje je prav gotovo tudi ustre-
zna politika regresiranja leto-
vanj. Od 56 tisoč dinarjev, koli-
kor bomo letos na delavca v 
skladu skupne porabe namenili 
za letovanja, izplačamo na roko 
20 tisoč dinarjev, ostala sredstva 
pa se razdelijo tistim, ki resnično 
letujejo. Regres dobijo delavci 
Rek kot tudi njihovi nezaposleni 
družinski člani. Letos je ta regres 
40 tisoč dinarjev /a 10-dnevno 
letovanje. Razliko do polne cene 
plačajo letovalci. Zaradi visokih 
letovalnih stroškov, ki so jih zla-

sti letos povzročile visoke cene v 
hotelih, omogočamo vsem leto-
valcem odplačilo letovanja v 8 
obrokih. 

Za letovanje v naših domovih 
je treba plačati 4.000 din na dan, 
v prikolicah pa 300 dinarjev na 
osebo.« 

In kje vse boste organizirali le-
tovanje? 

»Delavci Rek lahko letos letu-
jejo na skoraj 40 različnih mestih 
ob Jadranu, na otokih, v hribih, 
v vseh slovenskih zdraviliščih in 
na osnovi izmenjav tudi v ČSSR 
ter na Madarskem. Zaradi pope-
stritve letovanja se vsako leto do-
govarjamo z drugimi organizaci-
jami o medsebojni zamenjavi. 
Tako bomo ludi letos menjali 
zmogljivosti s počitniško skup-
nostjo Krško in hotelskim pod-
jetjem Gorenjka iz Kranjske go-
re. S tako izmenjavo imajo naši 
delavci možnost cenenega leto-
vanja tudi v zimskem času, ker 
sami tovrstnih zmogljivosti ni-
mamo.« 

Pogosto je slišati kritike zaradi 
premajhne izkoriščenosti počitni-
ških domov. Velja to tudi za vaše 
domove? 

»Mi smo se pred leti še sreče-
vali s vprašanjem prekratkega 
koriščenja zmogljivosti samo v 
času letne sezone, zaradi česar so 

mmm 

nega dne v primerjavi s hoteli B 
kategorije. 

Veliko letovalnih mest zakupite 
v hotelih in pri agencijah. Imate 
morda pri najemih tudi kakšne te-
žave? 

»Zlasti veliko problemov ima-
mo pri najemu letovalnih mest 
za domače turiste. Marsikje za-
nje ni prostora, ker imajo pred-
nost tujci. Če pa so že možnosti, 
pa običajno hotelske hiše ali pa 
agencije postavljajo izredno trde 
zakupne pogoje. Nekateri zahte-
vajo zakup za 120 ali celo več 
dni, po pravilu pa najmanj 70 
dni, kar pa je po naših izkušnjah 
težko napolniti, moramo stroške 
vseeno plačati po sistemu polno 
za prazno. Problem, ki pa je na 
srečo v zadnjem času vendarle 
manjši, so tudi »prebukiranja«, ki 
gredo skoraj vedno v breme do-
mačega gosta. Neposlovnost ho-
telskih organizacij tako največ-
krat občuti na svojem hrbtu ra-
vno domači gost.« 

Kako boste organizirali letova-
nje v prihodnje. Kakšni so vaši na-
črti v zvezi s tem? 

»Zavedamo se, da bomo tudi 
v prihodnje morali nadaljevati 
dosedanjo politiko na področju 
letovanja in s tem še povečevati 
število aktivnih letovalcev. Zato 
bomo tudi v prihodnje širili la-
stne letovalne zmogljivosti v po-
čitniških domovih, predvsem pa 
bo naša usmeritev naravnana na 

spet delali s polno paro. Kaj so v 
Gorenju pripravili za svoje de-
lavce? 

Janez Pušnik, referent za letni 
oddih pravi: »Ponudba je po-
dobna kot lani, novost pa dvajset 
lastnih novih prikolic, ki .smo jih 
postavili v Novalji na Pagu. Tam 
bo živahno. Pripravljamo šolo 
plavanja, najrazličnejše športne 
aktivnosti, ustanavljamo neke vr-
ste mini klub. Če bodo naši leto-
valci želeli, se bomo vključili tu-
di v aktivnosti Kompasovega 
kluba. Pa še nekaj je pri tem zelo 
vabljivo — na Pag bomo organi-
zirali tudi prevoz. Za najemnino 
prikolice — deset dni — je treba 
odšteti 50 tisočakov, zanimanje 
pa je izredno. Nekaj terminov je 
prostih samo še v juniju in sep-
tembru in razmišljamo, da jih 
bomo ponudili upokojencem 
Gorenja.« 

Vse dosedanje lastne počitni-
ške zmogljivosti Gorenja so bili 
šotori. Imajo jih približno se-
demdeset, različnih tipov, ki jih 
.lahko v sezoni najamejo njihovi 
delavci. Za letošnjo sezono so že 
rezervirani, dnevna najemnina 
pa znaša 500 dinarjev. 

Vendar v Gorenju razmišljajo 
naprej. Letos so sprejeli Samou-
pravni sporazum o združevanju 
sredstev za nakup in vzdrževanje 
počitniških kapacitet. Iz teh 
sredstev — rezultati so torej že tu 

so tudi kupili prej omenjenih 
dvajset počitniških prikolic. Ven-
dar se zavedajo, da prikolice ni-
so trajna rešitev. » Imamo cilj — 
graditi, lil to v Novalji na Pagu. 

Skupaj s Kompasom, Ljubljan-
sko banko in Vegradom. Dogo-
vori potekajo, nastalo pa je ne-
kaj nepredvidenih zapletov. 
Upamo, da se bomo s Kompa-
som, ki bi bil rad lastnik kapaci-
tet in bi nam letno oddajal dolo-
čeno število zmogljivosti, uspeli 
dogovoriti tako, da bo prav. Tež-
ko se bo uskladiti, a pogovori te-
čejo naprej,« pravi Janez Pušnik. 

Drugače pa zmogljivosti naje-
majo preko Kompasa, za aranž-
maje se dogovarjajo tudi z Mer-
xom in Slovenijaturistom. »Slo-
venijaturist je recimo cenejši kot 
Kompas, ima pa zato Kompas 
bolj raznoliko ponudbo. Seveda 
se z agencijami dogovorimo tudi 
za nižje cene. Največ delavcev 
Gorenja pa bo letos odšlo leto-
vat v Biograd. Te zmogljivosti 
smo najeli preko Merxa, ki ima 
izredno ugodno cenovno varian-
to. Tudi za Vis je bilo precej za-
nimanja,« je pripovedoval refe-
rent za letni oddih. 

Letos so v Gorenju »zakupili« 
prostor za svoje delavce vzdolž 
cele obale, tu malo in tam malo. 
Tako bodo že prihodnje leto ve-
deli, za kaj je bilo največ povpra-
ševanja in za kaj najmanj. Na pr-
vi pogled pa je bilo v Gorenju, 
poleg že prej omenjenega, največ 
želja namenjenih Istri. Razpisali 
so 70 različnih aranžmajev, torej 
izredno pestra ponudba, največ 
aranžmajev pa je bilo letos 
1- dnevnih. Se to, kar ni za za-
nemariti — delavci Gorenja lah-
ko svoj letni oddih poravnajo v 
osmih obrokih - tako se jim bo-

do precej visoke cene nekoliko 
»porazgubile«. 

Pa še nekaj besed o rekreati-
vno-preventivnem oddihu za de-
lavce, ki v Gorenju delajo na tež-
jih delovnih pogojih, \liro Pruš, 
vodja oddelka za rekreativno in 
kulturno dejavnost je povedal, 
da se bo preventivnega oddiha v 
Lipiku letos udeležilo pet skupin 
s po šestdesetimi udeleženci, 
skupaj torej tristo delavcev Go-
renja. Ena skupina se je že vrni-
la, takrat ko smo to pisali, od te-
ga pa je že približno deset dni, 
pa je bila v Lipiku že druga sku-
pina, tri pa bodo odšle na odmor 
jeseni. »Zanimanje je izredno, 
lahko bi razpisali enkrat več, pa 
bi bilo še vedno premalo. Vsako 
leto zato skušamo povečati za 
eno skupino. Prej smo hodili v 
Poreč in Šibenik, odkar pa smo 
odkrili Lipik, smo tam stalni 
gostje. In tudi bomo, tako dolgo 
kot bo našim delavcem všeč in 
tako dolgo, kot bomo zadovoljni 
s ceno. Lipik je vsaj tretjino ce-
nejši kot so drugje,« pravi Miro 
Pruš. V Gorenju delavcem omo-
gočijo tudi, da gic z njim v Lipik 
tudi družinski član, ne pa otrok. 
Ti morajo sicer plačati polno ce-
no, delavci imajo ta oddih za-
stonj, a jim omogočijo obročno 
odplačevanje. 

Vedno večje zanimanje pa je v 
Gorenju v zadnjem času tudi za 
toplice in tako bodo delavci Go-
renja letos lahko letovali tudi 
tam. 

M. Krstič-Planinc 

Občinski sindikalni svet 
Tudi Občinski sindikalni svet 

ima nekaj počitniških prikolic, ki 
jih vsako leto ponudi delavcem v 
organizacijah združenega dela v 
koriščenje. Število pa je enako 
kot lani — sedem, ki so posta 
vljene v Lanterni pri Poreču in v 
Rabcu. 

»Organizacije združenega dela 
so dobile razpis v aprilu, dnevna 

bili tudi poslovni stroški počitni-
ških domov večji. Nenehno smo 
se zato trudili podaljšati letoval-
no sezono in pri tem smo tudi 
uspeli. V času izven sezone lahko 
sedaj brezplačno letujejo delavci 
ob upokojitvi in tudi ostali naši 
upokojenci. Izven sezone organi-
ziramo tudi preventivno zdra-
vljenje za rudarje z 20 letno delo-
vno dobo. Naši počitniški domo-
vi so tako zasedeni od maja do 
novembra. Če imamo proste 
zmogljivosti, jih oddamo tudi 
drugim delovnim organizacijam 
ali posameznim turistom. Tako 
dosegamo tudi skoraj za polovi-
co nižjo ekonomsko ceno oskrb-

povečevanje letovalnih zmoglji-
vosti apartmanskega tipa, ker je 
po njih tudi vedno več povpraše-
vanja. Vzporedno s tem bomo 
skušali zagotoviti letovalcem tu-
di boljše možnosti zabave, športa 
in rekreacije. Že dolgo nam je 
znano, da samo soba, voda in 
sonce niso dovolj za prijetno do-
živete počitnice. V domovih, kjer 
je več naših gostov, bomo verjet-
no že letos zaposlili posebne ani-
matorje za rekreativno in zaba-
vno življenje letovalcev. Ob tem 
se bomo tudi trudili, da za tovr-
stno dejavnost pridobimo tudi 
najnujnejše tehnične naprave.« 

— VOS — 

najemnina znaša 5000 dinarjev, 
vendar pa je treba povedati, da 
niso najbolje opremljene, am-
pak, da morajo letovalci marsi-
kaj vzeti s seboj. Zanimanje za-
nje je bilo tudi letos izredno, pri-
javilo sc je sto petdeset intere-
sentov,« pravi Jože Čas, sekretar 
za strokovno politično področje 
pri Občinskem svetu. 

Tako kot v tem času tudi v 
drugih organizacijah združenega 
dela, ki so poskrbele za letovanje 
svojih delavcev, je tudi za te pri-
kolice samo še nekaj prostih ter-
minov in to v pred in posezoni, 
medtem ko je sezona v celoti za-
sedena. 

Koriščenje počitniških priko-
lic so ponudili tudi delavcem za-
poslenim pri zasebnih obrtnikih, 
vendar pa seje za to možnost po-
zanimal samo eden. 

Kot gotovo veste pa Občinski 
sindikalni svet tudi letos pripra-
vlja preventivno-rekreativni pro-
gramiran letni oddih za delavce 
iz manjših delovnih organizacij. 
Jeseni se ga bo udeležilo petde-
set delavcev. Tudi pri tem so mi-
lili tudi na delavce, zaposlene pri 
zasebnih obrtnikih, vendar pa se 
je pri njih zapletlo. Preventivni 

DO Era 

oddih za delavce poravnajo or-
ganizacije združenega dela iz 
materialnih stroškov, pri delav-
cih, zaposlenih pri zasebnih obr-
tnikih, pa naj bi delavcem to po-
ravnal obrtnik (seveda pa so za 
vse kriteriji precej »hudi« in 
vsak se tega odmora res ne more 
udeležiti), a kot kaže, teh delav-
cev v Lipiku na bo, ker nekateri 
obrtniki nimajo toliko sredstev, 
da bi jih lahko namenjali še 
družbenemu standardu delavcev. 

(mkp) 

Ni dovolj, a kljub 
vsemu zadovoljivo 

Vegrad 

Delavci letujejo v prikolicah 
V Vegrad u se zavedajo, da je 

za uspešno delo velikega pome-
na ustrezno letovanje delavcev. 
Pred leti so se odločili za najce-
nejšo obliko letovanja — kempi-
ranje v počitniških prikolicah. 
Nakupovati so jih začeli in jih 
razmestili v številne avtokempe 
ob Jadranski obali. Zdaj jih ima-
jo že 34. Največ, 10, jih je v Ma-
lem Lošinju in Novem gradu, šti-
ri v Njivicah na Krku in štiri v 
Tivatu, pretežno za potrebe de-
lavcev tozda Gradnja Beograd. 
Zanimanje za letovanje v prikoli-

cah je v delovni organizaciji Ve-
grad izredno veliko, zato dajejo 
seveda prednost tistim delavcem, 
ki preko Vegrada niso še nikoli 
letovali oziroma niso letovali 
prejšnja leta. 

Na razpis za letovanje se lah-
ko prijavijo tudi upokojenci Ve-
grada. ki pa seveda lahko koristi-
jo zmogljivosti v pred in po sezo-
ni. 

Poleg prikolic pa imajo delav-
ci Vegrada še počitniško hišico 
na Pohorju, kjer lahko letuje po 
10 ljudi oziroma tri družine Naj-

bo l j j e ta i zkor iščena seveda v 

zimskem času, pa tudi poleti, saj 
v nje j letu je jo l jubi tel j i p l a n i n . 

Za zdravstveno preventivne na-
mene pa so lani kupili še bunga-
lov v Čateških Toplicah, kjer lah-
ko letuje po šest posameznikov 
oziroma ena družina. 

V počitniških prikolicah letu-
jejo delavci Vegrada v izmenah 
po 10 dni, v počitniških hišicah 
oziroma bungalovih pa pravilo-
ma po sedem dni. 

(mz) 

Kako bodo letos letovali 
zaposleni trgovske in proiz-
vodne delovne organizacije 
Era iz Titovega Velenja? To 
vprašanje so si tisti, ki skrbe 
za to v tem kolektivu, vpraša-
li zelo zgodaj. Sploh za to, 
ker jim je zaradi različnih do-
ločil in intervencijskih zako-
nov padla v vodo dokaj 
ugodna rešitev tega vpraša-
nja. Z nakupom večje stano-
vanjske hiše bi namreč lahko 
zapolnili vrzeli na tem po-
dročju. 

Počitniške zmogljivosti de-
lovne organizacije Era pa so 
takšne: manjši počitniški 
dom v Piranu, kjer lahko v 
eni izmeni letuje sedem dru-
žin, 13 prikolic — največjih 
imajo postavljenih v Vrsarju, 
nekaj v Umagu, Baški na Kr-
ku, dve pa v Loparju na Ra-
bu. Tiste, ki pa raje preživijo 
letni oddih v hribih, pa lahko 
izbirajo med planinsko kočo 
na Smrekovcu in »vikendi-
co« na Paškem Kozjaku. Zla-
sti za prvo je med delavci te-
ga kolektiva kar precejšnje 
zanimanje. »Naše počitniške 
zmogljivosti ne zadoščajo, v 
primerjavi z drugimi pa lah-
ko kljub vsemu rečem, zado-
voljno. Razen Reka in Vegra-
da nima nobena delovna or-
ganizacija v naši dolini tega 
vprašanja ustrezno rešenega 
in ta stiska se odraža tudi pri 
povpraševan ju naših počitni-

ških zmogl j ivost i . Vel iko 

» zb rko« pa nam povzroča jo 

tudi ko lekt ivn idopust i v de-

lovnih organizaci jah, kjer so 

zaposleni druž insk i č lani na-

ših delavcev,« je povedal 

vodja kadrovske službe v de-
lovni organizaciji Era Tone 
Šeliga. 

V počitniških zmogljivo-
stih tega kolektiva bo letos 
letovalo 132 delavcev, nekaj 
jih bo letovalo preko turisti-
čnih agencij, pa v prikolici 
občinskega sindikalnega sve-
ta. Prostor pod soncem bodo 
tisti, ki bi hoteli letovali v po-
čitniškem domu v Piranu ali 
v 13 prikolicah od Baške na 
Krku do Loparja na Rabu, 
našli šele od 20. avgusta da-
lje. 

In koliko bodo odšteli tisti, 
ki bodo letovali v počitniških 
zmogljivostih delovne orga-
nizacije Era? Najgloblje bo-
do morali seči v žep dopust-
niki »za Lopar«, delavci, nji-
hovi nezaposleni družinski 
člani in otroci stari več kot 10 
let bodo plačali za letovanje 
v počitniškem domu v Piranu 
5700 dinarjev na dan, otroci 
mlajši od 10 let 3000 dinar-
jev, zaposleni družinski člani 
7600 dinarjev. Tisti, ki pa ni-
so člani tega delovnega kole-
ktiva, pa bodo morali odšteti 
8600 dinarjev na dan. Na-
jemnina za prikolico znaša 
6000 dinarjev na dan. 

Prihodnje leto si v trgovski 
in proizvodni delovni organi-
zaciji Era morda ne bodo be-
lili več las z vprašanjem, ka-
ko bodo letovali njihovi de-
lavci. Razmišljajo namreč o 
izgradnj i ob jekta v okviru 

ene poči tn iške skupnosti . 

Vzdrževanje in prestavljanje 

pr ikol ic iz kraja v kraj. vsaj 

tako pravi jo, danes ni več po-

ceni. 
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Jubilej pevcev in pevk društva upokojencev 

Pesem jih druži že 25 let 

Jabilejai koncert moškega in ženskega pevskega zbora društva upokojencev Titovo Velenje je bil 
svojevrsten dogodek 

Petje je gotovo tista zvrst raz-
vedrila, ki ljudi povezuje in raz-
veseljuje, ko skupaj zapojejo pa 
pozabijo tudi na vsakdanje skrbi. 
Obenem je to najlepša prilož-
nost, da se bogata zakladnica pe-
smi ohranja, neguje in prenaša 
na mlajše rodove. Ljubiteljsko 
petje je pri nas zelo razširjeno, 
tudi pri starejših in zlasti tistih, 
ki so se že upokojili in jim je to 
edina oblika druženja z vrstniki. 
Zato ni naključje, da nekateri 
pevski zbori pri društvih upoko-
jencev beležijo visoke jubileje. 

Prav tak jubilej, točneje 25-ie-
tnico delovanja, letos slavi moški 
pevski zbor društva upokojencev 
Titovo Velenje, ki so ga ustanovi-
li 16. februarja 1962. Pobudnik 
ustanovnega zbora in prvi pred-
sednik je bil Jakob German. Za 
njim sta predsedništvo prevzela 
danes že pokojni Franc Štrbenk 
in Miha Povrh, sedaj pa je že šti-
ri leta predsednik Mirko Lešnik. 
V vseh teh plodnih letih moškega 
pevskega zbora so se menjavali 
tudi pevovodje, ki so s svojim 

TRGOVSKA IN PROIZVODNA 
DO »ERA« TITOVO VELENJE 

KOMISIJA ZA DELOVNA RAZMERJA 
TOZD V INO ŠMARTNO OB PAKI 

OBJAVLJA 
prosta dela in naloge za nedoločen čas 

KOMERCIALNA DELA 

pri SAS TOZD VINO Šmartno ob Paki 

Poskusno delo traja 60 dni. 

Kandidati morajo poleg splošnih — z zakonom določenih pogo-
jev izpolnjevati še naslednje: 

— da imajo srednješolsko izobrazbo ekonomske smeri 
(V. stopnja) 

— najmanj eno leto delovnih izkušenj pri podobnih delih 
— poznavanje komercialnega področja TOZD 
— smisel za delo z ljudmi 
— vozniški izpit B kategorije. 

Kandidati naj pošljejo pismene prijave z dokazili o izpolnjevanju 
pogojev na naslov: 

DO ..ERA« - KOMISIJA ZA DELOVNA RAZMERJA TOZD VINO 
Šmartno ob Paki, najkasneje v roku 8 dni od dneva objave. 
Kandidate bomo o izbiri pismeno obvestili. 

strokovnim znanjem in nenehno 
vztrajnostjo pevce pripeljali do 
takšne kakovostne ravni, na ka-
kršno so lahko upravičeno pono-
sni. Prvi pevovodja je bil pokojni 
Janko Lukman, za njim kratek 
čas Izidor Florjan, od leta 1965 
dalje pa zbor uspešno vodi Mi-
lan Marguč. Znano je, da je vsak 
začetek težak, tudi pevski zbor je 
te začetne težave občutil na la-
stni koži. Vendar jih je s priza-
devnostjo vseh znal skoraj vedno 
uspešno razrešiti. To najlepše ka-
žejo zares številni uspešni nasto-
pi. Priznanje zanje gre vsem se-
danjim pevcem in seveda tistim, 
ki so zbor zapustili ali so žal že 
pokojni. Zbor se je v vseh teh le-
tih nenehno obnavljal, se s tem 
krepil in postajal vse kvalitetnej-
ši, za to pa prejel vrsto lepih pri-
znanj, diplom in pohval. Nasto-
pov, srečanj in lastnih koncertov 
je bilo toliko, da jih je težko na-
šteti. Zapišimo še, da so pevci v 
vse to vložili veliko dobre volje, 
resnosti in prostega časa. 

Pred dobrimi petimi leti so na 
pobudo upokojenk velenjskega 
društva ustanovili še ženski pev-
ski zbor. Prva predsednica je bila 
Angela Dobnik, prvi pevovodja 
in ustanovitelj obenem pa Izidor 
Florjan. Zaradi slabega zdravja 
slednjega je leta 1982 to mesto 
prevzela Vida Polutnik, ki skupaj 
z novo predsednico Fanči Huda-
rin danes uspešno vodi ženski 
pevski zbor društva upokojencev 
Titovo Velenje. Tudi ženski pev-
ski zbor je podobno kot moški 
na začetku svojega delovanja 
prehodil nelahko pot, ki pa je v 
teh petih letih šla strmo navzgor. 
Uspehov zato ni manjkalo, pa tu-
di napredek je viden na vsakem 
novem nastopu. Čeprav petletni-
ca delovanja ni posebej veliko 
obdobje pa je za vse pevke do-
kaz, da pri svojem delu vztrajajo, 
z eno samo željo — ohraniti lepo 
slovensko pesem. 

Oba pevska zbora društva 
upokojencev Titovo Velenje sta 
si zastavila jasne načrte delova-
nja, ki predvsem temeljijo na na-
predku kakovosti petja. Seveda 
pa je vse to močno odvisno od 
razpoložljivih sredstev namenje-
nih za to dejavnost. Številne vaje 
in nastopi obeh zborov namreč 
terjajo poleg odrekanja prostega 
časa tudi znatna denarna sred-
stva. Dodajmo še, da sta oba 
zbora svoja jubileja, moški 25-le-
tnico in ženski 5-letnico, slove-
sno proslavila sredi maja z jubi-
lejnim koncertom v glasbeni šoli 
v Titovem Velenju. Na slavju sta 
sodelovala še ženski pevski zbor 
društva upokojencev iz Slovenj 
Gradca, ki je pobraten z ženskim 
pevskim zborom iz Titovega Ve-
lenja ter moški pevski zbor Ka-
juh. (b. m.) 

Koncert pevskih zborov 
DU Slovenije 

Titovo Velenje bo 13. junija gostilo 1.500 pevk in pevcev, članov 
pevskih zborov društev upokojencev iz vse Slovenije. To bo že 13. tradi-
cionalni koncert, ki se bo pričel v soboto ob 11. uri v Rdeči dvorani, pri-
reditelj koncerta je zveza društev upokojencev Slovenije, organizator 
zveze društev upokojencev Velenje, pokrovitelja pa Rudnik lignita in 
Gorenje Velenje. Sodelovala bo tudi delavska godba Zarja iz Šoštanja. 

b. m. 

Objava potreb po delavcih LEGENDA: Dl = delovne izkušnje, NČ = nedoločen čas, DČ = določen čas, 
ROK P = rok prijave, OD = osebni dohodek, ŠT. DEL. = število delavcev 

DELOVNA ORGANIZACIJA POKLIC IZ ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE Dl 
NČ 
DČ 

ROK 
P 

OD 
ŠT. 

DEL 

OBČINA VELENJE 
CSŠ SREDNJA RUDARSKA ŠOLA dipl. ing. strojništva učit. strok, teoret. predmeta X nč 8 270.000 1 
CSŠ TOZD EKŠ dipl. ing. strojništva učit. strok, teoret. predmeta X nč 8 270.000 1 
ZAVOD ZA URBANIZEM dipl. ing. strojništva zaht. nad. opravila, proj. 4 nč 15 320.000 1 
GORENJE SERVIS dipl. ing. elektrotehnike nosil, razvoja servis, za področ. 

ali ing. elektrotehnike notranje opreme 2 nč 8 244.000 1 
GORENJE SERVIS dipl. ing. gradbeništva nosilec razvoja servis, za področje 

ali ing. gradbeništva pralno pomivalne tehnike 2 nč 8 244.000 1 
ZAVOD ZA URBANIZEM dipl. ing. gradbeništva projektiranje nizkih gradenj 

nadzorna opravila 
4 
4 

nč 
nč 

8 
8 

320.000 
320.000 

1 
1 

vod. enote v Slov. Konjicah 5 nč 8 350.000 1 
CSŠ SREDNJA RUDARSKA ŠOLA prof. nemškega jezika učit. teoret. pred. (polov. del. čas) X dč 8 135.000 1 
CSŠ TOZD EKŠ prof. slovenskega jezika učit. teoret. pouka X dč 8 270.000 2 
CSŠ TOZD EKŠ prof. fran. in nem. jezika učit. teoret. pouka (polov. del. čas) X nč 8 135.000 1 
CSŠ TOZD EKŠ prof. matematike in fizike učit. teoret. pouka X nč 8 270.000 1 
CSŠ TOiZD EKŠ prof. kemije in biologije učit. teoret. pouka X dč 8 270.000 1 
CSŠ TOZD EKŠ prof. matematike učit. teoret. pouka X nč 8 270.000 1 
VIZ OŠ VEUKO VLAHOVIČ prof. psihologije ali pedagogike, lah-

ko pripravnik 

učit. teoret. pouka 

X nč 8 260.000 1 
REK TISKARNA dipl. ing. grafike vodja razvoja 4 nč 8 270.000 1 
CSŠ TOiZD EKŠ ing. strojništva učit. praktičnega pouka X nč 8 250.000 1 
VIZ OŠ ANTON AŠKERC učitelj razrednega pouka učit. odd. podaljšanega bivanja X dč 8 260.000 1 
VIZ OŠ ANTON AŠKERC učitelj razrednega pouka učit. razrednega pouka X dč 8 260.000 1 
VIZ OŠ B. ROČK POD. RAVNE učitelj razrednega pouka učit. razrednega pouka X dč 8 260.000 1 
VIZ OŠ B ROČK POD. BELE VODE učitelj razrednega pouka učit. razrednega pouka 1 nč 8 260.000 1 
VIZ OŠ BRATOV MRAVLJAK učitelj razrednega pouka učit. razrednega pouka X dč 8 260.000 2 
VIZ OŠ BRATOV MRAVLJAK PU matematike in fizike učit. matematike in fizike X dč 8 260.000 1 
VIZ OŠ BRATOV MRAVLJAK PU slov. jezika in DMV učit. slovenščine in DMV X dč 8 260.000 1 
VIZ OŠ BRATOV MRAVLJAK PU biologije in kemije učit. biologije in kemije (pol. DČ) X nč 8 130.000 2 
CSŠ TOZD EKŠ kemijski tehnik laborant za kemijo X nč 8 190.000 1 
U U B U / A N S K A B A N K A ekonomski tehnik likvid. blag. 1. šaleška 2 nč 8 210.000 1 
MURŠlC JOŽE AVTOKLEPARSTVO avtoklepar avtokleparska dela 2 nč 8 220.000 1 
MURŠlC JOŽE AVTOKLEPARSTVO avtoličar avtoličarska dela 2 nč 8 220.000 1 
TERMOIELEKTRARNE ŠOŠTANJ prodajalec skladiščnik 1 nč 15 170.000 1 
EMONAk KK PTUJ TRŽNICA prodajalec prodajalec v samopostrežbi 2 nč 8 156.000 2 
SOZD REK DS ZAVAROVANJE vratar vratar—čuvaj 6 m nč 8 174.300 5 
VIZ OŠ IB. LETONJE ŠMARTNO/P pom. kuhar pom. kuharska opravila (polov. DČ) X nč 8 65.000 1 
MURŠlC JOŽE AVTOKLEPARSTVO pom. delavec pom. dela avtoličarska avtoklep. 2 nč 8 160.000 1 
SOZD REK DSSS snažilka čiščenje (polov. del. čas) 1 m dč 8 54.096 1 
EMONA< KK PTUJ TRŽNICA snažilka čiščenje X nč 15 135.000 1 
VEGRAtD DSSS ekonomski tehnik obračun OD X dč 8 150.000 1 
OBČINiA MOZIRJE 
LJUBLJANSKA BANKA ekonomski tehnik likvidator blagajnik 2 dč 8 210.000 1 
OŠ II. G5RUPE ODREDOV pom. kuhar pom. kuhar X nč 15 124.000 1 
GOREN4JE MGA NAZARJE prodajalec skladiščnik 2 nč 8 158.170 1 

Manipulacije 
V tem trenutku se nam za našo 

dolino zdi najpomembneje, da se 
začnemo ukvarjati s pravimi 
stvarmi, da končamo s skriva-
njem glav v pesek, da preneha-
mo z jalovimi tožbami in tolaž-
bami. Za to pa je nujno ustvariti 
ozračje zaupanja. Toda tega ni 
brez resnice. Tisti, ki zna poslu-
šati, je imel ob razpravah o (eko-
loški) usodi doline v zadnjem ča-
su resnice več kot dovolj. Priha-
jala je z vseh strani — direktna, 
ovita v celofan ali pa prekrita s 
tako očitnimi izmikanji, da ji ni 
bilo težko priti na sled. Toda s 
samo resnico pravzaprav ni kaj 
početi. Potrebna je organizirana 
sila in moč, da se njeno bistvo 
spremeni v materialno dejstvo. 

Socialistična zveza je zadnje 
razprave o razvoju energetike v 
dolini (ob sočasnih pripravah na 
problemsko konferenco RK 
SZDL) izpeljala tako briliantno, 
da je že mogoče trditi, da takšnih 
razprav v dolini še ni bilo. Pri 
tem ne mislimo le na to, da so 
ljudje lahko povedali kar jim leži 
na duši, temveč merimo na dej-
stvo, da so lahko organizirano 
zahtevali. Zahtevali pa so pred-
vsem prepoved novogradnje 
TEŠ V do takrat, ko bodo obsto-
ječi energetski bloki popolnoma 
»očiščeni«, zahtevali pa so tudi 
prepoved odpiranja Jame Šo-
štanj. Pri tem je pomembno dej-
stvo, da so na vseh razpravah so-
delovali strokovnjaki REK, ki 
ljudi z (strokovnimi) argumenti 
niso uspeli prepričati v nasprot-
no. 

In kaj zdaj? Nekateri ponujajo 
priljubljen obrazec, po katerem 
bi se morali v dolini vsi (ogrože-
ni in ogrožajoči) združiti in s 
skupnimi zahtevami nastopiti 
navzven, do republike in federa-
cije. Misel je simpatična, toda po 
naše na žalost neuresničljiva. Iz 
preprostega razloga: to bi bilo 
mogoče v brezkonfliktni družbi 
(občini), v takšni, kjer nasprotnih 
in izključujočih interesov ni. Ker 
pa v komunizmu še nismo, mora-
mo biti realni in realisti, če se 
odločimo zahtevati mogoče. Ali 
z drugimi besedami: tudi v naši 
občini obstajajo antagonistični 
interesi, za katerimi seveda stoji-
jo konkretni posamezniki. S tem 
se je potrebno sprijazniti in to je 
treba upoštevati v borbi za ohra-
nitev naše doline. 

Veliko ljudi je, ki misli, da je 
Šaleška dolina že vnaprej žrtvo-
vana. To je lahko v glavah tehno-
kratov tudi res in res se bo tudi 
zgodilo, če prebivalci svoje uso-
de ne bomo organizirano vzeli v 
svoje roke. Pri tem pa se je po-
trebno bati prav dialoga. Trditev 
je paradoksalna, zato jo bomo 
ponazorili z delom izrednega pri-
spevka, ki gaje v prvomajski (de-
lavski) prilogi pod naslovom 
»Dialog z nečlovečnostjo« pod-
pisal Željko Kozinc. Članek po-
nuja izreden sociološki presek 
mehanizmov odločanja v sloven-
ski družbi. Odločanja, ki je pove-
zano z velikimi energetskimi in-
vesticijami in apetiti. Odločanja, 
ki mu je dialog pretveza za navi-
dezno demokratično sprejema-
nje odločitev, ki to deželo peljejo 
v propad! Na mnogih razpravah 

v krajevnih skupnostih je človek 
dobil občutek, da so ljudje kon-
čno poizkusili vzeti usodo v svo-
je roke. Začel se je dialog, pada-
jo konkretne zahteve. Toda zani-
mivo, že se kažejo natančno tak-
šni obrisi dialoga, kot jih popisu-
je Kozinc. Dajmo ga torej citira-
ti: »Kaj ne bi raje človeku pri 
>odkrivanju resnice< dali pravi-
co, naj molči in si misli svoje, ne 
pa da ga vlečemo v svoj klepeta-

vi stil, v dialog z rabljem, ki dia-
logizira naslonjen na sekiro, s 
katero bo pokončal neka stališ-
ča, idejice, predloge, upanja, že-
lje, načrte povprečnega, vsakda-
njega človeka, drobca velikanske 
večine . . . vzemimo primer jese-
niške železarne. Širi se in vsi ve-
mo, da se bo širila, obenem pa 
vsi, celo zagovorniki širjenja ve-
mo, da za to ni na voljo niti suro-
vin niti energije niti delovne sile 
niti dopustnih ekoloških razmer. 
Podobno so strokovnjaki, kmetje 
in umetniki opozarjali na občut-
ljivost Vipavske doline, dokazo-
vali nesmisel njenega meliorira-
nja . . . No res so imeli možnost 
dialoga. Ampak, dolina je bila 
meliorirana . . . Strašno je to, da 
tisti, ki ne želi deliti oblasti, part-
nerja peče na majhnem ognju, 
postavlja njegovo človeško do-
stojanstvo v absurden položaj, 
ker bi rad vedel, koliko to bitje 
lahko prenese. Ne enkrat; deset-
krat, stokrat je treba povedati ar-
gumente proti jeseniški železar-
ni, za Vipavsko dolino itd., on pa 
vleče za jezik še stoprvič, naslo-
njen na sekiro; priskrbi možnost, 
da javno razgrneš svoje argu-
mente, polja okoli Jesenic pa iz-
ginjajo in Vipavska dolina se 
spreminja v agroživilsko pušča-
vo . . . kajti ne gre samo za druž-
benopolitične probleme, gre pre-
prosto za kot noč zvesto stihijo 
zla. Z njim dialog ni mogoč. Tu 
je mogoč samo monolog«. 

Malo predolgo citiranje, am-
pak privoščili smo si ga zato, ker 
zveni tako domače, ali ne? Do-
mače zato, ker je tudi v naših 
razpravah o razvoju REK prevla-
dovala strpnost le do takrat, ko 
so zagovorniki »trde variante« v 
njih videli možnost za »demo-
kratično« potrditev njihovih na-
črtov. Sožitja je bilo konec v ti-
stem trenutku, ko so krajani za-
čeli trdo postavljati svoje zahte-
ve. Navidezno »zeleni« so spre-
minjali svoje barve do te mere, 
da so predstavnikom SZDL Celo 
odkrito grozili z odgovornostjo v 
primeru, če načrtovane investici-
je ne bi »šle skozi«. 

Toda tudi to je normalno! Ni-
komur ne gre zameriti, če je pre-
pričan v svoj prav. Toda le v pri-
meru, če za tem ne stojijo tudi 
njegovi osebni in/ali materialni 
interesi. Takrat pa je le treba reči 
bobu bob. Saj gre vendarle za 
usodo naše, pa tudi drugih do-
lin! Ne gre se tolažiti z dejstvom, 
da bo zgodovina itak postavila 
reči (in ljudi) na pravo mesto. To 
se bo vsekakor zgodilo, toda ali 
smemo na račun neke bodoče 
zgodovinske resnice žrtvovati na-
ravo in ljudi? Po naše vsekakor 
ne, zato trdimo: razprave so sicer 
bile, toda najpomembnejše nas 
šele čaka! 

Vane G O Š N I K 

KINO m KINO 0 KINO 
R E D N I K I N O 

Četrtek, 11. 6. ob 18. in 20. uri M U R P H I J E V Z A K O N - napeta ameriška 

kriminalka. V gl. vi.: Charles Bronson 

Petek, 12. 6. ob 18. in 20. uri S I L V E R A D O — ameriški, western 

Petek, 12. 6. ob 10. uri Sobota in nedelja, 13., 14. 6. ob 18. in 20. uri PRI-

S M U K N J E N C I — nora ameriško-kanadska komedi ja o štirih fantih katerih 

glavna stvar je seks, šola pa j im dela velike probleme. Moral i bi končati šolo, 

največji nasprotnik pa j im je ravnatelj, ki obužu je profesorico francoščine . . . 

Ponedeljek, 15. 6. ob 10. uri 

Ponedeljek in torek, 15., 16. 6. ob 18. in 20. uri S O S T A N O V A L K E — ame-

riški, erotski. V gl. vi.: Samantha Fox 

Sreda, 17. 6. ob 10. uri 

Sreda in četrtek, 17., 18. 6. ob 18. in 20. uri Z A K O N PESTI — ameriški, 

akcijski triler. V gl. vi.: Tommy Lee Jones 

K I N O D O M K U L T U R E V E L E N J E 

D O S E P T E M B R A P R E D V A J A M O F I L M S K E P R E D S T A V E S A M O O B ČE-

T R T K I H . 

Četrtek, I I . 6. ob 20. uri S I L V E R A D O — ameriški, vvestern. V gl. vi.: Ra-
vin Klain 

R E S T A V R A C I J A M E R X G O R I C A 

Petek, 12. 6. ob 20. uri P R I S M U K N J E N C I - ameriško-kanadska komedi-
ja . 

LETNI KINO NA JEZERU v sredo, 17. 6. ob 21. uri (LE OB LEPEM VREME-
NU. ) 

K I N O Š O Š T A N J 

Sobota, 13. 6. ob 18. uri S I L V E R A D O — ameriški, western. 
Nedelja, 14. 6. ob 18. in 20. uri M U R P H I J E V Z A K O N - ameriški, krimi-

nalka. 

Ponedeljek, 15. 6. ob 20. uri P R I S M U K N J E N C I - ameriško-kanadski, 
komedi ja . 

Sreda, 17. 6. ob 20. uri S O S T A N O V A L K E - ameriški, erotski. 

K I N O Š M A R T N O O B P A K I 

Petek, 12. 6. ob 20. uri M U R P H I J E V Z A K O N - ameriški, kr iminalka 

Torek, 16. 6. ob 20. uri P A R K JE M O J - ameriško-kanadski, triler. 
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20 .—21 . junija v Djakovici 

14. srečanje mladih 
delavcev Gorenja 

Mladinci iz delovne organiza-

cije Gorenje Elektromotori Dja-

kovica v SAP Kosovo bodo pri-

hodnjo soboto in nedeljo, 20. in 

21. junija gostitelji že tradicio-

nalnega srečanja mladih delav-

cev Gorenja. " 

Letošnja manifestacija bo že 

štirinajsta, udeležilo pa se jo bo, 

kot računajo, okrog 250 mladih 

iz vseh Gorenjevih delovnih or-

ganizacij in skupnosti. 

Udeleženci srečanja si bodo 

ogledali proizvodnjo v Gorenju 

Elektromotori, obiskali bodo 

druge delovne organizacije v 

Djakovici ter si ogledali tamkaj-

šnje kulturne in zgodovinske 

spomenike. 

Na programski seji Koordina-

cijskega sveta ZSMS Gorenje 

S O Z D , ki bo 21. juni ja, pa bodo 

podrobno spregovorili o položa-

ju , problemih in nalogah mladih, 

tako v posameznih delovnih or-

ganizacijah kot v celotnem po-

slovnem sistemu. V tej zvezi bo-

do namenili posebno pozornost 

zaposlovanju, kadrovski proble-

matiki, samoupravni in poslovni 

preobrazbi posameznih delovnih 

organizacij in celotnega poslov-

nega sistema ter drugim pro-

blemskim vprašanjem. 

Organizatorji so na 14. sreča-

nje mladih delavcev Gorenja po-

vabili tudi predstavnike družbe-

nopolitičnega in gospodarskega 

življenja občine Djakovica in 

SAP Kosovo. 

Ljubljanska Nama—Titovo Velenje 

Premočna zmaga 
gostiteljev 

Vsako leto imajo delavci vseh 

temeljnih organizacij ljubljanske 

Name športna srečanja v šahu, 

namiznem tenisu, streljanju, ma-

lem nogometu, odbojki in krosu. 

Srečanje je vsako leto v drugem 

kraju, v tistem pač, kjer je sedež 

ene od sedmih Namin ih velebla-

govnic. Letošnje srečanje, že sa-

mo po vrsti, je organizirala ve-

lenjska Nama, ki je gostila 150 

udeležencev tega zanimivega tek-

movanja. Igre so bile na Centru 

srednjih šol v Titovem Velenju in 

niso bile nič manj razburljive kot 

na prejšnjih srečanjih. Vsi tek-

movalci so se izredno trudili, da 

bi dosegli kar najboljše rezultate 

in najboljšo uvrstitev za svojo 

ekipo. V posameznih panogah se 

vse do konca ni vedelo kdo bo 

zmagovalec. Lep primer za to je 

mali nogomet, saj je bil zmago-

valec znan šele po streljanju se-

demmetrovk. K pravemu šport-

nemu razpoloženju je prispevalo 

tudi lepo sončno vreme, zato tu-

di navijačev ni manjkalo. Seveda 

srečanje nima zgolj športnega 

značaja, gostitelj je vsem udele-

žencem pripravil prijetno dobro-

došlico z ogledom znamenitosti 

mesta. 

Sklepna prireditev letošnjih 

športnih poletnih iger je bila v 

restavraciji velenjske Name, na 

kateri so razglasili rezultate in 

podelili diplome ter pokale. V 

šahu so bili najboljši Ljubljanča-

ni, tretji pa Velenjčani: tudi v na-

miznem tenisu so bili gostitelji 

treni, zmagali pa so tekmovalci 

iz Žalca; v streljanju je zmagalo 

Kočevje, domačini so bili drugi, 

so pa bili zato prvi v malem no-

gometu, slavili pa so tudi v krosu 

in ženski odbojki. V skupni raz-

vrstitvi so bili daleč najuspešnej-

ši športniki Velenjske velebla-

govnice, drugi so bili Žalčani in 

tretji Ljubljančani. 

B. Mugerie 

MS* 
"trn. H 
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Po naporni odbojki še na kros 

Zgornjesavlnjska kmetijska 
zadruga Mozirje s«; 

MERCATOR ZGORNJESAVINJSKA ZADRUGA MOZIRJE 
TZO KMETIJSTVO 

UGODNA RAZPRODAJA KOKOŠI 

Zgornjesaviniska kmetijska zadruga Mozirje ima RAZPRODAJO 

ŽIVIH KOKOŠI od 12. junija dalje do razprodaje 

pri k o o p e r a n t k i Mar i j i S P E N D E , P r i h o v a 32, N a z a r j e 
Kokoši so srednje težke, rjave, primerne za zakol ali nadaljno 

rejo. 

C e n a za k o k o š je 800,— din. 

VZGOJNO VARSTVENI Z A V O D 
TITOVO VELENJE 

Komisija za delovna razmerja Vzgojno varstvenega zavoda Ve-

lenje objavlja 

naslednja prosta dela in naloge: 

1 — 6 vzgoj i te l j ic za do ločen čas (1 leto) 
2 . - 6 vzgojiteljic za določen čas (4 mesece) 
3 . - 6 varuhinj za nedo ločen čas 
4 . - 2 varuhinj i za do ločen čas (4 mesece) 

Pogoji: 

— pod točko 1 in 2: končana srednja vzgojiteljska šola 

— pod točko 3 in 4: končana šola za varuhinje ali srednja vzgo-
jiteljska šola. 

Prijave pošljite na komisijo za delovna razmerja Vzgojno var-

stvenega zavoda Velenje, Prešernova 3, v roku 15 dni. 

Uspešni v Slovenj Gradcu 
Člani tekaške sekcije Gorenje 

so konec prejšnjega tedna sode-

lovali na IV. uličnem teku in ma-

lem maratonu v spomin Janka 

Gregoriča, znanega predvojnega 

kolesarja v Slovenj Gradcu. 

Cicibani in pionirji so se ude-

ležili uličnega teka, starejši člani 

in veterani pa malega maratona 

in trimskega teka. 

Med najuspešnejšimi je tokrat 

bila članica Danica Čerče, ki je v 

teku na 21 km osvojila odlično 

drugo mesto. Na težavni preiz-

kušnji, saj velja slovenjgraški 

maraton za enega najtežjih pri 

nas, so se dobro izkazali tudi vsi 

preostali udeleženci. 

Ljubitelji tekov se bodo že to 

soboto lahko pomerili na gozd-

nem teku v Mislinji, 23. juni ja pa 

Smučarsko skakalni 

klub Velenje 

Obetavni načrti 
Velenjski smučarsko-skakalni 

klub gradi na pobočju ob velenj-

skem gradu sodoben mednarodni 

smučarsko-skakalni center. Želi-

mo zgraditi objekte, ki bodo v po-

nos prebivalcem Titovega Velenja. 

Na njih bodo vadili in tekmovali 

domači in tuji skakalci. Želimo 

tudi vzgajati vrhunske športnike, 

pridobiti status mednarodnega 

skakalnega centra in prirejati 

mednarodne tekme, razširjati 

športni turizem in izkoristiti naše 

gostinske in turistične zmogljivo-

sti, predvsem pa nuditi prebival-

cem Titovega Velenja priložnost 

za oddih na pobočju nad mestom 

in užitke ob gledanju skokov sko-

zi vse leto. 

Vodstvo kluba si prizadeva, da bi bii 
skakalni center zgrajen do leta 1988, 
zato za letos načrtuje vodovod in elek-
trifikacijo ter zgraditev 75 — metrske 
skakalnice s plastično snovjo. V poča-
stitev dneva rudarjev bomo 2. julija 
zvečer pripravili nočno tekmo. 4. okto-
bra bo v počastitev praznika občine 
Velenje otvoritev 75-metrske plastične 
skakalnice, na otvoritveni tekmi pa bo-
do sodelovale reprezentance šestih dr-
žav. 

Skakalnico gradimo s pomočjo pla-
niškega komiteja, organizacij združe-
nega dela občine Velenje, mladine Ti-
tovega Velenja in z udarniškim delom 
članov kluba. Člani smo se obvezali, 
da bomo v tem letu opravili po 200 ur 
udarniškega dela. Kljub temu nas je 
premalo, da bi vse zmogli sami. Zato 
prosimo občane Titovega Velenja, da 
nam priskočijo na pomoč in nas pod-
prejo v naših prizadevanjih. 

Zgradimo center s skupnimi močmi. 
Potem bo še bolj naš in bomo lahko 
resnično ponosni nanj. V njem bodo ra-
sli tekmovalci, ki bodo ponesli ime na-
šega mesta v svet. Udarniško delo or-
ganiziramo vsak delavnik od 16. do 19. 
ure, ob sobotah in nedeljah pa od 8. do 
13. ure. Člani kluba pričakujemo ude-
ležbo, saj vemo, da je bil večji del naše-
ga mesta zgrajen s prostovoljnim de-
lom. 

Smučarsko-skakalni klub 

na olimpijskem maratonu na 

10.000 m v Varaždinu. Za varaž-

dinsko prireditev, ki bo v sklopu 

Univerziade in ena izmed petih 

po vseh celinah sveta, se je prija-

vilo kar 22 članov tekaške sekcije 

Gorenje. Na ta način bodo člani 

tekaške sekcije, ki združuje ljubi-

telje tekov iz različnih delovnih 

organizacij iz Titovega Velenja 

in Šoštanja, prispevali svoj delež 

k proslavitvi dneva mednarodne-

ga olimpijskega komiteja, 23. ju-

nija, z geslom, pomembno je so-

delovati. 

hj. 

preprosto plačevanje večjih zneskov 
V zlatih časih je bil čas denar. Danes je zlato. 

Prihranite čas, plačujte s 
certificiranim čekom Ljubljanske 
banke. Certificirani ček je naša 
nova storitev, namenjena vsem, ki 
poslujete z večjimi zneski. Dobite 
ga v enoti banke, ki vodi vaš žiro 
račun in se lahko glasi na 
neomejen znesek, seveda v okviru 
kritja na računu. 

V Sloveniji lahko uporabite 
certificirani ček za: 

plačilo kupljenega blaga; 
plačilo opravljenih storitev; 
poravnavo davčnih, carinskih in 
drugih obveznosti ali 
dvig gotovine v katerikoli enoti 
Ljubljanske banke v Jugoslaviji. 

Certificirani ček boste spoznali po njegovi zlati barvi. 

/ O ljubljanska banka 

ENCIKLOPEDIJA SLOVENIJE 
TEMELJNO DELO O SLOVENIJI 
IN SLOVENCIH 
12+1 knjiga • 5600 strani • 8000 stvarnih 
gesel • 6000 biografskih gesel • 4000 barvnih 
ilustracij • 6000 črno-belih ilustracij • Vezava: 
temno modro usnje z zlatotiskom • Format: 
21X29 cm 

V dvanajstih knjigah bo prikazano vse, kar se je od pradavninc in prav do 
danes dogajalo na slovenskem etničnem ozemlju, trinajsta knjiga pa bo dala 
pregled imen in različnih pojmov v enciklopediji. 

IZPOLNJENO NAROČILNICO POŠLJITE na naslov: 
ZALOŽBA MLADINSKA KNJIGA, Titova 3, 61000 Ljubljana, prodaja po pošti. 
HVALA ZA NAROČILO! 

N A R O Č I L N I C A • • • • • • • • ES 2340 00000 

D A , naročam 13 knjig 0 0 0 0 

0 0 7 1 0 1 
0172105 ENCIKLOPEDIJE SLOVENIJE 
1. knjiga izide novembra 1987 
Cena prve knjige A - Ca je 32.800 din (samo do 1. 10. 1987) 

Priimek 

Ime * 

Ulica 

Knjigo bom plačal(a): 
• po povzetju, ob prejemu knjige 

.Poštna številka. 

PRVA KNJIGA ENCIKLOPEDIJE SLOVENIJE 
bo izšla novembra 1987. Imela bo 1137 gesel (590 stvarnih in 538 imenskih). 
Opremljena bo z več kot 900 barvnimi in črno-belimi ilustracijami; med temi 
bo 74 portretov, 29 zemljevidov, 172 slik z likovnega področja in 31 dia-
gramov. 

UGODNOSTI V PREDNAROČILU 
NAROČNIKOM ENCIKLOPEDIJE SLOVENIJE, ki bodo odposlali izpol-
njeno NAROČILNICO in plačali prvo knjigo najkasneje do 1. oktobra 1987, 
jamčimo najmanj 30% nižjo ceno tudi pri vseh naslednjih 12 knjigah enciklo-
pedije. Izhajale bodo v enoletnih presledkih. 

PREDNAROČNIŠKA CENA PRVE KNJIGE je 32.800 din in velja do 1. 10. 
1987. Dajo boste dobili po tej ugodni ccni, jo bo treba do 1. oktobra letos tudi 
plačati v enem ali več obrokih. Prej ko boste enciklopedijo naročili, v več 
obrokih boste lahko prvo knjigo odplačali. Po 1. oktobru bo knjiga najmanj 
30% dražja. 
Cene za naslednje knjige bomo določali ob izidih, naročniki pa bodo v začetku 
leta prejeli račun in položnice za odplačevanje knjige, ki bo izšla istega leta. 

V zaporednih mesečnih obrokih glede na mesec sklenjenega naročila: 

• naročilo v juniju (5 obrokov) 
• naročilo v juliju (4 obroki) 
• naročilo v avgustu (3 obroki) 

• naročilo v septembru (2 obroka) 
• v enem obroku, najkasneje do 1. 10. 1987 
Ta naročilnica zavezuje naročnika in založbo. 
Morebitne spore rešuje pristojno sodišče v Ljubljani. 
Sporočite nam vsako spremembo naslova! 

Št. osebne izk.: I I I I | | | 

Izdane pri: 

Zaposlen(a): 

Datum: 
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KOLEDAR 
ČETRTEK, I I . junija - ZALI 
KA 
PETEK, 12. junija - ADELA 
SOBOTA, 13. junija - ANTON 
NEDELJA, 14. junija - ME 
TOD 

PONEDELJEK, 15. junija -
V ID 
TOREK, 16. junija - JOŠT 
SREDA, 17. junija - BOGDAN 

Mali oglasi 

TRAKTOR F E R G U S O N , 30 

konjev —(angleški), prodam 

za 150 SM. Telefon 853-260. 

I Š Č E M O R G A N I S T A (Kla-

virska harmonika), Danijel 

Konec, Ljubljanska 29, Ce-
l j e" 

V E L E N J Č A N A V Z A M E T A 
V N A J E M G A R S O N J E R O 

ali manjše stanovanje v 
Titovem Velenju ali okolici. 
Ponudbe pošljite na upravo 
lista pod šifro »Dobra pla-
čnika«. 

S P A L N I C O IN D N E V N O 
S O B O U G O D N O PRO-
D A M . Telefon 854-140, od 
19. do 20. ure. 

P R O D A M I N D U S T R I J S K I 
Š IVALNI S T R O J Singer. Te-
lefon 853-321, int. 765. 
P O C E N I P R E N O Č I Š Č E IN 
ZAJTRK vam nudim. (3500 
din) Telefon 857-682. 
Š O T O R ZA 4 O S E B E PRO-
D A M . Cena po dogovoru. 
Telefon 853-574, po 21. uri. 
PLASTIČNE RULETE IN 
Ž A L U Z I J E izdelujemo in 
vgrajujemo. Telefon 24-296. 
I Š Č E M O BAS KITARISTA 
ZA I G R A N J E V ANSAM-
BLU. Starost do 18 let. Vse 
informacije po telefonu 
754-392 ali 882-797. 
J E E P W I L L ' S Z VGRAJE-
N I M D IESEL M O T O R J E M 
M E R C E D E S 180 prodam. 
Kličite Ledinek, telefon 
882-497, po 16 uri. 
P R O D A M M O T O R N O KO-
L O T O M O S BT-50 in radio 
kasetofon »Fisher« 

2 x 15 W, z deklaracijo, obo-
je staro 1 leto. Telefon 882 
482, popoldne. 

D I A N O 6, letnik 1979, obno-
vljeno, z dodatno opremo in 
rezervnimi deli, prodam. Ar-
zenšek, Šalek 88, stanovanje 
16, Titovo Velenje. 
O T R O Š K I V O Z I Č E K MO-
D R E BARVE ter barvni TV 
»Fisher«, ekran 67, star eno 
leto in pol, prodam. Arzen-
šek, Šalek 88, Titovo Velenje. 
H L A D I L N I K G O R E N J E , 
125 litrov in glasbeni center 
Gorenje z zvočniki, prodam. 
Franc Golobinek, Kraigher-
jeva 8 a, T. Velenje. Telefon 

857-244. 

H I Š O V T I T O V E M VELE-
N J U P R O D A M . Telefon 
858-094, od 14. do 16. ure. 
P R O D A M TRI S O N Č N E 
K O L E K T O R J E IN 200 liter-
ski bojler, nov. Peter Podgor-
šek, Rečica 27, Šmartno ob 
Paki. 

P R E N O S N I Č B TV SPRE-
J E M N I K Z R A D I O M , Gore-
nje Koerting, premer ekrana 
36 cm, star 1 leto in pol pro-
dam. Telefon 884-175, od 15. 
ure dalje. 
H I Š O V K A V Č A H PRO-
D A M . Štefan Videmšek, 
Veljka Vlahoviča 57/3, 
Titovo Velenje. 
FIAT 126 P ugodno prodam. 
Prevoženih 35.000 km, letnik 
1983. Telefon 884-072. 
P R O D A M BARVNI TV GO-
R E N J E po ugodno ceni. Te-
lefon 856-428. 
Z A Z I D A L N O P A R C E L O V 
O K O L I C I T ITOVEGA VE-
L E N J A prodam. Telefon 
853-717 popoldan. 
DIANO-6, letnik 1977, pre-
voženih 66.000 km, dobro 
ohranjeno, prodam. Telefon 
857-635. 

M O T O R N O K O L O TO-
M O S BT 50 star 3 mesece 
prodam. Telefon 853-317, 
dopoldne. 
K O M B I ZASTAVA 430 TK 
ugodno prodam. Telefon 
854-967. 
ZASTAVA 101, letnik 1986, 
otroški voziček in novo 120 
basno harmoniko ugodno 
prodam. Telefon 855-631. 
Z D O M C I IN LASTNIKI 
H I Š NA R U Š N E M PO-
D R O Č J U , P O Z O R ! 6 km iz 
Titovega Velenja prodam 

dvostanovanjsko hišo s 33 a 
zemlje, primerno za kmetij-
sko dejavnost ali obrt. Mož-
nost zamenjave in doplačila 
za stanovanje ali atrijsko hi-
šo v centru mesta. Telefon 
888-237. 

U G O D N O P R O D A M SE-
D E Ž N O G A R N I T U R O IN 
L E Ž I Š Č E primerno za otro-
ško sobo. Telefon 858-187 po 
20. uri. 
FIAT 126 P P R O D A M , le-
tnik 1979, registriran do maj 
1988. Telefon 855-273. 
Š O T O R INDUPLATI LO-
VRAN za 4 osebe prodam. 
Telefon 857-662 popoldne. 
ZASTAVO 750 SE, letnik 
1981, 38.000 km, registriran 
do februarja 1988. Telefon 

856-664. 

N O V E BLATNIKE, prednje 
in zadnje — za Citroen GS 
ugodno prodam. Informacije 
dopoldan na številko 853-576 
— popoldne in zvečer na 

857-248. 
V E S P O TX-200 E, letnik av-
gust 1984, temno kovinske 
barve, prevoženih 7000 km, 
ugodno prodam. Telefon 

855-761. 
D V O R E D N I PLETILNI 
S T R O J S I N G E R ugodno 
prodam. Telefon 857-607 po-
poldan. 
S O B O IN H R A N O D O B I 
ŽENSKA , ki je pripravljena 
pomagati starejši osebi v do-
poldanskih urah. Telefon 
856-880. 
» F E R O T H E R M « T R A J N O 
Ž A R E Č O PEČ za centralno 
ogrevanje 50.000 cal. novo 
prodam. Telefon 831-213. 
AUD I 80, letnik 1974, gene-
ralno obnovljen motor pro-
dam. Pavlin Mozirje 321. 

DEŽURSTVA 
Dežurni zdravnik v Zdravstvenem do-
mu Velenje: 

13. in 14. junija — dr. Vesna Pupič, 
Kidričeva 17, Titovo Velenje. Od 8. 
do 12. ure v zobni ambulanti zdrav-
stvenega doma Velenje, sicer v pri-
pravljenosti doma. 

Dežurni veterinar na Veterinarski po-
staji Šoštanj: 

od 12. do 19. junija — Ivo Zagožen, 
dipl. vet., Jerihova 38, Titovo Velenje 
telefon 858-704. 

Kruta je usoda. 

ki posega tam. 

kjer je najmanj zaželena. 

V S P O M I N 

10. juni ja je minilo 1 leto odkar nas je za vedno zapustila 

Štefka Pire 
z Jenkove 43 v Titovem Velenju 

z ljubeznijo v srcu se te spominjamo, draga Štefka! 

VSI TVOJ I , KI S M O TE I M E L I R A D I 

Ljubezni zarje vse se večerijo, 

v brezbrežne dalje mi oči strmijo, 

za zmirom si bo v njih srce spočilo 

skrivnost vsega tam prešume svetovi. 

Cene Vipotnik 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta in starega očeta 

Antona Ajnika 
29. 5. 1926-30. 5. 1987 

iz Titovega Velenja 

se najlepše zahvaljujemo vsem, ki ste nam ob najtežjih trenutkih pomagali, darovali 

cvetje in pokojnika spremljali na njegovi zadnji poti. 

Posebej se zahvaljujemo pevcem in godbi za zapete žalostinke in govornikom za po-

slovilne besede. 

Zahvaljujemo se T G O Gorenje, Integralu Prevalje, Postaji milice, krajevni skupno-

sti Konovo, zvezi borcev, lečečim zdravnikom dr. Zičkarju, dr. Kikcu, dr. Zuberjevi, 

dr. Kotnikovi in dr. Budni, medicinskim sestram internega oddelka in bolnišnici 

Slovenj Gradec, kororarna enota in dežurnima Lešnik in Toporiš in sosedom Žu-

pančičeve ulice za njihovo pomoč. 

Žalujoči: žena Malč i , hčerka Alenka z možem, sin Mat jaž in vnuki Miloš, Marko in 

Matjaž. 

gorenje glin nazarje 
Gorenje — QLiN Nazar je 
Delovna skupnost skupnih s lužb 
Na podlagi določil statuta Delovne skupnosti skupnih služb in sklepa delavskega sveta Delovne skup-
nosti skupnih služb 
razpisuje 

prosta dela in naloge s posebnimi pooblastili in odgovornostmi: 

1. VODJA SPLOŠNEGA SEKTORJA 
ter 
objav l ja 
dela in naloge, k i so vezana na ree lekc i jo : 
2. VODENJE RAČUNOVODSKE SLUŽBE 
Pogoji: 
pod 1. 
— višja stopnja strokovne izobrazbe družboslovne smeri 
— 4 leta delovnih izkušenj pri opravljanju zahtevnejših del in nalog 
pod 2. 
— višja stopnja strokovne izobrazbe ekonomske smeri 
— 4 leta delovnih izkušenj 

Poleg navedenih pogojev morajo biti kandidati državljani SFRJ in izpolnjevati splošne pogoje, določene 
z zakoni, samoupravnimi sporazumi in družbenimi dogovori. 

Pri izbiri kandidata pod 1. bo delavski svet upošteval tudi to, da ima kandidat organizacijske sposobno-
sti in je uspešno opravljal dela in naloge v preteklem obdobju ter da je družbenopolitično aktiven v kra-
jevni skupnosti, občini ali širše in s svojim celovitim strokovnim delom ter moralnim vzgledom bistveno 
prispeva h krepitvi in razvoju samoupravnih socialističnih odnosov. 

Za opravljanje razpisanih in objavljenih del in nalog bodo izbrani kandidati imenovani za 4 leta. 

Kandidate prosimo, da pošljejo pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev za razpisana in objavlje-
na dela in naloge v 15 dneh po objavi na naslov: Gorenje GLIN Nazarje, Kadrovski sektor, 63331 Nazar-
je, z oznako na ovojnici: »Prijava za razpis« oz. »Prijava za objavo«. 

Kandidati bodo o izbiri obveščeni v roku 30 dni po končanem postopku. 

Z A H V A L A 

ob boleči in prerani izgubi dragega moža, očeta in opa 

Mirka Hostnikarja 
rojenega 19. 7. 1919 

se iskreno zahvaljujemo vsem za pomoč, darovano cvetje in spremstvo na zadnji 
poti. 

Posebej se zahvaljujemo dr. Polesu in zdravstvenemu osebju bolnišnice Topolšica, 
dr. Hribarjevi in patronažni sestri Zdravstvenega doma Titovo Velenje, delovnim 
organizacijam RLV, E K O in hotelu Paka, pevcem in govornikom, stanovalcem 

Kersnikove 1 ter duhovniku za lepo opravljen obred. 

Žalujoči: žena Ivanka, sin Mirko z ženo Bojano, hčerka Majda z možem Dušanom, 
vnuka Gregor in Marko ter ostalo sorodstvo. 

Z A H V A L A 

ob boleči izgubi drage žene, mame, stare mame 

Ljudmile Štern 
iz Titovega Velenja 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem in sosedom za vso 
pomoč, izraze sožalja in darovano cvetje. Posebna zahvala velja D O T G O Gorenje, 
govornikom Gorenja, Do R E K APS in Družbeni standard ter vsem, ki so jo pospre-

mili na zadnji poti. 

Žalujoči: mož Jože, hčerki Irena in Cvetka ter sinova Edi in Srečko z družinami. 

Polje, kdo bo tebe ljubil, 

ko bom jaz v grobu spal. 

(narodna) 

Z A H V A L A 

Ob boleči in prerani izgubi dragega brata in strica 

Alojza Klinarja 
iz Rečice ob Paki 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, dobrim sosedom in prijateljem, znan-
cem, ki ste nam v težkih trenutkih na kakršenkoli način pomagali, vsem za darova-
ne vence in cvetje, izrečena sožalja. Hvala duhovnikoma za opravljen obred in lepe 
poslovilne besede, pevcem za zapete žalostinke, šolskemu prijatelju Ivu Rakunu in 

vsem, ki ste ga tako številno pospremili na njegovi zadnji poti. 

Vsem še enkrat iskrena hvala! 

Žalujoči: vsi njegovi 



Učenc i prv ih razredov sred-

n j ih šol so se že šestič srečali na 

repub l i škem t e kmovan j u v zna-

n ju f izike. Tokra t j e b i l o tekmo-

van je v T i tovem Ve len ju na Cen-

tru Sredn j ih šol. V sobo to , 6. ju-

n i ja , so na Cen te r priš le ek ipe iz 

cele Sloveni je . S k u p a j 112 učen-

cev. Na j p re j so v dvo j i c ah tek-

mova l i v reševanju p i sn ih na log , 

kjer se je na j bo l j e i zkaza la ek ipa 

iz N o v e Gor ice . Tud i Ve len jčan i 

so se d ob r o odreza l i . M e d 56 eki-

p a m i sta se učenca M i t j a Ko lšek 

in K l e m e n Ča s uvrst i la na 9. me-

sto. M i l a n M e ž a in A leš Sabla-

tn ika pa na 12. mesto . To je lep 

uspeh , saj so b i le ek ipe na vrhu 

ze lo tesno skupa j . Štiri na jbo l j še 

so se pomer i l e še v j a v n e m tek-

m o v a n j u . Po d o k a j izenačeni 

borb i j e zmaga l a ek ipa Srednje 

šole za e lek t ron iko iz L j ub l j ane . 

O rgan i z a t o r t e kmovan j a je bi-

lo D ruš t vo ma t ema t i k ov , f i z ikov 

in a s t r onomov S R S loven i je s 

svo jo kom i s i j o za popu l a r i z ac i j o 

fizike. Pr iprave in i zvedbo tek-

movan j a je izpel ja l Ak t iv mate-

ma t i kov in fizikov na Cen t ru 

sredn j ih šol o b p o m o č i učencev. 

Pokrovi te l js tvo nad tekmova-

n j em sta prevzela G o r e n j e in 

T E Š , saj j e b i l a t ema finalnega 

de la »Ene rg i j a in n j ena upora-

b a « . Pred j a v n i m d e l o m tekmo-

van ja so si t ekmova lc i og leda l i 

Termoelekt rarne Šoštan j , kjer so 

j i h p o d r o b n o seznan i l i s proiz-

v o d n j o e lektr ične energi je, pro-

b l em i r udn i ka in ekolog i je . Z a 

tekmova lce in n j i hove mentor je 

j e T E Š organ iz i ra la kos i lo . Gore-

nje in Cen ter sredn j ih šol sta za 

štiri na jbo l j še ek ipe in n j i hove 

men tor je pr ispeva la lepa dar i la . 

nagra jen i so b i l i tud i ostali do-

b ro uvrščeni t ekmova lc i in gle-

da lc i , ki so uspel i odgovor i t i na 

zastav l jena vprašan ja . Tekmova-

nje j e p odp r l a tud i obč inska izo-

braževa lna skupnos t . D ruš t vo 

ma tema t i kov , fizikov in astrono-

m o v b o za na jbo l j še o rgan i z i ra lo 

Po le tno šo lo fizike, učence so 

povab i l i na Inst i tut J o ž e f Štefan, 

več učencev je d o b i l o ce lo letno 

n a r o č n i n o na Ž i v l j en j e in tehni-

ko , M l a d i n o in d ruge revije — 

skratka, uspešn im d a j e m o več 

kot le p ap i r na t o d i p l o m o . 

Na jveč j a nag rada za učence in 

n j i hove mentor je pa je n j i hovo 

znan je . F iz ika je teme l j na veda 

naravos lov ja in s tem tud i osno-

va za vse tehn iške vede. Z a t o tek-

movan j e ni b i l o o zko usmer j eno 

v d o l o č eno d i sc ip l i no , temveč je 

zah teva lo širši pog led na po j ave 

in n j i h ovo upo r abo . Uspeh učen-

cev je v veliki mer i odv isen od 

n j i hovega učitel ja in men to r j a , 

oba pa sta še pogos to prepušče-

na s ama sebi. Vsem učencem 

m o r a m o dat i možnos t i , da se v 

letih od raščan j a č im več nauče . 

Še posebej pa m o r a m o skrbeti za 

na jbo l j še , saj b o d o čez neka j let 

gon i l n a sila razvoja ce lotne druž-

be. Gospoda r s t v o naše obč i ne se 

zaveda , da je znan je ed ina pot 

razvoja , za to je p r i p rav l j eno so-

delovat i v vzga jan ju in izobraže-

van j u nada r j en i h učencev. Skup-

no b o m o pr iprav i l i še več podob-

n ih akc i j , m l a d i m f i z i kom pa že-

l imo , da s svo j im d e l om nadal ju-

je jo , pa ne le zarad i z u n an j i h 

v z p o d b u d . M l a d i d u h je najsre-

čnejši kada r uspe preseči samega 

sebe. S p o d b u j a m o ga in se vese-

l i m o z n j im . 

M i r o T r a m p u š 

OB DNEVU KRVODAJALSTVA 
Aktiv darovalcev krvi Gorenje, ki 

deluje organizirano že petnajst let, 
redno organizira strokovne ekskurzije 
za člane aktiva in najzaslužnejše da-
rovalce krvi. Čeprav v množici pri-
padnikov te humane dejavnosti ni 
možno vedno pritegniti vseh, ki bi si 
zaslužili pozornost, pa se je v tem ob-
dobju zvrstilo že mnogo darovalcev 
in organizatorjev, ki so ob letu izkori 
stili možnost strokovne ekskurzije in 
družabnega srečanja. 

Tokrat, dan po dnevu krvodajalcev 
so Gorenjčani organizirali strokovno 
ekskurzijo v bolnišnico Maribor, kjer 

so si ogledali oddelek za transfuzijo 
krvi nato pa prisluhnili predavanju 
vrhunskega strokovnjaka, hematolo-
ga, prof. dr. Edvarda Glazerja. Govo-
ril je predvsem o pomenu krvodajal-
stva ter o bolezni AIDS. V vzdušju, ki 
po predavanju nikakor ni bilo sproš-
čeno, so darovalci krvi nadaljevali 
pot proti Lenartu, kjer so preživeli 
družabno popoldne. Pri organizaciji 
so jim v precejšnji meri pomagali or-
ganizatorji krvodajalstva iz Elektro-
kovine Maribor s katerimi Gorenjča-
ni sodelujejo že nekaj časa. 

Jože Miklavc 

Slovenska kuhinja nekoč 
in danes 

V petek, 5. j u n i j a , j e K u l t u r n i 

center I van N a p o t n i k — galer i ja 

organ iz i ra l d a n n a t emo »Slo-

venska kuh i n j a n eko č in d anes « , 

ki se je pričel o b 10. ur i s preda-

van j em in posve tovan jem na to 

t emo . V prvem de lu je k u h i n j o v 

e tno loškem pog l edu in o b d i a p o 

z i t iv ih predstavi l d i p l . e tno log 

Vi to Haz l e r z Z a v o d a za varstvo 

na ravne in ku l t u rne ded i šč ine iz 

Ce l j a . V d r ugem de lu pa je v logo 

in razvoj k uh i n j e posredova l 

d i p l . ob l i kova lec J a n e z Smerde l j 

iz Sektor ja za ob l i k ovan j e v Go-

renju . Po obeh i z č rpn ih in stro-

kovn i h predstav i tvah se je odpr-

la ž i v ahna razprava . Pretežno so 

sode lova l i e tno log i , ob l i kova lc i , 

ume tnos tn i zgodov i na r j i in zgo-

dov ina r j i . Pogrešal i s m o tu še ar-

hitekte. Ker u p a m o , d a to ne b o 

z adn j e posvetovan je , pričakuje-

m o v b o d o č e širši krog udeležen-

cev, ne s amo strokovnega po-

droč ja . V p o p o l d a n s k e m času pa 

je bi l o rgan i z i ran og led Kavčni-

kove d imn i c e v Z a v o d n j a h , ki je 

n e d v o m n o ena najstarejš ih lese-

n ih stavb na S lovenskem in se je 

p o č u d n e m nak l j u č j u oh ran i l a 

skozi stoletja, saj s t rokovn jak i 

p redv ideva jo da t ac i j o oko l i 17. 

stoletja. 

O b 18. uri so v prostor ih knjiž-

nice odpr l i razstavo na t emo ku-

hin je . Sestavl ja j o etnološk i in 

ob l i kova lsk i del . Razstav l jen i so 

fotografsk i in d o k u m e n t a r n i ma-

terial i ter ekspona t i . G l e d e na ze-

lo p o l j u d n o t ema t i ko pričakuje-

m o številne ob iskova lce . Verjet-

n o je že čas, d a se osvest imo, d a 

ob l i kovan je , p redvsem pa etno-

log i ja nista posebnost i v človeko-

vem ž iv l jen ju , t emveč n j u n a ele-

men t a r na in n u j n a de javn ika , ki 

j u s reču jemo v bo l jš i ali slabši re-

šitvi na vsakem koraku . 

Pr id i te torej na razstavo, če ste 

že bi l i ob otvoritvi z ad r ž an i ! 

M i l e n a Koren-Bož i ček 

MILIČNIKI SO ZAPISALI 
V L O M V B R E Z C A R I N S K O 

P R O D A J A L N O 

26. ma j a m a l o pred eno pono-

či so neznan i storilci razbi l i iz-

l o ž beno o k n o brezcar inske pro-

da j a l ne M d u b a v T i tovem Vele-

n j u . Odnes l i so v ideorekorder , 

več ročn ih ur in d ruge tehn ične 

p redmete , vredne oko l i 10 mil i jo-

nov d inar jev . 

T A T V I N E K O L E S I N K O L E S Z 

M O T O R J E M N A P O H O D U 

Pom l ad i in polet i s e j e pr i je tno 

vozit i s kolesi in kolesi z motor-

j e m , mnog i pa o č i t no mis l i jo , da 

j i h l a hko pušča j o na velenjsk ih 

u l i cah nezavarovane , po tem pa 

so seveda nepr i j e tno preseneče-

ni , ko se vrne jo s kratkega oprav-

ka, pa n j i hovega prevoznega 

sredstva ni več. Nep r i d i p r av i so 

pogos to kos tud i k l j u č avn i cam , 

za to prev idnost ne b o ddveč . Pa 

še na neka j vel ja opozo r i t i ! Za-

p o m n i t e si števi lko svojega kole-

sa o z i r oma kolesa z mo to r j em , 

saj b o t ako verjetnost večja, da 

ga dob i te naza j . 

Prejšnji teden je osta lo brez 

p revozn ih sredstev precej obča-

nov. M e d d r ug im je i zg in i lo ko lo 

Kar l a K. z ul ice Vel jka Vlahovi-

ča, ko l o z mo t o r j em Ka ta r i ne P. 

z Jurč ičeve ceste in ko l o z motor-

j e m M a r j a n a P. z Graškogorske 

ceste. 

Rokomet — 
pionirke tretje 
v republiki 

V nedeljo je bilo v Kočevju sklepno 
tekmovanje republiškega prvenstva v 
rokometu za mlajše pionirke. Nanj so 
se uvrstile ekipe Kočevja, Velenja, Pi-
rana in Mlinotesta. Mlade Ajdovke 
so prikazale najboljšo igro in prema-
gale vse nasprotnice. Velenjčanke so 
premagale Piran s 16:8, izgubile pa s 
Kočevjem 10:13 in Ajdovščino 10:15. 
V velenjskem taboru z uvrstitvijo niso 
zadovoljni, saj so pričakovali več. 
Vsekakor so Velenjčanke igrale slabše 
kot zmorejo, v njihovih vrstah pa je 
nekaj obetavnih igralk. Nastopile so: 
Hrast, Tamše, Draganovič, Oder, Ko-
tič, I kič, Jan, Hudej, Razbornik, Bo-
kur, Gorogranc in Jagodič. 

Elkroj:Železničar 
3:1 

Nogometaši Elkroja so se že pred 
nekaj koli rešili izpada in tako izpol-
nili osnovni cilj v prvem letu tekmo-
vanja v slovenski nogometni ligi, za 
goste iz Maribora pa je bila ta tekma 
najbrž že odločilna in se ne bodo mo-
gli več rešiti izpada. Igra je bila obo-
jestransko slaba in raztrgana, vseeno 
pa vsaj malo zanimiva zaradi števil-
nih priložnosti, ki so jih ustvarili ne-
zanesljivi obrambni igralci in večino 
zapravili nespretni napadalci. V prvih 
minutah so domačini dvakrat zadeli 
vratnico, gostje povedli iz hitrega na-
prostnega napada, igralci F.lkroja pa 
takoj zatem izenačili. V 60. minuti je 
Marinček povedel domače v vodstvo, 
ob tem pa je bil zaradi nešportnega 
vedenja izključen Mlakar. Tudi z 
igralcem manj se gostje niso predali 
in so bili nekaj časa celo nevarnejši v 
napadih. Kljub temu je Marinček do-
segel še svoj drugi zadetek, proti kon-
cu pa je gostom vendarle zmanjkalo 
moči, vendar jih je hujšega poraza re-
šil njihov vratar z nekaj odličnimi po-
sredovanji. V zadnjih trenutkih je 
sodnik Zalar izključil še drugega go-
stujočega igralca Kitica. Prvi zadetek 
je za Elkroj dosegel Remic, ostala 
dva pa kot že rečeno Marinček. No-
gometaši Elkroja so sedaj na nepriča-
kovanem 6. mestu, v prihodnjem kolu 
pa bodo gostovali v Ljubljani proti 
istoimenskemu moštvu, ki je s točko 
več mesto pred njimi. 

Rudar:Kovinar 
2:3 

Vsi tisti gledalci — bilo jih je pri-
bližno 350 — ki so prišli na nedeljsko 

srečanje Rudarja z mariborskim Ko-
vinarjem, so doživeli novo razočara-
nje. Kakšna je to ekipa, ki ne more 
premagati niti zadnjega na lestvici, so 
se mnogi spraševali, in dodajali »dol-
go me ne bo več na igrišče ob Jeze-
ru«. Se bo kdo zaradi tega zamislil? 
Gostje, čeprav že z eno nogo v drugi 
ligi, so bili veliko boljši in zasluženo 
nadigrali Rudarjeve igralce. Če bi bil 
še kakšen zadetek več v domači mreži 
ne bi bil nezaslužen. Velenjčani so 
ponovili stari značaj. Ko so izgubljali, 
so vse preveč govorili, namesto da bi 
igrali. Samo znanje, če ga je nekate-
rim še kaj ostalo, pa seveda ni dovolj. 
Brez srčnosti ne more biti zmage. To 
pa so pokazali le nekateri igralci. Za-
detka za domače je dosegel kapetan 
Jalušič. Po polčasu so gostje vodili z 
1:0, nato so domači izenačili, pa gost-
je spet povedli, novo izenačenje in 
pred koncem še en zadetek Kovinar-
ja. V nedeljo bo Rudar gostoval v 
Ljubljani, kjer se bo pomeril s Slova-
nom. 

Kadeti Šoštanja 
zmagali 
v Celovcu 

Na 7. tradicionalnem rokometnem 
turnirju v Celovcu so kadeti Šoštanja 
tokrat prvič slavili in osvojili prehod-
ni pokal. Zbrali so sicer enako število 
točk kot domači KAC, prvi pa so bili 
zaradi boljše razlike v zadetkih. S 
KAC-om so igrali neodločeno 14:14 
(4:6), z italijansko ekipo San Dona iz-
gubili s 17:27 (9:9), premagali pa We-
ilheim s 25:9 (12:4) in Ptuj s 25:14. 

Nastopili so: Radšel, Delakorda, 
Jančič, Svečko, Ovniček, Terglav, 
Zaje, Bizjak, Rehar, Krejan, Rozman 
in Borovnik. 

Rokometašice ERE Šmartno 

Spet v slovenski ligi 
Obe ekipi ERE Šmartna — nogo-

metaši in rokometašice so začeli prav-
kar končano tekmovalno sezono z že-
ljo, da se z dobro igro uvrstijo nazaj v 
slovensko ligo. Dekleta so jo izpolni-
le in v Šmartnem bodo znova gledali 
boljšo rokometno igro, fantje pa bo-
do morali še počakati. Morda bodo 
dovolj dobro zaigrali že v naslednji 
prvenstveni sezoni. 

V zadnji prvenstveni tekini v sobo-
to so se šmarške igralke sestale s so-
vrstnicami ravenskega Fužinarja. Do-
mača dekleta so bila skorajda za 
razred boljša in po tekmi je bilo vese-
lje veliko. 

Bojan Kladnik, predsednik kluba je 
o ponovni vrnitvi v slovensko ligo de-
jal: Po izpadu iz nje smo si seveda de-
jali, da se moramo čimprej vrniti na-
zaj. F.kipo smo okrepili z dvema sta-
rejšima igralkama, to je Dobrilo Go-

lit. ki je postala hkrati tudi trenerka 
in Frangeševo. Ti dve igralki sta vne-
sli v mlado ekipo izkušnje. Na prav-
kar končano prvenstvo smo se zelo 
dobro pripravljali, ob polovici sezone 
nam je kot svetovalec priskočil na po-
moč še Franc Ramskugler nekdanji 
naš trener in vse se je odvijalo tako 
kot smo želeli. Imeli smo resda tudi 
finančne težave, toda po prevzemu 
pokroviteljstva F.RE nad nogometaši 
in rokometašicami smo se rešili tudi 
te stiske. Tako sezono uspešno kon-
čujemo. V prvi sezoni bo naš edini 
cilj obstanek, nato pa bomo merili na 
sredino lestvice, da bi si ekipa zagoto-
vila stalno mesto v tej ligi, da bi lahko 
mirno vzgajali lastni igralski kader. 

»Veselje igralk ob tem uspehu nam 
je prenesla kapetanka Jelka Trobina: 
Dekleta smo zelo vesele tega uspeha. 
Brez hvale lahko trdim, da smo ga za-

služile, saj smo zelo dobro igrale. Od 
20 tekem smo kar 18-krat zmagale, iz-
gubile le z Dravo v Ptuju in eno sre-
čanje igrale neodločeno (z Velenjem). 
Vse si želimo, da bi uspešno zastopale 
velenjsko občino v prvi slovenski li-
gi.« 

Takole pa je o uspehu spregovorila 
trenerka Dobrila Golič: »Naša že-
lja in upanje je, da bi več kot eno se-
zono igrale v slovenski ligi, v katero 
smo se uvrstile po izredno dobri igri 
skozi vse prvenstvo. Za odtenek smo 
bolje igrale v jesenskem delu prven-
stva, saj smo izgubile le eno točko, 
spomladi pa smo bile kot ekipa neko-
liko slabše, ker smo igrale brez poško-
dovanih sester Bole. Ob tem uspehu 
se moram zahvaliti upravi kluba za 
nenehno skrb za ekipo in tudi gledal-
cem, ki so nas vseskozi bodrili in nam 
s tem tudi pomagali k dobri igri.« 

( V O S i 

Aluminij: ERA 
Šmartno 1:1 

Za domačine je bila tekma zelo po-
membna, vendar j im osvojena točka 
ne zagotavlja obstanka v območni li-
gi, saj je vse odvisno od razpleta v 
slovenski nogometni ligi. Tudi v tem 
primeru imajo prav malo možnosti, 
saj sta v slovenski ligi v najslabšem 
položaju prav oba mariborska ligaša. 
Povedli so domačini s strelom z enaj-
stih metrov, prav tako z najstrožjo 
kaznijo pa je izenačil Tomažič. Tek-
movanje v območni ligi je sklenjeno. 
Nogometaši Šmartnega so osvojili 
drugo mesto, v slovensko ligo pa se je 
uvrstil Steklar iz Rogaške Slatine in 
to po dvajsetih letih. 

Pohod 
v Matkov škaf 

Planinsko društvo Solčava in 
ZTKO Mozirie prirejata vsakoletni 
pohod v Matkov Škaf v NEDELJO , 
14. junija 1987. 

Zborno mesto bo ob 8. uri pred go-
stiščem » Ž O H A R « v Logarski dolini. 
Cesta je za osebna vozila prevozna do 
lovske koče LD Solčava v Matkovem 
kotu. Skupen odhod v Škaf je ob 9. 
uri. Od lovske koče do Škafa je pribli-
žno 1 I '2 ure hoda. Pot ni zahtevna, 
priporočajo pa smučarske palice in 
dobro obutev. Pred Mrzlo Goro je 
približno 20 metrov snega. 

Po pohodu bo pri lovski koči pla-
ninsko rajanje, za jedačo in pijačo bo-
do skrbeli solčavski lovci! 

VABLJENI ! 

Vabilo 
In ic iat ivni odbor Rdečega kr i ža 

krajevne skupnost i Š m a r t n o v 

Titovem Velenju vabi na ustano-

vno skupšč ino krajevne organiza-

cije R K , v četrtek, 18. j un i j a , ob 

18.30 v avli osnovne šole Ve l j ka 

V lahov iča . 

Z a r a d i pomembnos t i organiza-

cije R K doma in v svetu pričakuje-

mo , da se bo skupšč ine udeleži l 

vsaj en č lan gospodinjstva. O b 

koncu skupšč ine bo dana tudi in-

fo rmac i j a o p r i k l j u čku na kabel-

sko TV . 

P O D L E G L A P O Š K O D B A M 

N a Part izanski cesti v T i tovem 

Velen ju se je pr ipet i l a 28. ma j a 

m a l o p o 22. uri h u d a p r ome t n a 

nesreča, ki j e terjala ž iv l jen je 

dva indva jse t le tne M a j d e Podvra-

tn ik . 

M a j d a Podvra tn ik je šla p o de-

sni strani ceste iz smeri Ti tovega 

Velen ja prot i Šoš tan ju . Z a n j o je 

pr ipe l ja l vozn ik osebnega avto-

m o b i l a C E 201-802 M i l a n Jus t in 

(1959), ki j o j e zadel in j o zbi l p o 

cestišču. Poškodbe so b i le t ako 

hude , d a j i m je M a j d a Podvra-

tn ik m e d p revozom v Zdravstve-

ni d o m pod leg la . 

V Z V R A T N O N A G L A V N O CE-

S T O 

Vozn ik osebnega av t omob i l a 

C'E 194-233 Franc Višnar (1948) 

je pel ja l 3. j u n i j a m a l o pred 17. 

u r o vzvra tno s ceste J a n k a Ulri-

ha na p rednos tno cesto. Takrat 

pa je p o tej cesti pr ipe l ja l vozn i k 

kolesa z mo to r j em Aleš S t ropn i k 

(1972), ki se je hotel izogni t i 

o s ebnemu a v t omob i l u , venda r 

m u to ni uspe lo . Prišlo je d o trče-

n ja , pri čemer sta se vozn ik kole-

sa in n jegova sopo tn i ca Ines 

S t ropn ik (1972) lažje telesno po-

škodova l a . 

O P O R E Č N A H R A N A ? 

V ve len jskem zdravs tvenem 

d o m u je iska lo zd ravn i ško po-

m o č 14 de lavk p o p o l d a n s k e iz-

mene G o r e n j a , ki so 28. m a j a 

ma l i ca l e v n j i hov i h obra t ih druž-

bene prehrane . Z a r a d i s u m a 

opo rečne hrane , j e san i ta rna in-

špekci ja t ako j ukrepa la , preiska-

va pa je še v teku. 

Balinanje 
Na lestvici prvenstvene lige šaleške 

območne balinarske zveze po začetku 
drugega dela prvenstva še vedno vodi 
ekipa Trebeliškega. V sedmih kolih so 
balinarji Trebeliškega ob šestih zma-
gah in enem neodločenem rezultatu 
zbrali 13 točk. Z desetimi točkami so 
na drugem mestu balinarji sozda 
REK , tretja je ekipa Velenja, četrta 
ekipa Vegrada, peti je trboveljski Par-
tizan, šesto društvo upokojencev Ve-
lenje in sedmi Partizan Žalec. 

Vegradov balinarski klub je v poča-
stitev dneva gradbincev pripravil tra-
dicionalni turnir, na katerem je nasto-
pilo 12 ekip. Z zmago so prehodni 
pokal v trajno last prejeli balinarji 
Lesc, druga je bila ekipa sozda REK . 
tretji Partizan iz Žalca, četrto mesto 
pa je osvojilo Trebeliško. 

Šah 
Na junijskem hitropoteznem tur-

nirju je z zmago presenetil eden od 
mlajših igralcev Rajkovič. Vrstni red 
junijskega turnirja: 1. Rajkovič 9 
točk, 2. Goršek 8, 3. Kristan 8, 4. Cvar 
7, 5. Matko 6,5 itd. Skupni vrstni red 
po tem tekmovanju za prehodni po-
kal: 1. Matko 46 točk, 2. Kristan 37, 
3. Goršek 36, 4. Brešer 35, 5. Rajkovič 
21 itd. 

Ekipa Šaleškega šahovskega kluba 
je tudi letos nastopila na šahovskem 
festivalu v počastitev dneva mladosti 
v Pulju ter v osmi festivalni skupini 
od skupno 26-tih osvojila odlično 
drugo mesto za Kikindo in pred Slo-
venj gradcem. 

Ob zaključku šolskega leta so se 
srečali člani pionirskih šahovskih 
krožkov z osnovnih šol Veljka Vlaho-
viča in Antona Aškerca. Na šestih ša-
hovnicah so zmagali pionirji osnovne 
šole Antona Aškerca s 4:2. Na posa-
meznem prvenstvu šahovskega krož-
ka na šoli Veljka Vlahoviča je zmagal 
Tomaž Tanjšek. 

Š. Cvar 

Atletske novice 
Že vrsto let se pionirji 7. in 8. razre-

dov merijo na republiškem finalu za 
atletski pionirski pokal Slovenije. Na 
predlog večine območij je atletska 
zveza Slovenije uvedla enako tekmo-
vanje še za kategorijo 5. in 6. razre-
dov. Po vzorno organiziranem občin-
skem prvenstvu, na katerem je bilo 
doseženih vrsta dobrih rezultatov, so 
altetski delavci pričakovali več kot 
osem uvrstitev v republiški finale. Na 
sklepnem tekmovanju, ki je bilo v 
Ljubljani, smo ugotovili, da se delo z 
najmlajšimi že obrestuje, saj so ve-
lenjski atleti dosegli nekaj odličnih 
rezultatov, od tega tri prva mesta. 

Rezultati: ml. pionirji 300 m: 1 
Robi Habjanič, daljava: 7. Robi Ko-
žar; met žogice: 1. Boštjan Jelen, 6. 
Goran Slatinek: višina: 4. Ernest Ko-
pitar; ml. pionirke — 300 m: 1. Meli-
ta Rant; višina: 4. Tanja Hribar. 
600 m: 4. Valentina Josič. 

Atletski klub Velenje že vrsto let 
sodeluje z atletskim društvom ULC iz 
Linza v Avstriji. Velenjski atleti so so-
delovali že na vrsti tekmovanj v tem 
zgornjeavstrijskem mestu, ki je tudi 
uspešen organizator velikih medna-
rodnih mitingov. Tokrat smo njihove 
atlete povabili v goste in v ta namen 
organizirali medklubski miting na sta 
dionu v Celju, ker velenjska steza za 
ustrezna tekmovanja ni več primerna. 

Pri članicah velenjske atletinje niso 
dosegle nobene zmage, pri članih je 
na 800 metrov zmagal Sikonja, Ve-
lenjčani pa so bili uspešnejši v mlaj-
ših kategorijah. Pri pionirkah so na 
100 m prva tri mesta osvojile Ranto-
va, Borovnikova in Slemenškova. 
Rantova je bila najboljša tudi na 
200 m, za njo pa sta se uvrstili Mrazo-
va in Borovnikova. Velenjska štafeta 
je zmagala v teku na 4 x 100 metrov, 
prvi dve mesti pa sta na 800 m osvoji-
li Josičeva in Tišljaričeva. Pri mlajših 
mladincih in pionirjih je na 100 m 
zmagal Kovačevič, v daljavo Zep, na 
800 m sta bila Pohar in Gorjup prvi 
in drugi, zmagala pa je tudi velenjska 
štafeta na 4 x 100 metrov. 

S. B. 

L e s t v j C a 

Petek, 12. j u n i j a , na radiu Velenje 

1. D A N G E R D A N G E R 

2. I W A N A D A N C E W I T H SO-

M E B O D Y 

3. Y E T I 

4. D O C T O R L O V E 

5. T A K E IT H I G H E R 

6. B A D N I T E 

7. C A L I F O R N I A T R A 1 N 

Si lent C i rc le 

Wh i t n ey H o u s t o n 

R a d i o r a m a 

La t i n Lover 

Larry G reene 

F rank S ta l lone 

G r a n t M i l l e r 

Naš predlog za vstop na lestvico: 

1. I C O N F E S S 

2. J E T A I R L I N E R 
Den iece vVilliams 

M o d e r n Ta lk i ng 

M o j p red log 

M o j nas lov _ 


